
نتانیاهو رفتنی است
کودک کش  رژیم  که  است  این  اصلی  بحث  روزها  این 
صهیونیستی چه بتواند غزه را تصرف کند چه نتواند و چه 
حماس را شکست دهد یا ندهد یقینا به طور کامل شکستی 

ترمیم ناپذیر در همه ابعاد خورده است.
رژیم صهیونیستی در بُعد نظامی درسال ۲۰۰۶ شکست غیرقابل ترمیم دریافت کرد و در 
۷ اکتبر ۲۰۲۳ در بُعداطلاعاتی امنیتی شکست سخت تری را پذیرا شد و حال سوال این 
است که اکنون با این دو رکن شکسته شده و با این وضعیت فلج شده و بر زمین افتاده چگونه 

میخواهد سرپا باقی بماند؟
این شکست تمام هیبت، اسطوره سازی و تصویرسازی که بر مبنای فرشته صلح بودن آن 

رژیم طی سال ها انجام شده است را از بین برد.
رژیم صهیونیستی در یک جنگ کاملا نامتقارن و نابرابر در ظرف کمتر از یکماه بیش از 
۱۶۰ تانک مرکاوای ۴ خود را که از مجهزترین تانک های دنیا به حساب می آید در یک جنگ 
پارتیزانی و کاملا نابرابر از دست داده و این علاوه بر تعداد زیادی خودرو و ادوات دیگر نظامی 

شامل نفربرهای زرهی هست که آمار آنها بسیار بیش از آن هست که اعلام شده است.
امروز بیش از ۸۰ نفر افسر عالیرتبه اطلاعاتی، امنیتی و نظامی رژیم صهیونیستی که 
از بهترین و زبده ترین افسران آزموده دنیا به حساب می آیند در اسارت نیروهای مقاومت 

هستند و بماند که بیش از ۳۰۰ نفر نظامی دیگر نیز در اختیار حماس قرار دارند.
همچنین، حجم انبوهی از مدارک و اسناد اطلاعاتی رژیم صهیونیستی اکنون در اختیار 
نیروهای مقاومت فلسطینی است و علاوه بر اینها مقاومت حجم انبوهی از انواع سلاح ها را 
در همان روز اول از پادگان های ساقط شده لشکر صهیونیستی مستقر در غلاف را به غنیمت 
گرفته است. همچنین باید به این نکته هم اشاره کرد که چه ضربه سنگینی تا به امروز به 
بخش تولید، تجارت و اقتصاد رژیم وارد شده و پس از این نیز خواهیم دید که چه رکود بزرگی 

در اقتصاد این رژیم بوجود خواهد آمد.
مهم تراز همه اینها اینکه نظام لیبرال دمکراسی غربی و ارزش های دروغین آن متعاقب 
عملیات ۷ اکتبر به چالش جدی کشانده شده و اکنون نزد افکار عمومی در خصوص 
استانداردهای دوگانه غِربی در زمینه حقوق بشر، نسل کشی، آزادی بیان، عقیده و احترام 
به مقررات بین المللی بوجودآمده است. کودک کشی، زن کشی و حمله به بیمارستان ها 
موضوعی نیست که در عصر ابررسانه ها بتوان از آن گذشت و بر روی این جنایات چشم 

پوشید و به مردم و وجدان های بیدار و صدمه دیده بشری گفت که شاهد آن نباشید.
اگر مردم کشورهای غربی ترندهای اوکراین _غزه را کنار هم گذاشته و مقایسه تطبیقی 
انجام دهند، به دروغ های مزورانه وعامدانه سردمداران نظام منحط خود پی میبرند. از این 
روی هست که می گوییم هرگز مکتب لیبرال دمکراسی دروغین غربی تا این حد در معرض 
تهدید و چالش جدی نبوده است و اینها همه از تبعات هولناک و سنگین طوفان الاقصی در 

مناسبات بین المللی و ارزش های لیبرال دمکراسی حاکم بر آن هست.
نتانیاهو چه با آتش بس و چه بدون آن رفتنی هست و در دقیقه نود این ماراتون نفس گیر به 
سر میبرد، چرا که اگر نرود، این فشار سنگین و موج سهمگینی که در اقصی نقاط دنیا بوجود 
آمده تبدیل به طوفان خشمی خواهدشد که برای سران کشورهای استکباری چالش انگیز 
خواهدبود. پس از کنار گذاشته شدن نتانیاهو از عرصه سیاسی شاهد خواهیم بود که چگونه 
او را به محاکمه خواهد کشاند و این خود سر آغاز توفان دیگری در کشمکش های داخلی در 
بین سران صهیونیستی خواهد بود چون کمتر سیاستمدار صهیونیستی پیدا خواهد شد که 
توان آواربرداری از چنین بار سنگینی را داشته باشد. در پایان باید بر این نکته تاکید کرد که 
همین روند بسان سیلی های جانانه ای خواهدبود که توفان الاقصی بر گوش جهان کفر و 

استکبار خواهد نواخت و شکی در این مقوله نباید داشت.
 سفیر پیشین ایران در لبنان و اردن

کارشناس اداره کل هواشناسی استان قم خبرداد:

صدورهشدار سطح زرد برای بارش باران 
و وزش باد شدید 

کارشناس اداره کل هواشناسی استان قم گفت: هشدار سطح زرد برای هوای این استان به 
دلیل به بارش باران و وزش باد شدید صادر شده است.

مرتضی صبوری با اشاره به دلایل صدور هشدار زرد اظهار داشت: روز دوشنبه هفته جاری 
به تدریج افزایش ابر را شاهد خواهیم بود و از حوالی عصر بارش باران از غرب استان شروع 

می شود و تا شب بیشتر نقاط استان را در بر می گیرد.
وی ادامه داد: در روز سه شنبه صبح بتدریج شاهد کاهش ابرخواهیم بود اما مهمترین 
پدیده وزش باد شدید است که سرعت آن در برخی مناطق استان به بیش از ۷۰ کیلومتر 

در ساعت می رسد.

احمددستمالچیان*

رئیس جامعه مدرسین حوزه علمیه قم خطاب به قالیباف:

بهبود وضعیت معیشت مردم باید دغدغه  مهم مجلس باشد
صفحه2

با حضورگسترده اقشارمختلف مردم صورت گرفت،

حمایت مردم قم از کودکان مظلوم غزه
سخنگوی سپاه در اجتماع راهپیمایان قمی:

 اقتدار مصنوعی رژیم صهیونیستی ازهم پاشیده است

صفحه2 
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نایب رییس مجلس شورای اسلامی: 
مجلس و دولت حل مشکلات پرستاران 

را با جدیت دنبال کنند

رئیس قوه قضاییه:
قضات تحت تأثیر فضاسازی ها و فشارهای 

بیرونی قرار نگیرند 
نایب رییس مجلس شورای اســلامی گفت: دولت و مجلس باید 
قدردان زحمات شــبانه روزی جامعه پرستاری باشند و بخشی از 
تلاش های شــبانه روزی و زحمات این بخش از جامعه سلامت را با 
پرداخت به موقــع کارانه ها و اضافه کاری آنان جبران کنند. حجت 
الاسلام والمسلمین مجتبی ذوالنوری در مراسم بزرگداشت روز 
پرستار در حرم حضرت معصومه)س( افزود: پرستاران بار سنگین 

غم و رنج سختی های بیماران خود را بر دوش دارند و تمامی ...

 رئیــس قوه قضاییه گفت: قضات در روند رســیدگی های خود 
تحت تأثیر فضاسازی ها و فشــارهای بیرونی قرار نگیرند زیرا در 
اینصورت بر امر تحقق تمام و کمال عدالت خدشــه وارد خواهد 
شد.   حجت الاسلام والمسلمین غلامحسین محسنی اژه ای، 
صبح روز شــنبه )2۷ آبان( در ادامه بازدیدهــای میدانی خود از 
مراجع و مراکز قضایی، از مجتمع قضایی شهید بهشتی تهران 

صفحه 2بازدید کرد و از نزدیک در جریان کم و کیف رسیدگی به ... صفحه 2

وزیر نفت خبرداد:

ایجاد فاز دوم میدان 
ذخیره سازی گاز در 

سراجه قم
صفحه 8

استاندار قم:

احکام قضایی نباید 
جرئت ریسک پذیری را 

از مدیران سلب کند
صفحه8

مدیر باغبانی جهاد کشاورزی استان قم خبرداد:

تولید 103 هزار تنُ 
محصولات باغی

صفحه8

مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس 
استان قم :

کمبود مدرسه 
درروستاهای

 استان قم نداریم
صفحه4

با حضور مسئولان کشوری و استانی ؛

پرستاران نمونه استان قم تجلیل شدند

مراسم بزرگداشت روز پرستار با حضور مسئولان کشوری و استانی در حرم مطهر 
حضرت فاطمه معصومه )سلام الله علیها( برگزار و در آن از پرستاران نمونه استان 

تجلیل شد. 
براساس  این گزارش ،در آستانه سالروز میلاد عقیله بنی هاشم حضرت زینب 
کبری )سلام الله علیها(، مراسم بزرگداشت روز پرستار با حضور جمعی از پرستاران 
استان در صحن حضرت زهرا )سلام الله علیها( حرم مطهر کریمه اهل بیت )سلام 

الله علیها( برگزار شد.
ساعات بالای کاری، دریافت حقوق و مزایای پایین، داشتن شیفت های کاری 
بالا و اضافه کار اجباری و پایین بودن تعرفه خدمات پرستاری مهم ترین مسائل و 
دغدغه های پرستاران بودند که در این مراسم از سوی پرستاران و مسئولان حاضر 

مطرح شد.
 حجت الاسلام والمسلمین مجتبی ذوالنوری نماینده مردم قم در مجلس و 
نایب رئیس مجلس شورای اسلامی در این مراسم، به مشکلات جامعه پرستاری 
از جامعه  اشاره کرد و گفت: مجلس و دولت وظیفه رفع مشکلات این قشر 
سلامت را دارند که ازجمله این مشکلات می توان به عدم پرداخت به موقع کارانه 
و تعرفه های پرستاران، پایین بودن مبلغ اضافه کاری و اضافه کاری های اجباری 

اشاره کرد.
دکتر علی اکبر محمدی رئیس صندوق رفاه دانشجویان وزارت بهداشت ارائه 
دانشگاه های علوم  دانشجویان  و  کارکنان  اساتید،  رفاهی  تسهیلات مختلف 
پزشکی را مورد توجه قرار داد و گفت: در سال گذشته هفده نوع وام و تسهیلات 
را در قالب های مختلف به دانشجویان پرداخت کرده ایم که ازجمله آن ها پرداخت 

وام های ازدواج، فرزند آوری و وام ودیعه مسکن بوده است.
 دکتر مهدی مصری رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم نیز در بخشی از این 
مراسم، ضمن تبریک سالروز ولادت حضرت زینب )سام الله علیها( و روز پرستار، 
استمرار سطوح مراقبت سلامت از سوی پرستاران را دارای اهمیت دانست و 
گفت: مراقبت و پرستاری مجموعه ای از فضایل اخلاقی است که باید تمام سعی 

و تلاش خود را در حفظ این فضایل و انتشار آن به جامعه انجام داد.
 گفتنی است در پایان این مراسم از پرستاران برگزیده و نمونه کشوری و استانی 

قدردانی شد.

آگهی مزایده عمومی)نوبت اول(

 امور فرهنگی و ارتباطات سیما، منظر و فضای سبز شهری

 در نظر دارد با رعایت تشریفات قانونی نسبت به واگذاری اجاره موضوعات ذیل از طریق مزایده به مدت ۲ سال 
شمسی، به افراد حقیقی و یا حقوقی واجد شرایط اقدام نماید.

مهلت دریافت و تسلیم اسناد:
۱- متقاضیان محترم می توانند با مراجعه به امورقراردادهای سازمان نسبت به دریافت اسناد اقدام نمایند.

۲- مهلت دریافت و ارائه پیشنهاد به مدت 10 روز کاری، از تاریخ انتشار آگهی نوبت دوم می باشد.
۳- شرایط و ویژگی های مورد اجاره در شرایط عمومی و خصوصی درج گردیده است و متقاضیان محترم مکلف اند 
پس از دریافت و مطالعه، کلیه اسناد و مدارک را امضاء کرده و به همراه پیشنهاد قیمت ارائه نمایند. امضاء اسناد و 

مدارک به منزله قبول تمامی شرایط است.
۴- متقاضیان محترم برای سوالات تخصصی و عمومی، با واحد درآمد با شماره تلفن ۳۰۴۴۶۸۱۶- ۰۲5 تماس 

حاصل فرمایند.
5- محل تسلیم پیشنهادها: قم، خیابان آذر، بوستان شهداء آذر، سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری 

قم، طبقه همکف، حراست سازمان.
لازم به ذکر است ساعت تحویل پاکت روزهای شنبه لغایت چهارشنبه از ساعت 0۷:30 الی 14:20 و روزهای پنج 

شنبه ساعت 13:20 می باشد.

سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری قم

شناسه آگهی: شناسه:1607029

جناب آقای نجات شیرازی
ضایعه درگذشت مادرگرامیتان موجب تاثر و تالم 

گردید این مصیبت وارده را به  شما و خانواده 
محترمتان تسلیت عرض نموده واز خداوند متعال 
برای آن عزیز سفرکرده رحمت بیکران الهی و برای 

بازماندگان صبر و سلامتی مسالت داریم.
روح اله کرمانی - اخوان دهناد

پیـامتـسلـیت

  عباس فرامرزی

ولادت حضرت زینب کبری )س( و»روز پرستار« را تبریک می گوییم.
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نایب رییس مجلس شورای اسلامی: 

مجلس و دولت حل مشکلات پرستاران
 را با جدیت دنبال کنند

نایب رییس مجلس شورای اسلامی گفت: دولت و مجلس باید قدردان زحمات 
شبانه روزی جامعه پرستاری باشند و بخشی از تلاش های شبانه روزی و زحمات این 

بخش از جامعه سلامت را با پرداخت به موقع کارانه ها و اضافه کاری آنان جبران کنند.
حجت الاسلام والمسلمین مجتبی ذوالنوری در مراسم بزرگداشت روز پرستار در حرم 
حضرت معصومه)س( افزود: پرستاران بار سنگین غم و رنج سختی های بیماران خود را 

بر دوش دارند و تمامی حالات پر نوسان بیمار روی پرستار تأثیرگذار است.
وی به مشکلات جامعه پرستاری اشاره و ابراز داشت: مجلس و دولت وظیفه رفع 
مشکلات این قشر از جامعه سلامت را دارند که از جمله این مشکلات می توان به 
عدم پرداخت به موقع کارانه و تعرفه های پرستاران، پایین بودن مبلغ اضافه کاری و 

اضافه کاری های اجباری اشاره کرد.
نماینده مردم قم در مجلس شورای اسلامی افزود: مسائلی چون کمبود امکانات، 
فراوانی مشکلات، بار سنگین رسیدگی به بیماران وظایف پرستاران را سنگین تر کرده 
و حتی در بسیاری از موارد پرستاران هستند که در اوقات شبانه روز به ویژه شیفت های 

شب و مواقعی که کمبود پزشک داریم این کمبود را جبران می کنند.
وی با اشاره به پرداخت نشدن معوقات کارکنان ازجمله معوقات پرستاران طی چند 
ماه گذشته گفت: باید مجلس به عنوان وکیل مردم و خادم ملت، برای حل مشکلات 

جامعه پرستاری نهایت تلاش خود را انجام دهد.
دستورالعمل تعرفه  گذاری خدمات پرستاران با جدیت دنبال شود

دیگر نماینده مردم قم در مجلس شورای اسلامی نیز با تأکید بر اینکه باید دستورالعمل 
تعرفه گذاری خدمات پرستاران در برنامه هفتم توسعه جزء برنامه های اصلی قرار گیرد، 
گفت: با همدلی و همراهی یکدیگر مسائل و مشکلات جامعه پرستاری را در دولت 
و مجلس در سطوح مختلف حل کنیم. احمد امیر امیرآبادی فراهانی افزود: حل 
مشکلات جامعه پرستاری سبب ایجاد انگیزه بیشتر آنان برای خدمت رسانی بهتر و 

بیشتر به بیماران در بیمارستان ها و مراکز آموزشی درمانی می شود.
وی ادامه داد: باید مشکلات جامعه پرستاری با برقراری جلسه ای با حضور مسئولان 
نظام پرستاری استان مطرح شود و این مشکلات جهت رفع به مسئولان و مدیران 
رده بالای کشوری انتقال یابد. امیر آبادی گفت: در حال حاضر پرداخت تعرفه بسیار 
پایین است و عدد قابل توجهی نیست که امیدواریم با اعضای منتخب هیئت مدیره 
نظام پرستاری جدید اتفاقات خوبی در این زمینه بیفتد. نماینده قم در مجلس با بیان 
اینکه در جریان پرداخت همه مشکلات پرستاران و همچنین کارکنان هستیم، ابراز 
داشت: همه این مشکلات به اعتبارات دولت برمی گردد که امیدواریم با همدلی و اتخاذ 

تمهیدات لازم مشکلات کارمندان در سطوح مختلف رفع شود.

رئیس جامعه مدرسین حوزه علمیه قم خطاب به قالیباف:

بهبود وضعیت معیشت مردم باید دغدغه  
مهم مجلس باشد 

رئیس جامعه مدرسین حوزه علمیه قم خطاب به رئیس مجلس شورای اسلامی 
گفت: یکی از دغدغه های مهم مجلس باید بهبود وضعیت معیشت مردم باشد و مجلس 

باید هرچه در توان دارد در این خصوص انجام دهد. 
آیت الله سید هاشم حسینی بوشهری  جمعه شب در دیدار با محمدباقر قالیباف 
رئیس مجلس شورای اسلامی، ضمن تبریک فرا رسیدن هفته بسیج اظهار کرد: 
رشادت های بسیجیان در دوران دفاع مقدس کاملًا مشهود بود و امروز هم که به ظاهر 
جنگی وجود ندارد، بسیج و بسیجیان در کنار مردم به خدمت گذاری مشغول هستند.

صهیونیستی  رژیم  جنایات  به  اشاره  با  قم  علمیه  حوزه  مدرسین  جامعه  رئیس 
عنوان داشت: حوادثی که امروز در غزه میگذرد، از کشتار کودکان گرفته تا بمباران 
بیمارستان ها و نسل کشی بی سابقه یا کم سابقه ای که در حال وقوع است را تسلیت 
عرض می کنم. امام جمعه قم همچنین خطاب به رئیس مجلس تصریح کرد: یکی از 
دغدغه های مجلس باید بهبود وضعیت معیشت مردم باشد و مجلس باید هرچه در 
توان دارد در این خصوص انجام دهد. در ادامه جلسه، اعضای شورای عالی جامعه 
مدرسین به بیان نقطه نظرات، دیدگاه ها، ابهامات، سؤالات و مطالبات خود از مجلس 
شورای اسلامی پرداختند. لزوم توجه به تورم ناشی از کسری بودجه در تدوین بودجه 
سال آینده، افزایش قیمت اجاره بها و مشکلات مردم برای تأمین مسکن، برنامه ریزی 
برای رشد جمعیت، لایحه عفاف و حجاب، مشکلات مربوط به آیین نامه واردات خودرو 
و افزایش قیمت خودروهای داخلی و تأکید بر بهبود وضعیت رفاهی مردم  از جمله 

سرفصلهای سخنان اعضای جامعه مدرسین حوزه علمیه قم در این جلسه بود.
 

واکنش وکیل جهانگیری به محکومیت در پرونده شکایت قالیباف: 

رأی بطور ناگهانی و از سوی دادرس 
نه قاضی پرونده ابلاغ شده است 

وکیل اسحاق جهانگیری به محکومیت وی به یک سال حبس تعزیری واکنش نشان 
داد و گفت: اگرچه رای صادره بدوی بوده و ما در فرصت قانونی با مستندات کافی به آن 
اعتراض خواهیم نمود لکن متاسفانه برخلاف مر قانون و ممنوعیت صریح قانونی مفاد 

رای غیرقطعی از ناحیه برخی خبرگزاری ها منتشر شده است.
سرورالسادات مقیمی، وکیل اسحاق جهانگیری، در گفتگو با خبرآنلاین با اشاره 
به جزئیات شکایت محمدباقر قالیباف از معاون رئیس جمهور دولت های یازدهم و 
دوازدهم، گفت: آقای قالیباف بدلیل مطالب مطرح شده در مناظرات انتخاباتی سال 
١٣٩٦ اقدام به شکایت از آقای جهانگیری معاون اول وقت رییس جمهور و کاندیدای 
انتخابات ریاست جمهوری نموده است که در اسفند ماه سال ۱۴۰۱ در شعبه ۱5 
دادسرای رسیدگی به جرایم کارکنان دولت مطرح گردید، پرونده مطروحه متعاقبا به 

شعبه ۱۰5۹ دادگاه رسیدگی به جرایم کارکنان دولت ارجاع شد.
وی افزود: ریاست محترم شعبه رسیدگی کننده در اردیبهشت ماه سال جاری اقدام به 
برگزاری جلسه رسیدگی باحضور وکلای طرفین نمودند و بدلیل ابهامات متعدد موجود 
در پرونده، در راستای اخطار رفع نقص پرونده به دادسرا ارسال گردید. وکیل اسحاق 
جهانگیری در ادامه بیان کرد: لکن بدلیل عدم رفع نقص پس از عودت پرونده به شعبه 
۱۰5۹ برای دومین بار اخطار رفع نقص صادر و پرونده به شعبه ۱5 ارسال شد و پس 
از ارسال جوابیه از مرجع مورد استعلام به دلیل ابهامات موجود در جوابیه مورد اشاره، 
در انتظار تشکیل جلسه و ادامه روند رسیدگی به پرونده جهت شفافیت موضوعات 
مطروحه بودیم که بطور ناگهانی رای صادره از ناحیه دادرس و نه قاضی پرونده به بنده 
ابلاغ گردید. وی در ادامه به محکومیت جهانگیری به یک سال حبس اشاره کرد و 
گفت: اگرچه رای صادره بدوی بوده و ما در فرصت قانونی با مستندات کافی به آن 
اعتراض خواهیم نمود لکن متاسفانه برخلاف مر قانون و ممنوعیت صریح قانونی مفاد 

رای غیرقطعی از ناحیه برخی خبر گزاری ها منتشر شده است.
 

سرلشکر موسوی :

امکانات درمانی ارتش در اختیار 
عموم مردم است

فرمانده کل ارتش با بیان این که امکانات درمانی ارتش در اختیار عموم مردم است 
گفت: با توجه به سرانه پایین خدمات درمانی نسبت به جمعیت در شرق تهران نیاز بود 

چنین مرکزی مورد بهره برداری قرار گیرد.
امیر سرلشکر سید عبدالرحیم موسوی فرمانده کل ارتش در آئین بهره برداری از 
درمانگاه فوق تخصصی شهدای پدافند که در منطقه افسریه تهران برگزار شد، اظهار 
داشت: شهرک شهید بهشتی بزرگترین شهرک نظامی نیروهای مسلح ماست و نیاز بود 

چنین مجموعه ای در جهت خدمت رسانی به خانواده ها راه اندازی شود.
امیر سرلشکر موسوی ادامه داد: علاوه بر ساکنین شهرک شهید بهشتی، مناطق 
اطراف این شهرک نیاز به چنین مجموعه ای جهت خدمات درمانی داشتند؛ بنابراین 
با توجه به سرانه پایین خدمات درمانی نسبت به جمعیت این منطقه، نیاز بود چنین 

مرکزی در این منطقه احداث و مورد بهره برداری قرار گیرد.
فرمانده کل ارتش افزود: همکاران عزیز ما در نیروی پدافند هوایی ارتش با تلاش 
بی وقفه و شبانه روزی درمانگاه فوق تخصصی و مجهز شهدای پدافند را برابر همه 
و  و متخصصین، کادر درمان  آماده کردند  و درمان  بهداشت  وزارت  استانداردهای 

تجهیزات مورد نیاز در این درمانگاه جهت استفاده عموم مستقر هستند.
وی یادآور شد: امیدواریم مراجعه کنندگان محترم با رضایت کامل از این مجموعه 
درمانی مجهز خارج شوند و از این جنس کارها ضرورت دارد در بخش های دیگر انجام 

پذیرد و این در برنامه های ستاد کل نیروهای مسلح اندیشیده شده است.

 دستاوردهای راهبردی 
طوفان الاقصی

ابتکار، هوش و بازوی  با  بیش از ۴۰ روز از جنگی که 
نبرد  این  می گذرد.  شد،  آغاز  فلسطینی  جوانان  پرتوان 

الگویی جدید از محاسبات پیشین منطقه را دگرگون کرد و از طرفی تصویری جدید از 
فلسطینی ها در داخل و خارج از سرزمین های اشغالی ارائه و اثبات نمود که راه دیگری جز 

مبارزه برای نجات فلسطین از اشغال وجود ندارد.
این جنگ با تمام فراز و فرودها و موفقیت ها و تلخی ها چندین دستاورد مهم دارد؛ 
نخست شکل دادن فرهنگ راهبردی جدید از فلسطین. فرهنگی راهبردی در تعریف 
آغاز هر  برای  ارزیابی کشورها  مؤلفه های  از  یکی  ملت هاست.  ساده شیوه جنگیدن 
جنگی، توجه به فرهنگ راهبردی آن سرزمین و ملت آن است؛ اینکه تا چه میزان و به چه 
شکل ملت ها می جنگند و مقاومت می کنند. در تمام مدت عملیات طوفان الاقصی، ملت 
فلسطین مختصاتی همانند توکل، صبر، استقامت و سازش ناپذیری، خلاقیت و شجاعت، 
میهن دوستی و پایبندی به آرمان فلسطین را به مؤلفه های اصلی فرهنگ راهبردی خود 

تبدیل کرد.
مقاومتی جانانه در برابر اشغالگران مقابل چشمان و اذهان ملت های جهان ثبت شد و 
می توان به جرأت گفت از این پس همه جهان به زنان و مردان مبارز فلسطینی به دیده 
احترام نگاه می کند. بر کسی پوشیده نیست که امروز رژیم اشغالگر قدس از رژیم جنگ 
یوم کیپور قدرتمندتر و فلسطین با وجود تحریم و فشار از آن مقطع ضعیف تر شده است؛ با 
این وصف تاکنون این منطقه ی محصور، محدود و رنجور بیش از ۴۰ روز است که مقاومت 
کرده و به رغم تقدیم شهدا و تحمل آلام و مشقات فراوان، ضربات شگفت انگیزی بر پیکر 
رژیم منحوس و جعلی اسرائیل وارد کرده است که تاکنون هیچ یک از ارتش های قدرتمند 

عربی موفق به چنین دستاوردی نشده اند.
دوم اینکه؛ ضربه وارد شده به پیکر رژیم صهیونیستی که ماه ها موریانه فساد آن را جویده 
بود با عملیات طوفان الاقصی دیگر غیرقابل ترمیم نیست و پس لرزه های این شکست 
سال ها دامن رژیم را خواهد گرفت و سرافکندگی آن به عنوان آموزه های اطلاعاتی و 
مصداق غافلگیری در مکاتب امنیتی و سیاسی تدریس و مثال زده خواهد شد. ترمیم و 
بازسازی ضرباتی از این دست، برای کشورهای قدرتمند و صاحب سبک، سال ها به طول 
می انجامد و برای رژیم سست صهیونیستی که تمرکز لازم را ندارد، حتماً به درازا خواهد 

کشید.
حضور دستپاچه و سراسیمه مقامات بلندپایه آمریکایی در روزهای اولیه جنگ با هدف 
جلوگیری از فروپاشی رژیم و تشویق برای فرار نکردن سران آنان به خارج از مرزهای 
سرزمین اشغالی بوده است و علت سکوت بی شرمانه در برابر کشتار صدها زن و کودک 
فلسطینی برای مانع شدن از فرار صهیونیست ها، تسری و الگو شدن این عملیات و در 

نهایت جلوگیری از فروپاشی و انتقال بحران به آمریکا و اروپاست.
سوم رژیم صهیونیستی در کابوس از دست رفتن رویای آرمان صهیونیسم و بازگشت 
انبوه و مأیوس کننده صهیونیست هایی است که با هزاران وعده ایدئولوژیک و توخالی به 
سرزمین های اشغالی آورده شده بودند. مهاجرت شدید، بی اعتمادی یهودیان، کاهش 
شدید ارزش دارایی های این رژیم و بحران پولی، آینده سیاهی را ترسیم می کند و تداوم 

این روند برای رژیم غیر ممکن است.
چهارم اختلافات شدید داخلی میان احزاب و نفرات مؤثر در کنار نفرت جهانی و از 
دست رفتن اعتبار و شخصیت بین المللی این رژیم از تنگناهای راهبردی است که همه 
این هزینه ها به صورت حساب آمریکایی ها نوشته می شود و مالیات دهندگان و شهروندان 
امریکایی می بایست آن را پرداخت نمایند؛ البته حجم آوار و خرابی بحران های رژیم برای 
آمریکا بیش از آنچه برآورد شده خواهد بود و می توان گفت بحران جدیدی را به بحران فعلی 

آمریکا اضافه خواهد کرد.
امروز همه می دانند که این موفقیت، مرهون اندیشه مقاومت و جواب دادن الگوی 
همیشه زنده مقاومت است که امام خمینی )ره( با انقلاب اسلامی آن را بنیان گذاشت و 
رهبر معظم انقلاب حضرت امام خامنه ای )مدظله العالی( آن را پروراند به طوری که از غرب 

آسیا تا آمریکایی لاتین در میان مستضعفان عالم گسترده شده است.
اگرچه فلسطین زخم برداشته است، ولی با افتخار، زنده تر، با نشاط تر و سربلندتر از 
همه ی این سال های اشغال است. حماس و یا هر گروه مقاومت دیگر، تا زمانی که اندیشه 
مقاومت زنده است، زنده تر و پویاتر خواهند بود. حماس تجلی خواست ملت فلسطین 
است؛ چون در دل ملت فلسطین و از خود ملت فلسطین است و این رمز پیروزی، 

شکست ناپذیری و ماندگاری مقاومت است.
 وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح

معاون رئیس جمهور در امور زن و خانواده: 

زن و خانواده مورد هجمه سنگین 
غرب قرار گرفته است

معاون رئیس جمهور در امور زن و خانواده با بیان اینکه عرصه زن و خانواده امروز مورد 
تهاجم سنگین غرب قرار دارد، گفت: به منظور پیش گیری از بروز مشکلات، طرح مشاوره 

رایگان در نخستین سال زندگین زوجین درکشور اجرایی شده است.
انسیه خزعلی در دیدار آیت الله علی رضا اعرافی مدیرحوزه های علمیه، با بیان اینکه در 
عرصه تربیتی نیز نیازمند اقدامات جهادی و فوریتی هستیم، عنوان کرد: متأسفانه عده ای 
بحث فرزندآوری را به مسائل اقتصادی گره  می زنند، در شرایطی که مشکلات فرهنگی در 

این زمینه تاثیرگذارتر است.
وی با اشاره به اینکه درتولید محتوا از ظرفیت  حوزه های علمیه بهره مند خواهیم شد، 
خاطرنشان کرد: در عرصه مطالبات بین المللی نیازمند هماهنگی و همکاری نهادهای 

حوزوی و دولت هستیم.
وی با اشاره به اینکه برای تقابل با تهاجم مهاجم غرب باید فرهنگ سازی قوی تری داشته 
باشیم، یادآور شد: همچنین باید در عرصه های بین المللی نیز صدای خود را به گوش 

جهانیان برسانیم.
خزعلی درادامه با اشاره به برخی از پزشکان درپی تغییر ذائقه جوانان، به راحتی گواهی 
تغییر جنسیت را صادر می کنند ، اظهار داشت: برای این افراد تغییر جنسیت صورت 
نمی گیرد و در اصل مقطوع النسل می شوند و حدود 5۰ درصد این افراد به خودکشی 
می رسند. وی اضافه کرد: به دنبال ترویج فرهنگ غربی نیستیم، بلکه تلاش ما استفاده 
از افرادی است که با مباحث اسلامی آشنا بوده و در عرصه روانشناسی نیز تحصیل کرده 

باشند.
حوزه آماده همکاری مشترک در عرصه زن و خانواده است

مدیر حوزه های علمیه کشور نیز در این دیدار با اشاره به اینکه باید به سمت طرح های 
جامع همکاری حرکت کنیم، اظهار کرد: یکی از طرح های جامع حوزه علمیه با آموزش و 

پرورش است که در ۳۰ محور ازجمله طرح امین دنبال می شود.
آیت الله اعرافی با بیان اینکه این تفاهم نامه ها جزو طرح تحول حوزه است، مطرح کرد: 
در هرکدام از این تفاهم نامه ها یک دبیرخانه مشترک ایجاد شده و برنامه پنجساله نیز 
تدوین خواهد شد. مدیر حوزه های علمیه با اشاره به اینکه نباید تنها به یک نقطه توجه 
کرد، عنوان کرد: در عرصه زن و خانواده نیز می توان طی یک برنامه مشترک در محورهای 

مختلف تفاهم نامه ای را منعقد کرد.
وی با بیان اینکه این محورها می تواند در عرصه بین الملل نیز باشد، خاطرنشان کرد: 
انجمن های متعدد و معاونت های مختلف حوزوی با موضوع زن و خانواده مرتبط هستند.

 
موسوی لاری:

جریانی که قدرت را دست گرفتند، 
جز خودشان کسی را تحمل نمی کنند

وزیر کشور دولت اصلاحات گفت: یک جریانی، مجموعه ای از ارکان قدرت را دست شان 
گرفتند و جز خودشان کسی را تحمل نمی کنند. از مجموعه مقدماتی که برای انتخابات 

فراهم شده بود معلوم بود کار به اینجا منتهی می شود.
حجت الاسلام عبدالواحد موسوی لاری از اعضای مجمع روحانیون مبارز در گفت وگو با 
ایلنا، درباره تحلیل خود نسبت به نتیجه بررسی صلاحیت های داوطلبان انتخابات مجلس 
شورای اسلامی گفت:  از مجموعه مقدماتی که برای انتخابات فراهم شده بود معلوم بود 
کار به اینجا منتهی می شود. وقتی مجلس اصلاح قانون انتخابات را تصویب کرد و بعد از 
آن بحث پیش ثبت نام و احراز صلاحیت ها مطرح شد و وقتی در آن قانون آمد که شورای 
نگهبان می تواند حتی منتخب مردم را بعد از رأی آوری کنار بزند، معلوم است که نتیجه  
چه می شود. موسوی لاری گفت: یک جریانی، مجموعه ای از ارکان قدرت را دست شان 
گرفتند و جز خودشان کسی را تحمل نمی کنند. وزیر کشور دولت اصلاحات در پاسخ به 
این سوال که تحلیل شما درباره اینکه اصلاح طلبان در این انتخابات آمار ثبت نامی کمی 
داشتند چیست، گفت: با این مقدمات، زمینه ای نبود که ثبت نام کنند. آن هایی هم که 

ثبت نام کردند نتیجه اش مانند آقای پزشکیان و امثال آن ها شد. 

مردم مومن، انقلابی و متعهد قم عصر شنبه با حضور پرشور و گسترده در راهپیمایی 
اتحاد همه جانبه ملت های  بی دفاع غزه، خواستار  و  از کودکان مظلوم  حمایت 

مسلمان و آزاده جهان بر علیه رژیم غاصب و کودک کش صهیونیستی شدند.
براساس این گزارش، راهپیمایان شهر مقدس قم  عصرروز شنبه با  تجمع در 
میدان فلسطین و حرکت به سوی حرم حضرت معصومه )س(، با فریادهای دشمن 
شکن مرگ بر آمریکا، مرگ بر اسرائیل و مرگ بر انگلیس اوج خشم و نفرت خود را از 

وحشی گری ها و آدم کشی های رژیم صهیونیستی به منصه ظهور گذاشتند.
و  عظیم  راهپیمایی  این  در  شرکت کننده  کودکان  و  جوانان  زنان،  مردان، 
باشکوه در حالیکه تمثال های مبارک امام راحل، رهبر معظم انقلاب، پرچم های 
فلسطین و حزب الله لبنان را در دست داشتند شعار "پیرو خط رهبریم دشمن هر 

ستمگریم"،"آزادگان دنیا حمایت حمایت" را سر می دادند.
آنان با فریادهای "حمام خون به پا شد فلسطین کربلا شد"،"یا ایها المسلمون 
غزه شده غرق خون"،"با غزه، همدردیم آماده نبردیم" ضمن اعلام همبستگی با 
مظلومان فلسطینی بر آمادگی خود برای مقابله با صهیونیست های پَست و خون خوار 

تاکید نمودند.
با به آتش کشیدن، پرچم های آمریکا و اسرائیل و  حاضران در این راهپیمایی 
نمادهای استکبارجهانی شعار "ماییم و جنگ با دیو از غزه تا تل آویو"،"نژاد پرست 
اسرائیل وحشی و پست اسراییل"،"اسرائیل نامشروع اسرائیل کودک کش" را فریاد 

زدند.
"صهیون جنایت می کند شیطان حمایت می کند"،"مرگ به کودک کش مردم 
پیروز  باطل  بر  است"،"حق  روز  مثل  قریب"،"روشن،  فتح  و  من الله  نصر  فریب 
است"،"فلسطین پیروز است اسرائیل نابود است" همچنین "ملت دین، فلسطین 

فلسطین نیز از دیگر شعارهای این راهپیمایی بود.
شرکت کنندگان با ابراز کینه و دشمنی عمیق خود به استکبار و مزدوران پلید 
آمریکا را  و دست نشانده آن، شعارهای کوبنده "ملت قهرمان ما پیوسته هیمنه 
این  جز  ثبات  به  رسیدن  شکستیم"،"راه  رو  آمریکا  هستیم  اراده  شکسته"،"کوه 
نیست، محو رژیم غاصب صهیونیست"،"مثلث شوم و پلید ابلیس، آمریکا و اسرائیل 
و انگلیس"،"نصر من الله و فتح قریب مرگ بر آمریکای مردم فریب"،"آمریکا، اسرائیل 

عامل هر جنایت"و"این ۲ رژیم فاسد، باعث هر شرارت را سر دادند.
سخنگوی سپاه: اقتدار مصنوعی رژیم صهیونیستی از هم پاشیده است

سخنگوی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در اجتماع راهپیمایان در حمایت از 
کودکان غزه در صحن امام رضا)ع( حرم حضرت معصومه )س( در قم با بیان اینکه 
اسرائیلی ها هرگز از بمباران زنان و کودکان به هدفشان نخواهند رسید، گفت: اقتدار 

مصنوعی که از خودشان به خورد افکار عمومی داده بودند، از هم پاشیده است.
سردار رمضان شریف با تمجید از مقاومت مردم فلسطین در ۴۳ روز گذشته اظهار 
کرد: مردم جهان یک بار دیگر چهره وحشی گری های رژیم صهیونیستی را با تمام 

وجود لمس کردند.
وی افزود: ۷5 سال جهان شاهد اِشغال تدریجی و آوارگی و کشتار مردم مظلوم 
فلسطین بود، خانه های فلسطینیان تخریب شد و شهرک های صهیونیست های 

غاصب و مسلح در آن جای گرفت.
شریف بیان داشت: اُمت عربی و اسلامی در مقاطع مختلفی خشم و انزجار خود 
را از رژیم صهیونیستی در قالب گروه های متعدد با نام ها و نشان های مختلف ابراز 

کرده اند.
سخنگوی سپاه یادآور شد: تاریخ مبارزه  مردم فلسطین با رژیم صهیونیستی، تاریخ 

پُر غم و غصه ای است که یک امت شاهد رنج و محنت مردم فلسطین که صاحبان 
اصلی آن سرزمین هستند، بوده است.

رئیس ستاد مرکزی انتقاضه و قدس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی تصریح 
کرد: صهیونیست ها ۷5 سال تلاش کردند، مساله فلسطین به فراموشی سپرده شود 
و جایگزین آن، رژیم صهیونیستی در قلب خاورمیانه و کشورهای اسلامی به عنوان 
نماینده اروپا و آمریکا، تضمین کننده منافع غرب باشد اما با وقوع انقلاب اسلامی در 
ایران و راه نورانی که امام راحل پیش پای امت اسلامی و عربی و فلسطینی گذاشت، 

تاریخ به گونه ای دیگر ورق خورد.
وی ادامه داد: رژیم صهیونیستی تا قبل از پیروزی انقلاب اسلامی یکه تاز میدان 
تصرف سرزمین مسلمانان و گسترش آن بود، آنها به دنبال رویای تحقق نیل تا فرات 
بودند،تا اینکه انقلاب امام و مردم ایران، آنها را مجبور کرد، این راهبرد را کنار بگذارند.
شریف اضافه کرد: در سال های اخیر نیز، به برکت هدایت های حکیمانه رهبر معظم 
انقلاب در خصوص مساله فلسطین، گرداگرد همان ۲۷ کیلومتری که تصرف کرده 
بودند، دیوار بتُنی بلندی احداث کردند و شکست را پذیرفتند، در راهبرد قبول کردند 
که امکان گسترش جغرافیایی در سرزمین مسلمانان غیرممکن است و امروز خدا را 

شاکر هستیم که نخستین توقف صهیونیست ها با احداث آن دیوار بلند رقم خورد.
سخنگوی سپاه با تاکید بر اینکه مردم فلسطین خواستار تحقق آزادی سرزمین 
مادری و بیت المقدس هستند گفت: بنیانگذار کبیر انقلاب اسلامی این وعده را 
دادند، و این نهیب را زدند که اسرائیل به طور حتم از صفحه روزگار محو می شود و 

امروز نابودی رژیم صهیونیستی تکلیف فرزندان امام در سراسر جهان است.
رئیس ستاد مرکزی انتقاضه و قدس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی تصریح 
کرد: اسرائیلی ها هرگز از بمباران زنان و کودکان به هدفشان نخواهند رسید، اقتدار 
مصنوعی که از خودشان نشان داده، و به خورد افکار عمومی داده بودند، از هم 

پاشیده است.
وی یادآور شد: صهیونیست ها ادعا داشتند که اگر روزی همه کشورهای عربی 
به ویژه ارتش های عربی با هم متحد شوند، قادر به تحمیل یک شکست نظامی 
نیستند، اما شاگردان الهام گرفته از مکتب امام )ره( و رهبر معظم انقلاب در جنگ 
۳۳ روزه لبنان اولین طعم شکست را چشاندند و قاضی القضات رژیم صهیونیستی 
به طور رسمی اعلام کرد، باید بپذیریم برای اولین بار در یک جنگ نظامی شکست 

خورده ایم.

با حضورگسترده اقشارمختلف مردم صورت گرفت،

حمایت مردم قم از کودکان مظلوم غزه
امیر محمدرضا آشتیانی*

 رئیس قوه قضاییه گفت: قضات در روند رسیدگی های خود تحت تأثیر فضاسازی ها 
و فشارهای بیرونی قرار نگیرند زیرا در اینصورت بر امر تحقق تمام و کمال عدالت 

خدشه وارد خواهد شد.  
حجت الاسلام والمسلمین غلامحسین محسنی اژه ای، صبح روز شنبه )۲۷ آبان( 
در ادامه بازدیدهای میدانی خود از مراجع و مراکز قضایی، از مجتمع قضایی شهید 
بهشتی تهران بازدید کرد و از نزدیک در جریان کم و کیف رسیدگی به پرونده ها در 

این واحد قضایی قرار گرفت.
رئیس قوه قضاییه در جریان سرکشی خود از مجتمع قضایی شهید بهشتی به 
»شعب اجرای احکام متمرکز« این مجتمع قضایی مراجعه کرد تا از نزدیک روند امور 
را مورد بررسی و واکاوی قرار دهد. رئیس عدلیه در جریان حضور خود در »شعب 
اجرای احکام متمرکز مجتمع قضایی شهید بهشتی« به مطالعه و بررسی موردی 
چند پرونده پرداخت و سؤالاتی تخصصی را پیرامون روند رسیدگی ها به این پرونده ها 
از مسئولان مربوطه مطرح کرد؛ قاضی القضات همچنین در جریان آمار پرونده های 

وارده، جریانی، مختومه موقت و مختومه ۱۴۰۱ این شعب نیز قرار گرفت.
رئیس دستگاه قضا با اشاره به اهمیت رضایتمندی مردم و تسهیل و تسریع امور 
حقوقی و قضایی آنها، خطاب به مسئولان مربوطه در مجتمع قضایی شهید بهشتی 
تاکید کرد که بررسی دقیقی از میزان رضایتمندی مردم به واسطه متمرکز شدن 

شعب اجرای احکام به عمل آورند.
رئیس دستگاه قضا از دفتر مزایده های مجتمع قضایی شهید بهشتی بازدید کرد و 

از نزدیک در جریان فعالیت »سامانه تدارکات الکترونیکی دولت« قرار گرفت؛ در این 
سامانه، مزایده ها بصورت الکترونیکی انجام می شود و تاکنون سه مزایده الکترونیک 
به صورت آزمایشی برگزار شده و مقرر است در ماه های آتی همه مزایده ها به این 

شکل انجام شود.
مسئولان این حوزه تاکید داشتند که سامانه مزبور با وجود برخی کُندی ها در 
مجموع، مزایای قابل توجهی دارد؛ رئیس عدلیه در همین رابطه ضمن تاکید بر 
بهره گیری از فناوری های نوین برای تسهیل و تسریع امور حقوقی و قضایی مردم 
گفت: زمانی چنین مطرح می کردند که با اجرای قانون جدید چک بالغ بر ۹۰ 
درصد از ورودی های این مقوله به مراجع قضایی کاسته می شود اما امروز در آسیب 
شناسی میدانی مشاهده کردیم که انتظارات در این زمینه در عرصه عمل آنطور که 
باید محقق نشده است بنابراین در بخش مربوط به مزایده های الکترونیکی، باید به 
گونه ای کار را از ابتدا پایه گذاری و پیش برد که به واسطه عملیاتی شدن این امر، 

مشکلات و پرونده های جدید ایجاد نشود.
رئیس عدلیه، هنگام بررسی یکی از پرونده ها در شعبه ای از دادگاه حقوقی این 
مجتمع، بر اهمیت انعقاد قراردادهای رسمی میان مردم و متعاملان تاکید کرد و 
گفت: انعقاد قراردادها به صورت مُتقن، محکم و رسمی از بروز بسیاری از مشکلات 
و ایجاد پرونده های زیاد جلوگیری می کند؛ این امر شامل حال معاونت ها و واحدهای 
حقوقی ادارات و شرکت ها نیز می شود و آنان باید بیش از سایر آحاد جامعه نسبت به 

انعقاد قرارداهای متقن و رسمی اهتمام داشته باشند.

رئیس قوه قضاییه در بازدید از مجتمع قضایی شهید بهشتی تهران:
قضات تحت تأثیر فضاسازی ها و فشارهای بیرونی قرار نگیرند 

گفت:  اسلامی  انقلاب  پاسداران  سپاه  کل  فرمانده 
آنچه در طوفان الاقصی به عنوان استثنایی ترین عملیات 
غافلگیرکننده اتفاق افتاد، انعکاسی از ظلم های یکصدساله 
و رژیم صهیونیستی در حق ملت  آمریکا فرانسه  بریتانیا، 
فلسطین است که ۷5 است آنها را از سرزمین خود بیرون 

رانده و آواره کرده اند.
سردار سرلشگر پاسدار حسین سلامی در اجتماع سراسری 
حمایت از کودکان فلسطین در میدان انقلاب تهران اظهار 
عاطفه،  محبت،  از  سرشار  اسلامی  ایران  همه  داشت: 
از کودکان و  احساس عمیق و غیرت دینی برای حمایت 

شریف ترین مردمان روی زمین، فلسطین عزیز است.
فلسطین ذلیل و اسیر سیاست های اسرائیل و 

آمریکا نخواهد شد
سردار اسلامی افزود: آنچه مهم است اینکه فلسطینی ها 
رژیم  و  آمریکا  سیاست  اسیر  و  ذلیل  که  نپذیرفتند  هرگز 
صورت  قهرمانانه ای  مقاومت های  و  شوند  صهیونیستی 

گرفت.
وی بیان کرد: فلسطینی ها به تونس، اردن و لبنان آواره 
شدند و بدون یک ملت، بدون کشور و سرزمین و آب و خاک 
بودند و همه اینها به دست اربابان جنایت جهانی صورت 
تاثیر  را تحت  گرفته که سال هاست منطقه جهان اسلام 
سیاست های غاصبانه، ظالمانه و استعمار گرایانه خود قرار 
داده و هویت دینی و ثروت مادی دنیای اسلام را برای اینکه 
یک قدرت جهانی بشود به تسخیر خود درآورده است و این 

ماجرا همچنان ادامه دارد.
وی بیان داشت: وزیر خارجه آمریکا به برخی ازمقامات 
به  الاقصی  طوفان  از  پس  وقتی  گفت  منطقه  کشورهای 
تل آویو رسیدند رژیم صهیونیستی در حقیقت فروپاشیده و 
گرد مرگ بر صورت مقامات صهیونیستی و فرماندهان آنها 
پاشیده بودند و همه  آنها متلاشی شده بودند ولی آمریکایی 
مرکزی  فرماندهی  ستاد  فرماندهی  و  آمدند  میدان  به  ها 
ایالات متحده آمریکا )سنتکام( از ترس در مصر مستقر شد 
و سپس آنها به سرزمین های اشغالی آمدند تا مدیریت و 
هدایت نظامی جنگ علیه کودکان بی دفاع غزه را به عهده 
بگیرند و این نشان  می دهد که فروپاشی این رژیم کار سختی 
نیست. فرمانده کل سپاه با تاکید بر اینکه مسلمانان انتقام 
خواهند گرفت و انتقام مسلمانان از ظالمان تاریخ انقضا 

ندارد، گفت: جوانان فلسطینی یک جنگ نامرئی و ناشناخته 
و رویت ناپذیر را آغاز کردند، صهیونیست ها آنها را نمی بینند 
ولی آنها صهیونیست ها را می بینند و پیروزی با کسانی است 

که دیده نمی شوند. 
حماس و جهاد مقاومت نابودشدنی نیست

سردار سلامی با اشاره به اینکه صهیونیست ها حتی شب 
ها از سایه خود می ترسند و غزه در مسیر پیروزی است، 
تصریح کرد: فلسطین در مسیر یک جنگ فرسایشی قرار 
دارد و به تدریح غلبه خود را به دست خواهد داد و حماس و 

جهاد مقاومت نابود شدنی نیستند. 
و  دانست  فلسطین  به مردم  متعلق  را  این سرزمین  وی 
گفت: جنگ نامرئی به نفع فلسطین است، جنگ بین کسی 
به دنبال غصب  آنکه  تا  از سرزمین خود دفاع می کند  که 
سرزمین است، همیشه به نفع کسی است که از سرزمین 

خود دفاع می کند.
پشتیبانی نظامی و روانی آمریکا از اسرائیل معادل سقوط 

اخلاقی است
وی خاطرنشان کرد: ارزش های آمریکایی نشان دادند که 
واقعیتشان چقدر در نزد جهانیان نفرت انگیز است. آمریکا 
باید  آنها  اما  دادند.  نشان  را  واقعی  خود  انگلیس چهره  و 
بدانند که هیچ یک از این اقدامات مانع و عاملی برای نجات 
صهیونیست ها از خطر فروپاشی زودرس نیست حتی آن ۲5 
سالی که رهبر انقلاب پیش بینی کردند به نظر می رسد بسیار 
نزدیک تر و فوری تر و در دسترس تر در حال فرارسیدن است و 

این واقعیتی که هیچ کس نمی تواند انکار کند.
فرمانده کل سپاه پاسداران گفت: اجازه دادن آمریکا به 
بمباران مردم غزه، جلوگیری از آتش بس و چراغ سبز نشان 
دادن به صهیونیست ها، پشتیبانی نظامی، سیاسی و روانی 
آمریکا از اسرائیل، معادل سقوط اخلاقی آمریکا در جهان 
بود. امروز جهان در برابر آمریکا متحد است  و نفرت از آمریکا 

سراسر افکار عمومی عالم را فراگرفته است.
جنگ واقعا فرسایشی شده است

کنید  کرد: پس دقت  بیان  پاسداران  فرمانده کل سپاه 
فلسطین در مسیر یک جنگ فرسایشی قرار داد و به تدریج 
حتمی  سرنوشت  این  آورد  خواهد  به دست  را  خود  غلبه 
فلسطینی ها است حماس و جهاد نابودشدنی نیستند آنها 

جزو مهمی از آرمان فلسطین هستند.

یک  صرفا  امروز  فلسطین  داشت:  بیان  سلامی  سردار 
سرزمین نیست یک ملت وسعت یافته در درون قلب همه 
جهانیان است، نه فلسطین نابودشدنی است و نه جوانان 
مجاهد آن. آنچه که به زباله دان تاریخ خواهد رفت و در درون 
غزه به عنوان یک باتلاق دشمن را در درون خود فرو خواهد 

 برد شکست قطعی اسرائیل است.
احساس شخصی  براساس  را من  این  کرد:  تصریح  وی 
خودم نمی گویم البته این آرزوی قلبی همه ما است من هم 
درون قلبم همواره به یک پیروزی درخشان می اندیشم اما 
برای محبت و احساس عمیق و آرزوی بزرگی که همه ما داریم 

یک واقعیت قابل محاسبه وجود دارد.
وی خاطرنشان کرد: برای آمریکا و اسرائیل هیچ عنصری 
از پیروزی در نبرد جاری غزه وجود ندارد در حالی که برای 
فلسطینی ها همه چیز برای یک فتح آشکار و مبین آماده 
است و این حمایت های درخشان شما مردم است که با همه 
ایمان و قلب های خود امروز به میدان  آمده اید و همه سرزمین 

ایران را یک غزه بزرگ کرده اید.
عاملی  هم  این  داد:  ادامه  پاسداران  سپاه  کل  فرمانده 
نیافته است هر  نبرد خاتمه  آنها است  برای قدرت روحی 
آنچه که جهان اسلام باید انجام بدهد، انجام می دهد هنوز 
ظرفیت های عظیمی باقی است که به کار گرفته نشده است 
و دشمنان ما نباید فکر کردند که می توانند به آرزوهایشان 

دست یافتند.
انتقام مسلمانان از ظالمان تاریخ انقضا ندارد

سرلشکر سلامی، خطاب به صهیونیست ها، عنوان کرد: 
به  سینه  و  شوند  میدان  وارد  هستند،  مرد  و  جوانمرد  اگر 
اتاق  اینکه  نه  بجنگند  آنان  با  فلسطینی  رزمندگان  سینه 
مراقبت های ویژه بیمارستان را به میدان جنگ تبدیل کنند 
و بر کودکان، زنان، پیرمردان و پیرزنان بتازند و فکر کنند که 
می توانند سرود پیروزی سر بدهند. آن ها بدانند که مسلمانان 
انتقام خواهند گرفت، انتقام مسلمانان از ظالمان تاریخ انقضا 

ندارد چرا که این یک داستان دامنه دار است.
وی افزود: امروز رژیم در محاصره دیوارها مانده است و از 
پشت دیوارها می خواهد بجنگند، این یک شکست سیاسی 
است و حتی اقتصاد آمریکا در سایه این پدیده افول خواهد 
را  آمریکایی  کالاهای  غیرمسلمانان  و  مسلمانان  زیرا  کرد 

تحریم خواهند کرد و این ضربه بزرگی بر پیکره آمریکاست.

سردار سلامی: غزه در مسیر پیروزی است

فروپاشی رژیم صهیونیستی کار سختی نیست
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سلامت

یک متخصص فیزیولوژی عنوان کرد؛ 

تدابیر طب ایرانی برای مقابله با دیابت 

یک متخصص فیزیولوژی، درباره تدابیر طب ایرانی برای کنترل دیابت، نکاتی 
را متذکر شد. 

سیدمهدی میرغضنفری، با بیان اینکه واژه بیماری دیابت در طب ایرانی دیده 
می شود و در متون کهن طب ایرانی با نام دیابتیس آمده است، اظهار داشت: 
امروزه سبک زندگی ماشینی باعث شده تا بیماری هایی همچون دیابت شیوع 
پیدا کند که عوارض زیادی را برای فرد ایجاد کرده و به ارگان های بدن همچون 

کلیه ها، کبد، چشم و سایر ارگان های بدن ضررر می رساند.
وی افزود: بحث ژنتیک در ابتلاء به دیابت اهمیت زیادی دارد اما برخی افراد 
حتی با وجود زمینه ژنتیکی مبتلا نمی شوند چون سبک زندگی سالمی دارند 
و برعکس برخی با وجود اینکه زمینه ژنتیک ندارند؛ به دلیل عدم رعایت اصول 
سبک زندگی سالم خصوصاً غذا، خواب مناسب و ورزش به این بیماری مبتلا 
می شوند. میرغضنفری ادامه داد: گاهی گفته می شود که دیابت یک بیماری خود 
ایمنی است؛ اما باید به این نکته توجه داشت که سیستم ایمنی بدن به تنهایی و به 
خودی خود تحریک نمی شود بلکه وجود مواد غیر طبیعی در بدن که خود شخص 
باعث تجمع آنها می شود باعث تحریک سیستم ایمنی شده، این سیستم حالت 
افسار گسیخته پیدا می کند و برای دفع این سموم بر علیه بافت ها و سلول های 

خود نیز فعال شده و باعث تخریب غیرقابل بازگشت بافت های بدن می شود.
این پژوهشگر طب سنتی ایرانی با بیان اینکه حکمای طب ایرانی دیابت را دو نوع 
دیابت سرد و دیابت گرم می دانند و برای هر کدام درمان ها و توصیه های خاصی 
دارند، تاکید کرد: بسیار اهمیت دارد که هر فرد با مراجعه به پزشک متخصص طب 

سنتی مزاج خود را بشناسد تا سبک زندگی متناسب با مزاج فرد به او داده شود.
عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی ارتش افزود: احتمال اینکه دیابت سرد 
در افراد با مزاج سرد رخ دهد بسیار بیشتر است و گرم مزاج ها اصولًا به دیابت گرم 

مبتلا می شوند.
میرغضنفری با بیان اینکه سرد مزاجان مبتلا به دیابت باید از غذاهایی با مزاج 
سرد خصوصاً در فصل سرما و اقلیم های سرد پرهیز کنند، گفت: خوراکی های رو 
به گرمی مثل شوید، دارچین و زیره، کنگر، کرفس، شنبلیله، انجیر، سیب گلاب، 
خوراکی های انرژی زا مثل بادام و گردو، که در طب سنتی برای دیابت هم توصیه 

شده، در صورتی که حساسیت نداشته باشند برای این افراد مفید است.
وی ادامه داد: مصرف نیلوفر، عناب، تخم هندوانه، گیاه و عرق کاسنی، عرق 

بید، عرق بیدمشک و یا دم کرده آنها برای گرم مزاجان مفید است.
میرغضنفری اظهار داشت: مصرف ماءلجبن ساده و یا ماءلجبن کاسنی برای 
افراد با مزاج گرم و خشک و ماء الجبن افتیمونی یا زنجبیلی برای سردمزاجان 

توصیه می شود.
وی یادآور شد: افراد مبتلا به دیابت اگر می خواهند دیابت خود را کنترل کنند و 
مصرف دارو را به حداقل برسانند باید در کنار رعایت تدابیر تغذیه ای؛ ورزش کنند، 

خواب مطلوبی داشته باشند و از استرس دوری کنند.
دانشیار دانشگاه علوم پزشکی ارتش در پایان گفت: طب سنتی هم در استدلال 
چگونگی بروز دیابت و هم در چگونگی درمان دیابت به صورت اختصاصی و 
متناسب با مزاج می تواند بسیار کمک کننده باشد. قطعاً و حتماً شخص دیابتی 
نباید داروهای شیمیایی و خوراکی و تزریقی خود را قطع و یا به صورت سرخود کم 
کند. بلکه باید تدابیر طب سنتی را رعایت کرده و همزمان قند خون خود را کنترل 
کند و اگر قند او در حال کاهش بود می تواند زیر نظر متخصص دوز داروهای خود 

را کاهش دهد.

عضو مرکز تحقیقاتی ویروس شناسی دانشگاه علوم پزشکی تهران، بر ضرورت تزریق واکسن ایرانی 
برای پیشگیری از ابتلا به سرطان دهانه رحم تاکید کرد. 

سیدمحمد جزایری گفت: تزریق واکسن دو ظرفیتی اچ پی وی در دختران زیر ۱5 سال در ۲ دوز با 
فاصله زمانی ۶ ماه و بعد از ۱5 سالگی در ۲ مرحله یک و ۶ ماه در پیشگیری از ابتلاء به سرطان دهانه 

رحم مؤثر است.
وی با اشاره به تزریق واکسن اچ پی وی برای پیشگیری از ابتلاء به سرطان دهانه رحم در زنان، افزود: 
ویروس پاپیرومای انسانی یا اچ پی وی، ۲۴۰ نوع ژنوتیپ دارد که ۶۰ نوع آن در انسان عامل بیماری 

است و انواع این ویروس به دو نوع با خطر بالا و خطر پایین تقسیم بندی می شود.

جزایری ادامه داد: زنان در سن باروری در معرض ابتلاء به عفونت و بیماری با این ویروس قرار دارند و 
اخیراً مشخص شده است که این ویروس منجر به اتفاقات دیگری در سلامت انسان می شود؛ به طوری 
که عامل ۹۰ درصد سرطان های مقعد در هر دو جنس، ۴5 تا ۹۰ درصد از سرطان های ناحیه حنجره 
و دهان در سر و گردن ناشی از آن است. عضو مرکز تحقیقاتی ویروس شناسی دانشگاه علوم پزشکی 
تهران اظهار داشت: حدود ۸۰ درصد سرطان های دستگاه تناسلی مردان ممکن است ناشی از ابتلاء به 
ویروس اچ پی وی باشد ولی در بسیاری از موارد خود به خود با دخالت سیستم ایمنی بدن از بین می رود.
جزایری با بیان اینکه دارویی برای درمان این بیماری هنوز وجود ندارد، افزود: سیر بیماری این ویروس 
به این ترتیب است که احتمال بهبودی در ۷۰ درصد موارد وجود دارد و در ۳۰ درصد بیماران نیز سبب 
ایجاد تغییراتی در سطح سلول شده و به سمت سرطانی شدن پیش می رود البته ژنتیک، تغذیه مناسب و 

استفاده از دخانیات و الکل نیز نقش اساسی در پیشرفت و ایجاد ضایعات سرطانی دارد.
وی گفت: ویروس اچ پی وی ۱۴ نوع پرخطر دارد و بر اساس اعلام سازمان جهانی بهداشت، در آینده 

نیز ممکن است انواع دیگری به این ویروس اضافه شود و تحقیقات در این زمینه در حال انجام است.
عضو مرکز تحقیقاتی ویروس شناسی دانشگاه علوم پزشکی تهران با اشاره به اینکه انواع ۶ و ۱۱ 
ویروس اچ پی وی عامل بروز بیش از ۹5 درصد زگیل های تناسلی، مقعدی و دهانی هستند، تصریح 
کرد: این ویروس ۹۰ درصد موارد از طریق رابطه جنسی و ۱۰ درصد از طریق عوامل دیگر که هنوز 
مشخص نیست، انتقال می یابد و بر اساس باور عمومی که این ویروس می تواند از استخر هم منتقل 

شود، صحت ندارد.
جزایری با اشاره به اینکه تولید داخلی واکسن اچ پی وی در کشور انجام می شود، اظهار داشت: افراد 
به غیر از بیماران خاص و کسانی که مبتلا به نقص سیستم ایمنی بدن هستند، می تواند از واکسن ایرانی 

اچ پی وی استفاده کنند و البته غربالگری سرطان دهانه رحم نیز باید انجام شود.
وی گفت: برخورداری از سبک زندگی سالم در افرادی که به این ویروس مبتلا هستند، ضروری است و 
نوشیدن آب، دوری از استرس، ورزش، استفاده از میوه و سبزیجات که سرشار از آنتی اکسیدان هستند 

همچنین پرهیزی از مصرف غذاهای آماده و عدم استعمال مواد دخانی نیز در اولویت قرار دارد.

آیا بدنتان جلوی کاهش وزنتان را می گیرد؟

چرا رژیم غذایی و برنامه ورزشی تان باعث کاهش وزنتان نمی شود؟
شاید تجربه کرده باشید: کاملًا طبق برنامه رژیم غذایی تان پیش می روید 
و هر شب شام سالاد می خورید و تحت هیچ شرایطی از ورزش کردن طفره 
نمی روید، از خیلی از تفریحات چشم پوشی می کنید مبادا که وسوسه شوید 
و خوراکی های پرکالری بخورید و چند ماه است که همه این موارد را رعایت 
کرده اید اما روی ترازو که می روید می بینید خبری از کاهش وزن نیست، یا حتی 

بدتر اینکه وزنتان بیشتر هم شده است! چه اتفاقی افتاده؟!
آیا بدنتان جلوی کاهش وزن شما را می گیرد؟

وزن  نمی دهد  اجازه  بدن شما  در  دارد که چیزی  احتمال وجود  این  بله 
به  تا حدود زیادی  کم کنید. درست است که مدیریت وزن و چربی سوزی 
این بستگی دارد که کالری کمتری نسبت به آنچه می سوزانید بخورید؛ اما 

فاکتورهای دیگری هم در این میان نقش دارند.
مثلًا متابولیسم بدن انسان در واقع وزن کم کردن را دوست ندارد و تئوری های 
زیادی در مورد دلیل چنین وضعیتی وجود دارد. یکی از این نظریه ها می گوید 
اجداد ما برای بقا نیاز داشتند که بتوانند چربی در بدن ذخیره کنند تا در 
زمان هایی که چیزی برای خوردن پیدا نمی کردند )مثلًا وقتی که امکان شکار 
وجود نداشت( زنده بمانند. امروزه اگر شما به سختی تلاش کنید وزن کم کنید، 
متابولیسم شما مقاومت خواهد کرد؛ زیرا فرایند سوختن چربی ها به بدن این 

پیام را می دهد که چیزی اشتباه است.
هورمون هایتان هم می توانند کاهش وزن را سخت کنند. مثلًا معده شما 
گرلین تولید می کند که مسئول ایجاد احساس گرسنگی است. وقتی شما 
وزن کم می کنید، بدنتان گرلین بیشتری تولید می کند که باعث می شود بیشتر 
تمایل به ریزه خواری داشته باشید. اگر به تمایلاتتان پاسخ دهید، باعث افزایش 
وزن خواهد شد. سلول های چربی نیز هورمونی به نام لپتین می سازند که به 
شما می گوید سیر شده اید. اگر وزن کم کنید، این سلول های چربی کوچک 
می شوند، بنابراین لپتین کمتری تولید می کنند و شما شاید آن قدر احساس 

سیری نکنید و در نهایت بیشتر بخورید.
تمرینات هوازی بسیار مفیدند اما تمرینات قدرتی هم باید انجام دهید. 
داشتن توده عضلانی بیشتر در بدن نه تنها به معنی کالری سوزی بیشتر در 

زمان استراحت است؛ بلکه بیشتر هم از شما محافظت می کند
سپس پای ژنتیک به میان می آید! مثلًا آیا چاقی یا دیگر عوارض پزشکی در 
خانواده شما وجود دارد؟ هر چند به نظر می رسد ژن های کمی بر وزن بدن 
اثر اساسی می گذارند؛ اما تحقیقات علمی نشان می دهد بیش از ۴۰۰ ژن 

می توانند در چاق بودن یا اضافه وزن داشتن نقش داشته باشند.
بنابراین می توانید ببینید که حتی اگر کالری کمتری از آنچه می سوزانید 
بخورید، هر روز بعد از کار باشگاه بروید و ورزش کنید و بسیاری از خوردنی های 
موردعلاقه تان را کنار بگذارید باز هم دلایلی وجود دارند که می توانند توجیه 
کنند چرا در کاهش وزن موفق نیستید. بله، چربی سوزی بدن مسئله ای نسبتاً 

پیچیده است!
اگر نمی توانید وزن کم کنید به چه بررسی های پزشکی نیاز دارید؟

در  چرا  کنند  مشخص  می توانند  که  دارند  وجود  پنل هایی  و  تست ها 
چربی سوزی موفق نیستید. لازم است هورمون های جنسی، عملکرد غده 
تیروئید و هورمون هایش، هورمون های استرس، مقاومت به انسولین، التهاب 

و شاخص های عمومی سلامت در مورد شما بررسی شوند.
حالا همه اینها به چه معنی است؟ اگر فکر می کنید یک عدم تعادل هورمونی 
در بدن شما ممکن است مانع رسیدنتان به اهداف کاهش وزنتان باشد، این 

آزمایش ها کمک می کنند معلوم شود مانع اصلی دقیقاً کجاست.
پنل هایی نیز وجود دارند که کمک می کنند وضعیت هورمون های تیروئید و 
استرس و باروری تان چک شوند. همه این هورمون ها می توانند کاهش وزن 
یا حفظ آن را سخت کنند. این پنل ها وضعیت هورمون های جنسی مثل 
پروژسترون، هورمون های تیروئید، شاخص های مقاومت به انسولین و التهاب 
را بررسی می کنند. با این پنل ها شما می توانید بسیاری از تردیدها را رفع کرده و 

به عاملی که باعث موفق نبودن شما در کاهش وزن است پی ببرید.
نتیجهٔ تست ها چه چیزهایی به شما می گویند؟

این تست ها عدم تعادل هورمونی، اختلالات تیروئید و دیگر فاکتورهای 

پزشکی را که مانع کاهش وزن هستند شناسایی می کنند؛ اما لطفاً خودتان 
نتایج آزمایش را بررسی نکنید و حتماً اجازه دهید یک پزشک این کار را انجام 

دهد. پزشک می تواند نتایج آزمایش شما را به دقت تفسیر کند.
راهکارهایی برای اینکه به بدنتان در کاهش وزن کمک کنید

روش افراد برای وزن کم کردن متفاوت است و هرگز نمی توان به همه یک 
راهکار واحد توصیه کرد. در واقع بهترین متد کاهش وزن برای شما، متدی 
است که خاص خود شما باشد. اما یک سری دستورالعمل های کلی وجود 
دارند که کمکتان می کنند در وضعیت بهتری برای شروع روند کاهش وزن قرار 

بگیرید.
اهداف کوتاه مدت در نظر بگیرید

پیگیری اهداف کوتاه مدت راحت تر از پیگیری اهداف بلندمدت است؛ زیرا 
معمولًا پیچیدگی های کمتری دارند. ضمناً اهداف کوتاه مدت به شما این 
فرصت را می دهند تا پیشرفت ها و بُردهای خود را ببینید و قدر آنها را بدانید 
و این مسئلهٔ مهمی در حفظ انگیزه و تقویت اعتمادبه نفس شماست. وقتی 
مسیر  در  را  خود  می توانید  به سختی  باشند،  طولانی مدت  بسیار  اهداف 

پیشرفت و موفقیت ببینید.
اهدافتان واقع گرایانه باشند

یادتان باشد اگر وزنتان بیشتر از آنچه دوست دارید است، شما به احتمال زیاد 
این وزن را طی ماه ها یا حتی سال ها به دست آورده اید و نباید انتظار داشته 
باشید یک شبه وزن کم کنید، این هدف اصلًا واقع گرایانه و رسیدنی نیست و 
شما را ناامید خواهد کرد. در عوض به پیشرفت های هر ماه خود نگاه کنید. این 
نگرش به شما فرصت کافی می دهد تا عادت های خود را واقعا اصلاح کرده و 

اثرش را ببینید.
کاهش وزن فقط به خوردن مربوط نیست

وزن شما فقط به چیزهایی که می خورید مربوط نیست. کاهش وزن به خواب 
کافی، خوردن غذاهای سالم و مغذی، فعالیت بدنی و مدیریت استرس نیز 
ربط دارد. اگر می خواهید چربی بسوزانید و وزن کم کنید، رویکرد شما باید 
همه جانبه باشد. ضمناً وقتی به تمام جنبه های کاهش وزن نگاه می کنید، 
می توانید دستاوردهایی فراتر از لاغرشدن و تناسب اندام را ببینید، مثلًا بهبود 

سلامت قلب و انرژی و چابکی بیشتر.
چه  که  می کنند  فکر  این  به  معمولًا  دارند  وزن  کاهش  قصد  افراد  وقتی 
غذاهایی را نباید بخورند و کمتر پیش می آید به این فکر کنند که چه غذاهایی 
را باید بیشتر بخورند. مثلًا شما باید بیشتر پروتئین بخورید. اغلب وقتی از یک 

ماده مغذی که به آن نیاز دارید بیشتر می خورید، کمتر سراغ آن چیزی می روید 
که بدنتان به آن نیازی ندارد.

وسواس کالری شماری نگیرید
درست است که میزان کالری که روزانه می خورید اهمیت دارد؛ اما این تمام 
ماجرا نیست. خوب است که میزان کالری دریافتی خود را کنترل کنید؛ اما 

یادتان باشد این تنها یک تکه از پازل پیچیده کاهش وزن است!
فریب تبلیغات و مُد را نخورید

دنیای شلوغ و پُر از تبلیغات ما دوست دارد ما را متقاعد کند که قرص ها و 
داروهایی هستند که در کاهش وزن معجزه می کنند و شما را فوراً به نتیجه 
می رسانند. اما این واقعیت ندارد! مثلًا بسیاری از چای ها و دتاکس های موجود 
در بازار در واقع ادرارآور و ملین هستند و شما با مصرف آنها فقط مایعات بدن 
خود را از دست می دهید. این شیوه بی اثر است و حتی ممکن است وزن اضافه 

کنید. ضمناً این روش ها در واقع می توانند برای سلامتی تان هم مضر باشند.
خودتان را عذاب ندهید

غذا نخوردن و ساعت ها گرسنگی کشیدن شاید در کوتاه مدت باعث کاهش 
وزن شود؛ اما مشکل اینجاست که: 

این عادت ها قابل تداوم نیستند. تصور کنید؛ شما عاشق خوردن صبحانه 
هستید و همیشه عادت داشته اید صبحانه بخورید؛ اما اکنون تصمیم می گیرید 
از وعده صبحانه صرف نظر کنید تا کالری کمتری مصرف کنید. آیا این چیزی 
است که بتوانید همیشه انجامش دهید؟ احتمالًا خیر و وقتی دوباره به عادت 
قبل خود برگردید و صبحانه بخورید، هر اندازه وزنی که کم کرده بودید برخواهد 
گشت. کاهش وزن یک روند ادامه دار و پیوسته است، نه یک حرکت انفجاری!

تمرینات قدرتی انجام دهید
تمرینات هوازی بسیار مفیدند اما تمرینات قدرتی هم باید انجام دهید. 
داشتن توده عضلانی بیشتر در بدن نه تنها به معنی کالری سوزی بیشتر در 
زمان استراحت است؛ بلکه بیشتر هم از شما محافظت می کند. تمرینات 
قدرتی بدن شما را مثل بدنسازهای حرفه ای، عضلانی و حجیم نمی کند؛ بلکه 
شما را قوی تر می کند. تمرینات تناوبی پُرشدت نیز برای کاهش وزن بسیار 

خوب اند
متابولیسم خود را افزایش دهید

اگر متابولیسم شما خوب کار کند راحت تر می توانید وزن کم کنید. یک 
را  آنها  و  نکنند  زیادی ذخیره  به سلول ها می گوید چربی  متابولیسم فعال 
به عنوان انرژی بسوزانند. این مسئله خصوصاً وقتی که چربی شکمی زیادی 
دارید بسیار کمکتان می کند؛ زیرا به بدن شما دستور می دهد از کالری هایی 

که می خورید بهتر استفاده کند.
میکروبیوم روده ها را تقویت کنید

نوع باکتری هایی که در روده هایتان دارید می توانند بر وزنتان اثر بگذارند. 
بعضی کارشناسان به روده ها مغز دوم می گویند. تقویت میکروبیوم روده ها 

می تواند یک امتیاز برای تلاش شما در جهت کاهش وزن باشد.
شیوه ای مناسب خودتان پیدا کنید

یادتان باشد همان طور که گفتیم چیزی که برای یک نفر دیگر مؤثر است لزوماً 
برای شما هم مؤثر نیست. شاید یک رژیم غذایی پُرپروتئین و کم کربوهیدرات 
به شما بیشتر جواب دهد؛ اما یک رژیم پُرکربوهیدرات برای یک فرد دیگر مؤثرتر 
باشد. پس باید ببینید چه چیزی برای شما بهتر جواب می دهد و پیگیر همان 

باشید.
صبور باشید

البته گفتنش راحت است؛ اما واقعیت این است که کاهش وزن یک مسیر 
سریع و آسان نیست. شاید یک روز خودتان را وزن کنید و ببینید وزن کم 
کرده اید؛ اما فردای آن روز ترازو عدد بیشتری را نشان بدهد. معنی اش این 
نیست که به سمت هدفتان پیشروی نمی کنید. بلکه نوسانات وزنی کاملًا 

طبیعی اند و باید صبور باشید.
با صرف زمان، صبور بودن و پیگیری کردن می توانید به هدف کاهش وزن 
خود برسید. با خودتان مهربان باشید، کاهش وزن را برای خود مفرح تر کنید و 

روزهایی را برای تقلب در رژیم غذایی خود بگذارید!

فوایدراهرفتنمعکوس عضو مرکز تحقیقاتی ویروس شناسی:
ضرورت تزریق واکسن پیشگیری از ابتلا به سرطان دهانه رحم 

در  فرنگی  توت  مصرف  مطالعه،  یک  نتایج  اساس  بر 
میانسالی، می تواند از زوال شناختی و افسردگی در سنین 

بالاتر محافظت کند.
و  وزن  اضافه  به  مبتلا  میانسال  افراد  شامل  مطالعه  این 
مقاومت به انسولین بود که خود را با کاهش خفیف شناختی 

توصیف کردند.
نویسندگان این مطالعه عنوان می کنند که آنتوسیانین ها، 
ترکیبات زیست فعال موجود در توت فرنگی، بلوبری، و سایر 
انواع توت ها، ممکن است عامل محافظت کننده عصبی 

باشد.
طبق این مطالعه جدید، بزرگسالان میانسال مبتلا به اضافه 
وزن و مقاومت به انسولین که به مدت ۱۲ هفته توت فرنگی 
مصرف کردند، کاهش تداخل حافظه و افسردگی را گزارش 

کردند.
با توجه به اختلالات شناختی، مانند بیماری آلزایمر، که به 
آهستگی در طی یک دوره چند ساله که از میانسالی شروع 
می شود، ایجاد می شود، نویسندگان این مطالعه معقتدند 
تغییر رژیم غذایی ممکن است پیشرفت زوال عقل را کاهش 

داده و خلق و خو را بهبود بخشد.

این مطالعه بر روی آنتوسیانین ها تمرکز دارد. تحقیقات 
قبلی روی بلوبری - که حاوی آنتوسیانین نیز است - توسط 
نویسنده اصلی این مطالعه نشان داد که این ترکیب عملکرد 

اجرایی مغز را بهبود می بخشد.

در مطالعه حاضر پنج مرد و ۲5 زن شرکت کردند. آنها به دو 
گروه تقسیم شدند: گروهی که توت فرنگی مصرف می کردند 

و گروهی که دارونما دریافت می کردند.
محققان سلامت عصبی و خلق و خوی افراد را قبل از شروع 

کارآزمایی ۱۲ هفته ای ارزیابی کردند.
در طول آزمایش، به گروه آزمایش دستور داده شد که یک 
بسته پودر مخلوط با مایع، تهیه شده از توت فرنگی کامل 
خشک، یخ زده و آسیاب شده مصرف کنند. بسته توت فرنگی 

حاوی معادل یک فنجان توت فرنگی کامل تازه بود.
محققان دارونما را طوری فرموله کردند که طعم، ظاهر و بار 

کربوهیدراتی مشابه پودر توت فرنگی داشته باشد.
بر  تأثیرگذاری  از  جلوگیری  برای  گروه ها  از  یک  هیچ 
یافته های مطالعه، توت های دیگری را در طول دوره آزمایشی 
مصرف نکردند، زیرا سایر میوه ها ممکن است دارای ترکیبات 

محافظ عصبی خود باشند.
فواید  که  است  این  مطالعه  این  نویسندگان  فرضیه 
آنتوسیانین های توت فرنگی در ماهیت ضد التهابی آن نهفته 
است و این کاهش التهاب و کاهش استرس اکسیداتیو ممکن 

است در برابر زوال شناختی محافظت کند.

مطالعات نشان می دهد؛

خوردن توت فرنگی با بهبود خلق و خوی مرتبط است



یکشنبه-28 آبان ماه 1402-    سال بیست  وششم -   شماره 45851 اجتماعی

مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان قم :
کمبود مدرسه در روستاهای استان قم نداریم 
مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان قم گفت: مشکل کمبود مدرسه در 
روستاهای استان قم نداریم و امروز بخاری نفتی در مدارس استان دیگر وجود ندارد 
و ۹5 درصد دانش اموزان استان در شهر قم تحصیل می کنند و بیشتر مشکلات در 

شهر قم است.
احمد رضا اجتهادی اظهارداشت: متاسفانه به جهت غفلتی که دردهه های گذشته 

در استان قم صورت گرفته، قم در زمینه سرانه آموزشی وضعیت مطلوبی ندارد.
مدیر کل نوسازی و تجهیز مدارس استان قم بیان داشت: استان قم در حال حاضر 
در جایگاه بیست و هفتم سرانه آموزشی در سطح کشور قرار دارد و این موقعیت 
زیبنده شهر مقدس قم نیست. وی عنوان داشت: هم اکنون ۴.۲ دهم متر مربع سهم 
هر دانش آموز قمی از فضای اموزشی استان است که میانگین کشوری 5.۲ دهم متر 

است و قم نسبت به میانگین کشوری یک متر عقب است.
اجتهادی تاکید کرد: هر چه سرانه پایین باشد تراکم جمعیت در کلاس ها و مدارس 
بالاتر است و استان قم هم اکنون سومین استان کشور در زمینه تراکم کلاسی است.

وی ابراز داشت: در سال ۹۹ تعداد 55 و در سال ۱۴۰۰ تعداد ۶۳ کلاس درس 
در استان قم ساخته و تحویل شد و در سال ۱۴۰۱ در این زمینه رشد دو نیم برابری 
داشتیم و ۱۴۰ کلاس درس احداث شد. مدیر کل نوسازی و تجهیز مدارس استان 
قم عنوان داشت: علاوه بر مدارسی که در مهرماه سال جاری افتتاح و مورد بهره 
برداری قرار گرفت تا دهه فجر امسال تلاش می شود ۲5۰ کلاس درس تحویل دهیم 
و که این آمار در مقایسه با سه سال اخیر رشد ۳ برابری را نشان می دهد اما با این 

شرایط به شدت عقب هستیم و تلاش شده تا سرعت عقب رفت کاهش یابد.
سالانه بیش از 10 هزار دنش آموز به جمعیت استان قم اضافه می شود 

اجتهادی بیان با بیان اینکه برای رسیدن به وضعیت مطلوب نیازمند ۱5۰۰ کلاس 
درس جدید هستیم افزود: به جهت مهاجرت پذیری قم و افزایش نرخ جمعیت در 
استان، سالانه بیش از ۱۰ هزار دنش آموز به جمعیت استان قم اضافه می شود که 

برای این تعداد دانش اموز نیز ۳۳۰ کلاس درس نیاز داریم.
وی بیان داشت: جهت احداث یک مدرسه ۱۲ کلاسه ۳۰ میلیارد تومان هزینه نیاز 

داریم که البته برای تجهیز مدرسه نیز باید هزینه جداگانه ای در نظر گرفت.
مدیر کل نوسازی و تجهیز مدارس استان قم بیان داشت: حضور خیرین در استان 
قم در امر مدرسه سازی در کشور بسیار کم سابقه است و امسال بیش از ۷۰ درصد 

پروژه ها را به همت و مشارکت خیرین شروع کردیم.
اجتهادی با بیان اینکه تعدادی از مدارس قم نیازمند بازسازی هستند افزود: 
تلاش می شود تا حداقل امکانات مورد نیاز در مدارس وجود داشته باشد و تجهیزات 
مدارس قدیمی نیازمند به روز رسانی دارند که این در بخش باید آموزش و پرورش 

اقدام کند.
وی ابراز داشت: مشکل کمبود مدرسه در روستاهای استان قم نداریم و امروز 
بخاری نفتی در مدارس استان دیگر وجود ندارد و ۹5 درصد دانش اموزان استان در 

شهر قم تحصیل می کنند و بیشتر مشکلات در شهر قم است.
 

معاون سوادآموزی آموزش و پرورش استان قم مطرح کرد: 

آغاز فصل جدیدی از تعامل با شرکای 
راهبردی آموزش و پرورش 

های  ابزار  از  :استفاده  گفت  قم  استان  پرورش  و  آموزش  سوادآموزی  معاون 
تشویقی و حمایتی ، مددجویان کم سواد و بی سواد را به حضور فعال در کلاس های 

سوادآموزی ترغیب می کند. 
،نشست مشترک معاونت سوادآموزی آموزش و پرورش استان با شورای معاونین 
اداره کل کمیته امداد حضرت امام خمینی )ره( به منظور استفاده از ظرفیت های 

موجود دو دستگاه در تسهیل برنامه های سوادآموزی مددجویان برگزار شد.
غلامرضا رضایی معاون سوادآموزی آموزش و پرورش استان قم در این نشست 
ضمن قدردانی از همراهی کمیته امداد امام خمینی )ره( با برنامه های آموزش و 
پرورش به ویژه سوادآموزی ،خواستار تقویت و تحکیم تعامل و ارتباط بین دستگاهی 
شد.  رضایی با اشاره به تفاهم نامه همکاری مشترکی که در بهمن ماه سال ۱۴۰۱ با 
حضور علیرضا عبدی معاون وزیر و رییس سازمان نهضت سوادآموزی و سیدمرتضی 
بختیاری رییس کمیته امداد امام خمینی )ره( به امضا رسید، استفاده از ظرفیت دو 
نهاد و ارائه خدمات سوادآموزی ، توسعه و تثبیت سواد و توانمندسازی مددجویان بی 
سواد و نوسواد تحت حمایت کمیته امداد امام خمینی )ره( را از اهداف این تفاهم 

نامه برشمرد. 
و  جذب  شناسایی،  اینکه  بیان  با  استان  پرورش  و  آموزش  سوادآموزی  معاون 
نگهداشت افراد بی سواد و کم سواد، از مهمترین چالش های شتاب بخشی به برنامه 
ریشه کنی بی سوادی است، تصریح کرد: کمیته امداد امام خمینی )ره( دارای 
ظرفیت های خوبی است که میتواند با استفاده از ابزار های تشویقی و حمایتی 
را به حضور فعال در کلاس های سوادآموزی  ، مددجویان کم سواد و بی سواد 
ترغیب نماید.  وی اظهار داشت: با توجه به حجم ابلاغی برنامه های آموزشی و 
مکمل فعالیت های سوادآموزی استان در سال جاری و ضرورت مشارکت مؤثر همه 
دستگاه های اجرایی، فصل جدیدی از تعاملات را با شرکای راهبردی آموزش و 

پرورش و با محوریت شورای پشتیبانی سوادآموزی استان آغاز نموده ایم. 
رضایی ادامه داد: اداره کل آموزش و پرورش استان در این زمینه با بسیاری از 
دستگاه ها از جمله: کمیته امداد امام خمینی)ره(، بهزیستی، جهاد کشاورزی، 
صنعت، معدن و تجارت، مدیریت حوزه های علمیه ، تعاون، کار و رفاه اجتماعی، ثبت 
احوال، دانشگاه  علوم پزشکی ، و... تفاهم نامه همکاری مشترک منعقد نموده است.

وی راهکار اجرایی شدن این تفاهم نامه ها و ریشه کنی بی سوادی در جامعه را 
اهتمام و تلاش همه همکاران در حوزه سوادآموزی و همچنین مسئولین و عوامل 
پیگیری کننده در سایر دستگاه ها دانست و ابراز امیدواری کرد: با همکاری، تعامل و 
پیگیری ان شاء الله درصد باقیمانده بی سواد و کم سواد در استان قم نیز زیر پوشش 
فعالیت های سوادآموزی در سه دوره تحصیلی قرار گرفته و از موهبت علم و دانایی 

بهره مند شوند. 
معاونت  ادارات  روسای  همراهی  با  که  نشست  این  پایان  در  است  ذکر  شایان 
سوادآموزی استان همراه بود، از کارکنان کمیته امداد حضرت امام خمینی)ره( به 
پاس همراهی با برنامه های اداره کل آموزش و پرورش، توسط معاون سوادآموزی 

آموزش و پرورش استان تقدیر به عمل آمد.
 

مدیر گروه جهادی و خیریه شهید محمد رضا شفیعی خبرداد:

توزیع بسته های پروتئینی میان نیازمندان
در آستانه میلاد عقیله بنی هاشم حضرت زینب سلام الله علیها، ششمین مرحله از 

توزیع گوشت گرم گوسفندی، میان نیازمندان انجام شد.
حجت الاسلام احمد قادری با اعلام این خبر گفت: همزمان با ایام میلاد اسوه ی 
صبر و استقامت، پیام رسان کربلا، حضرت زینب علیهاالسلام و روز پرستار، ششمین 
مرحله از توزیع بسته های گوشت گرمِ گوسفندی در سال جاری، توسط این گروه 
جهادی انجام شد. وی با بیان اینکه در این مرحله از توزیع بسته های گوشت گرم، 
نیمی از مخاطبان، سادات و نیم دیگر، سایر افراد تحت پوشش خیریه بودند، گفت: 
هدف ما از این قبیل خدمات اجتماعی و امداد معیشتی، اجرای فرامین مقام معظم 
رهبری و نشاندن لبخند بر لبان نیازمندانِ آبرومند است و بانیانِ مجموعه نیز در این 
مرحله، با نیّت سلامتی امام زمان ارواحنافداه، سلامتی رهبر عزیز انقلاب اسلامی، 
شفای مجروحان غزه، پیروزی جبهه مقاومت در فلسطین و برآورده شدن حاجات، 

اقدام به قربانی نمودند.  
حجت الاسلام قادری با بیان این که گروه جهادی و خیریه شهید محمد رضا 
شفیعی متشکل از برادران و خواهران طلبه و دانشجو و تعدادی از بسیجیان مناطق 
مختلف شهر مقدس قم می باشد، گفت: عزیزانی که تمایل دارند در مناسبت های 
مختلفِ ملی - مذهبی با این گروه جهادی، به صورت داوطلبانه، همکاری فرهنگی 
- تبلیغی در فضای حقیقی و مجازی داشته باشند، می توانند با ارسال مشخصات 

خود به آیدی @Ahmadqaderi، آمادگیِ خود را اعلام نمایند.
گفتنی است گروه جهادی و خیریه شهید محمد رضا شفیعی از جمله مجموعه های 
مردمی است که با مجوّز "بسیج سازندگی" و "ستاد امر به معروف و نهی از منکر"، به 

فعالیت های فرهنگی - اجتماعی - رسانه ای، اهتمام دارد.

مدیر هماهنگی امور استان های اداره کل هنرهای نمایشی وزارت ارشاد:

ظرفیت برگزاری جشنواره منطقه ای تئاتر 
فجر در قم وجود دارد

مدیر هماهنگی امور استان های اداره کل هنرهای نمایشی وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی گفت: استان قم هم از نظر استعداد و نیروی اجرایی و هم از نظر زیرساخت ها، 
ظرفیت و توانایی برگزاری جشنواره تئاتر منطقه ای فجر را دارد و می تواند یکی از 
میزبان های این رویداد هنری در سال آینده باشد و ما از این موضوع استقبال می کنیم.
تئاتر قم در  حسن رونده در حاشیه برگزاری بیست وچهارمین جشنواره استانی 
گفت وگو با خبرنگاران، اظهار کرد: برگزاری جشنواره های استانی بهانه ای برای تقویت 
انتخاب  استانی  جشنواره  برای  که  تئاترهایی  اساساً  زیرا  است،  عمومی  اجراهای 
می شوند، از آثاری است که می بایست در یک سال منتهی به جشنواره روی صحنه 
رفته باشند. وی ادامه داد: درواقع این شرایط وام دار تولیداتی خواهد بود که گروه ها 
در طول فرایند یک ساله انجام داده اند و اساساً ثبت یا عدم ثبت گروه ملاک نیست، 
بلکه تقویت تولیدات اجرای عموم ملاک بوده که این مسئله اصلی در فرایند برگزاری 

جشنواره تئاتر استانی است.
مدیر بخش امور استان های جشنواره بین المللی تئاتر فجر، یکی دیگر از ویژگی های 
این  را معرفی استعدادهای جدید عنوان کرد: در  تئاتر  برگزاری جشنواره استانی 
کارگردانی،  بازیگری،  مختلف  حوزه های  در  جدید  استعدادهای  جشنواره ها، 

نمایشنامه، طراحی صحنه و ... به تئاتر کشور معرفی می شوند.
مدیر هماهنگی تئاتر استان های اداره کل هنرهای نمایشی وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی گفت: علاوه بر این می توانیم در حوزه تولیدات به خلاقیت هایی برسیم که این 
خلاقیت ها، بازده و خروجی ما برای تولیدات فاخر و تأثیرگذار در حوزه آموزش، تألیفات 
و اجراهای عموم باشد، درواقع برای ارزیابی اثری که در جشنواره تئاتر استانی شرکت 

کرده است باید به بازخوردهای مخاطب آن توجه کنیم.
برگزاری  در  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  سیاست های  از  دیگر  یکی  وی، 
جشنواره های استانی را حمایت مادی و معنوی از گروه های نمایشی عنوان کرد و 
گفت: گروه هایی که بتوانند در طول یک سال، تولیدات نمایشی خلاق، فاخر و اثرگذار 

برای مخاطب داشته باشند، در اولویت  حمایت ها قرار دارند.
رونده در رابطه با تمرکززدایی تئاتر از تهران بیان کرد: وزارت فرهنگ در راستای این 
سیاست، جشنواره تئاتر کودک و نوجوان را در یزد و جشنواره آیینی سنتی را در 5 استان 

کشور برگزار می کند  که نشان از تمرکززدایی دارد.
حوزه  در  فرهنگ  وزارت  سیاست های  از  دیگر  یکی  همچنین  کرد:  تصریح  وی 
تمرکززدایی، برگزاری جشنواره تئاتر منطقه ای است که امسال برگزیدگان استانی در 5 
استان خراسان رضوی، اصفهان، شیراز، بوشهر و خوزستان در جشنواره های منطقه ای 
شرکت می کنند. مدیر بخش امور استان های جشنواره بین المللی تئاتر فجر همچنین 
به ظرفیت استان قم برای برگزاری جشنواره منطقه ای تئاتر فجر اشاره کرد و گفت: قم 
هم از نظر استعداد و نیروی اجرایی و هم از نظر زیرساخت ها ظرفیت و توانایی برگزاری 
جشنواره تئاتر منطقه ای فجر را دارد و می تواند یکی از میزبان های این رویداد هنری در 

سال آینده باشد و ما از این موضوع استقبال می کنیم. 

عضو هیئت داوران بخش خیابانی جشنواره استانی تئاتر قم :

رشد هنرجویان تئاتر در گروی بهره گیری 
از تجارب پیشکسوتان است

عضو هیئت داوران بخش خیابانی جشنواره استانی تئاتر قم بر لزوم بهره گیری از 
تجارب هنرمندان حرفه ای و پیشکسوت در تربیت هنرجویان تأکید کرد و گفت: اگر 
هنرمندان پیشکسوت و حرفه ای در کنار هنرجویان نباشند هنر تئاتر ارتقا پیدا نمی کند.
اصغر نوبخت در حاشیه برگزاری بیست وچهارمین جشنواره استانی تئاتر قم در 
گفت وگو با خبرنگاران، اظهار کرد: متأسفانه در سال های اخیر همه گیری کرونا به هنر 
به خصوص تئاتر ضربه زد، با این حال و با وجود تمام آسیب ها، شاهد تلاش هنرمندان 

و اتفاقات خوب در جشنواره بیست وچهارم بودیم.
وی در خصوص نسل نوظهور تئاتر قم اظهار کرد: هنر تئاتر بدون حضور پیشکسوتان 
در کنار هنرجویان جدید به موفقیت نمی رسد، هنرجویان جدید به خوبی درحال رشد و 
پرورش هستند، اما اگر هنرمندان حرفه ای و پیشکسوت در کنار هنرجویان نباشند هنر 
تئاتر افول خواهد کرد، بنابراین کمک پیشکسوتان به هنرجویان، موضوع مهمی است.
نوبخت ادامه داد: هنرجویان نیز باید با تحقیق و پژوهش و به صورت علمی درصدد 
رشد و پیشرفت باشند، متأسفانه آموزش علمی، تحقیقی و پژوهشی خاصی در هنر 
تئاتر قم وجود ندارد و این نقطه ضعف را باید برطرف کرد. وی با بیان اینکه نگاه 
نویسندگان آثار نمایشی باید یک نگاه متعهدانه و انسان شناسانه باشد، گفت: این 
مسئله نیز نیاز به آموزش افراد حاضر در تئاتر دارد اما با وجود تمام این خلأها، به طور 
کلی با حضور هنرجویان جدید، شاهد رشد اجراها بودیم. عضو هیئت داوران بخش 
خیابانی بیست وچهارمین جشنواره استانی تئاتر قم با بیان اینکه هنرمندان برای تولید 
آثار نمایشی نباید منتظر برگزاری جشنواره باشند، گفت: باید از ابتدای سال شاهد 
اجرای آثار نمایشی می بودیم اما متأسفانه تولید آثار نمایشی به برگزاری جشنواره گره 
خورد. وی با تأکید بر اینکه نباید بین مردم و هنر تئاتر فاصله بیفتد، گفت: مخاطب 
اصلی تئاتر در اجرای عمومی است، باید تلاش کنیم مردم با تئاتر آشتی کرده و به 
عنوان یک فرهنگ سالم در سالن حضور پیدا کنند. نوبخت در رابطه با کیفیت آثار 
نمایشی این دوره از جشنواره نسبت به دوره قبل بیان کرد: در هر صورت شاهد رشد 

کیفی آثار و هنرنمایی هنرمندان و هنرجویان جدیدی بودیم و از این نظر خرسندیم.

بازیگر و کارگردان تئاتر :

تولید آثار متنوع نمایشی در جذب 
مخاطب تأثیرگذار است

بازیگر و کارگردان تئاتر بر لزوم تولید و پذیرش آثار متنوع در جشنواره استانی تئاتر قم 
تأکید کرد و گفت: جامعه به همه گونه های نمایشی از تئاتر آیینی و کودک و کمدی و 
دفاع مقدس نیاز دارد و تولید آثار متنوع باعث حضور مخاطبان بیشتری در سالن های 

نمایش می شود.
حمید لاجوردی بازیگر و کارگردان تئاتر در حاشیه بیست وچهارمین جشنواره استانی 
تئاتر قم در گفت وگو با خبرنگاران، بیان کرد: حضور جوانان در جشنواره  بسیار عالی و 
امیدوارکننده است و در این عرصه باید حضور داشته باشند و این نسل نو باید وارد تئاتر 
شود. وی با بیان اینکه بیست سال قبل با نمایش »آقای مجنون خانم لیلی« روی صحنه 
رفتیم و حالا نسل جدید هنرمندان و هنرجویان تئاتر قم این کار را روی صحنه بردند، 
تصریح کرد: نمایش هایی که جوان ها اجرا می کنند به دلیل نوآوری، انرژی و قدرتی که 
دارند، آثار خوبی از آب درآمده است. این بازیگر و کارگردان تئاتر در خصوص برگزاری 
جشنواره استانی تئاتر قم، گفت: برگزاری این جشنواره ها فرصتی برای باهم بودن 

هنرمندان را فراهم می کند و جریان سازی صورت می گیرد.
لاجوردی بر لزوم تولید و حضور آثار متنوع در جشنواره های نمایشی تأکید کرد و 
گفت: جامعه به همه گونه های نمایشی از تئاتر آیینی و کودک و کمدی و دفاع مقدس 
نیاز دارد و تولید آثار متنوع باعث حضور مخاطبان بیشتری در سالن های نمایش 
می شود. وی همچنین لزوم تقویت جایگاه هنر و هنرمند در جامعه را مورد تأکید قرار 
داد و گفت: به فرموده مقام معظم رهبری، هنرمند سرباز جنگ نرم است و تولید 
آثار نمایشی و جذب اقشار مختلف جامعه باعث می شود از توجه افراد به رسانه های 
غیررسمی و سرگرمی های ضدفرهنگی جلوگیری شود. این بازیگر و کارگردان تئاتر 
در پایان تصریح کرد: یکی از ویژگی های برگزاری جشنواره های تئاتر باید این باشد که 

هنرمندان حمایت شوند و درخصوص مسائل مادی دچار مشکل نباشند.
 

استاد حوزه و دانشگاه تاکید کرد:

لزوم توجه به مبانی دینی در تولید آثار نمایشی
استاد حوزه و دانشگاه، توجه به تغییرات فرهنگی و آسیب های اجتماعی، حضور  

تماشاگران به صورت خانوادگی و مردمی بودن آثار را از نقاط قوت جشنواره استانی تئاتر 
قم برشمرد و گفت: اهمیت به مقوله ادبیات مقاومت و پایداری در برخی آثار قابل توجه 
بود اما توجه پررنگی به نیازهای دینی و حوزه کودک و نوجوان در نمایش ها نشده است.
حجت الاسلام والمسلمین ابوالفضل هادی منش در حاشیه برگزاری بیست وچهارمین 
جشنواره استانی تئاتر قم در گفت وگو با خبرنگاران، با قدردانی از اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی قم و عوامل اجرایی برگزاری این جشنواره، اظهار کرد: استقبال مردمی 

و رقابت نزدیک میان آثار نمایشی در این جشنواره مشهود بود.
وی همچنین به حضور خانواده ها و تماشای آثار جشنواره به صورت خانوادگی اشاره 
کرد و گفت: بیشتر جشنواره ها به فضای نخبگانی و هنری منحصر می شود اما این 

جشنواره از استقبال مردمی و خانوادگی برخوردار بود.

تاثیر روند سالمندی بر صندوق های بازنشستگی؛

آیا پیری جمعیت مصارف صندوق های بازنشستگی را افزایش می دهد؟

 ۱۸ صندوق و سازمان بیمه ای ایران اکنون حدود 5 تا ۶ میلیون بازنشسته را تحت 
پوشش دارند در صورت تحقق پیش بینی ها تا حدود ۳۰ سال آینده جامعه سالمندان 
کشور هم به رقم ۳۰ میلیون نفری خواهند رسید و این موضوع بر تعادل منابع و مصارف 
صندوق های بازنشستگی تاثیر منفی دارد و به نوعی جامعه سالمند بخش اعظمی از 

مستمری بگیران و در نهایت تعهدات صندوق ها را به خود اختصاص می دهند.
نگاهی به جمعیت سالمند ایران )۶۵ ساله و بیشتر( تا افق 141۵

جدیدترین آمارهای مرکز آمار ایران نشان می دهد در ۲۰ سال )۱۳۹۶ تا ۱۴۱۴( بیش 
از ۱۰ میلیون و ۴۰۰ هزار نفر به جمعیت ایران افزوده می شود و در این دوره جمعیت 
سالمند )۶5 سال و بیشتر( حدود پنج میلیون و 5۰۰ هزار نفر در این رده سنی افزایش 
می یابد. در سال ۱۳۹۶ به ازای ۱۰۰ مرد سالمند حدود ۱۰5 زن سالمند وجود داشت 
در حالی که در سال ۱۴۱5 به ازای هر ۱۰۰ مرد حدود ۱۱5 زن سالمند خواهیم داشت 
و این بیانگر این موضوع است که در سال های آینده افزایش جمعیت زنان سالمند به 

مراتب بیشتز از افزایش مردان سالمند خواهد بود.
این داده های آماری نشان می دهد که تا سال ۱۴۱5 جمعیت سالمند کشور به بیش 
از ۱۰ میلیون و 5۷۰ هزار نفر معادل ۱۱.5 درصد جامعه خواهند رسید که این آمارها بر 
تعهدات صندوق های بازنشستگی اضافه خواهد کرد. بنابراین تا ۱۳ سال آینده بحران 
سالمندی گریبان صندوق ها را خواهد گرفت و باید از اکنون فکری به حال جامعه جوان 

و در حال کار کرد تا بتوان از بحران ها و چالش های صندوق ها جلوگیری کرد.
بنابراین تغییرات جمعیتی و افزایش سالمندی، کشورها را با بحران در نظام بازنشستگی 
روبه رو خواهد کرد زیرا با افزایش روند سالمندان مصارف صندوق های بازنشستگی برای 
ایفای تعهدات افزایش یافته و با کاهش نرخ باروری تعداد بیمه پردازان به صندوق های 
بازنشستگی نیز کاهش می یابد و در نهایت میزان منابع وصولی صندوق های نیز روند 

کاهشی پیدا خواهد کرد.
کاهش ضریب پشتیبانی با افزایش جمعیت سالمندان

با توجه به اینکه ضریب پشتیبانی بیانگر نسبت تعداد بیمه پردازان به مستمری بگیران 
صندوق های بازنشستگی محسوب می شود، در حالت مطلوب بین پنج تا هفت و حداقل 
این نسبت برای جلوگیری از ورشکستگی صندوق ها عدد سه است. اما اکنون سازمان 
تأمین اجتماعی به عنوان بزرگترین سازمان بیمه ای کشور براساس داده های وجود ۱5 
میلیون و ۳۰۰ هزار بیمه شده اصلی و چهار میلیون و ۲۰۰ هزار مستمری بگیر دارد و 
نسبت پشتیبانی این سازمان ۴.۲ است. صندوق بازنشستگی کشوری نیز با حدود 
۹۳۰ هزار بیمه شده اصلی یا کسورپرداز و یک میلیون و ۷۰۰ هزار بازنشسته دارای 
نسبت پشتیبانی حدود نیم ۰.5 است. نسبت پشتیبانی در تأمین اجتماعی نیروهای 
مسلح ۰.۸۲ است که اکنون بخش عمده هزینه ها و تعهدات صندوق بازنشستگی 
کشوری و تأمین اجتماعی نیروهای مسلح برای ایفای تعهدات در قبال بازنشستگان 
این موضوعات  از بودجه عمومی دولت پرداخت می شود. همه  و مستمری بگیران 
نشان می دهد که باید برای جلوگیری از افزایش مصارف،  به فکر تأمین منابع پایدار 
برای این صندوق های بیمه ای بود. افزایش شمار سالمندان،  باعث رشد بازنشستگان 
و مستمری بگیران در صندوق های بیمه ای می شود و اکنون بازنشستگی های پیش از 
موعد مزید بر علت شده که میزان مصارف این نهادهای بیمه گر بر منابع آنها پیشی 
گرفته است. براساس داده های آماری اکنون 5۱ درصد بازنشستگان تأمین اجتماعی 
را پیش از موعدها تشکیل می دهند که همین افراد باعث افزایش مصارف سازمان 
می شوند. تناسب بین تعداد بازنشستگان و بیمه پردازان به عنوان ضریب پشتیبانی 
محسوب می شود اکنون در ۲ صندوق مهم بازنشستگان کشوری و سازمان تأمین 
اجتماعی این تناسب به نوعی موجب ناترازی در منابع و مصارف آنها شده است که در 
تأمین اجتماعی به واسطه تأمین ۸۶ درصد منابع از محل وصول حق بیمه و ۶ درصد 
از سرمایه گذاری ها در شستا تا حدودی در تأمین منابع ۴۶۰ هزار میلیارد تومانی برای 
ایفای تعهدات خود در طول سال گذشته مشکلات کمتری را شاهد بوده اما در صندوق 

بازنشستگی هنوز ۹۰ درصد منابع آن از طریق دولت پرداخت می شود.
2 مدل تأمین اجتماعی در دنیا وجود دارد

برای  آفت  اولین  دنیا،  اجتماعی  تأمین  خبره  متخصصان  و  کارشناسان  همه 
صندوق های بازنشستگی را موضوع سالمندی می دانند.

با توجه به اینکه رشد تعداد سالمندان بر روند اجرایی صندوق های بازنشستگی تاثیر 
دارد، به همین منظور محمدحسن زدا کارشناس بیمه های اجتماعی و مدیرعامل اسبق 
سازمان تأمین اجتماعی درباره تاثیر سالمندی بر صندوق ها و سازمان های بیمه گر در 
گفت و گویی اظهارداشت: در دنیا ۲ مدل تأمین اجتماعی به صورت عمده فعالیت دارد 
که یک مورد آن تحت عنوان »DC« و دیگری »DB« است که در سیستم »DC« به این 
شیوه است که هر فرد به هر میزان آورده داشته باشد به همان میزان هم سهم خواهد 

داشت و در این سیستم سالمندی تاثیر چندانی روی آن نخواهد داشت. اکنون در دنیا 
تنها چند کشور این مدل تأمین اجتماعی استفاده می کنند.

وی ادامه داد: مدل دیگر تأمین اجتماعی تحت عنوان »DB« در این مدل براساس 
مزایای تعریف شده فرد از آورده خود بهره مند می شود که در ایران از این مدل استفاده 
می شود. در این مدل آفت جان صندوق ها بازنشستگی همان موضوع سالمندی است.
وی اظهار داشت: همه کارشناسان و متخصصان خبره تأمین اجتماعی دنیا، اولین 
این  بنابراین  می دانند.  سالمندی  موضوع  را  بازنشستگی  صندوق های  برای  آفت 
صندوق ها و سازمان هایی همچون تأمین اجتماعی با این سیستم باید یک صندوق 
بزرگی را تشکیل دهند که هر فردی صرفا به دلیل عضویت در آن صندوق و فارغ از آورده، 

مشمول یکسری مزایای تعریف شده شود.
قانون تأمین اجتماعی از سال 13۵4 تاکنون بازنگری نشده است

زدا افزود: در ایران از زمان تاسیس تأمین اجتماعی، از ۲5 تیر سال ۱۳5۴ تاکنون 
این قانون تصویب و با مدل »DB« الهام گرفته از فرانسه در حال اجرا است، آن زمان 
سن امید به زندگی 5۹ سال بوده است یعنی با تحلیل کارشناسی زمانی که فرد در 5۰ 

سالگی بازنشسته شود فقط ۹ سال از بازنشستگی استفاده می کند.
وی اضافه کرد: اما اکنون شرایط به شیوه ای دیگر است و سن امید به زندگی به ۷5 
سال به بالا رسیده و زمانی که فرد در سن 5۰ سالگی هم بازنشسته شود بیش از ۲5 
سال از صندوق های بازنشستگی مستمری دریافت خواهند کرد و این نشان می دهد 
که با قانون سال ۱۳5۴ تفاوت زیادی دارد که صندوق ها مجبور به پرداخت مستمری در 

سال های بیشتری نسبت به میزان بیمه پردازی این افراد بازنشسته خواهند بود.
این کارشناس بیمه های اجتماعی گفت: براساس محاسبات آکچوئری یا بیمه ای 
که تیم های خارجی انجام می دهند، نرخ حق بیمه متاثر از سن امید زندگی، ترکیب 
جمعیت و دیگر مسایل مرتبط در حوزه جمعیتی است. اینکه نرخ پرداخت حق بیمه 
۳۰ سال و سن بازنشستگی 5۰ سال باشد،   در زمان تصویب آن قانون جوابگو بود اما 
اکنون شرایط جمعیتی ایران مرتب در حال تغییر است. بنابراین در ماده ۲۸ قانون تأمین 
اجتماعی یک تبصره وجود دارد که این مناسبات و فرمول های بازنشستگی و حق بیمه 
باید هر سال یکبار بازنگری شود اما از سال 5۴ تاکنون این بازنگری صورت نگرفته است.

تحمیل برخی قوانین به صندوق های بیمه ای
زدا تصریح کرد: در دوره های گذشته برخی قوانین و مقررات برای گروه های خاص 
بیمه ای به این صندوق ها و سازمان های بیمه ای تحمیلی شده و اکنون همه موضوعات 
جمعیتی و این قوانین باعث شده که امروز ضریب پشتیبانی یعنی تعداد بیمه شدگان و 

مستمری بگیران با هم همخوانی ندارد.
وی ادامه داد: به عنوان نمونه سازمان تأمین اجتماعی به عنوان بزرگترین صندوق 
بیمه ای کشور امروز ضریب پشتیبانی آن متاثر از موضوع سالمندی است و اکنون به 
ازای هر ۴.۲ بیمه شده موظف به پرداخت مستمری و مزایا به یک مستمری بگیر یا 
بازنشسته است. معاون اسبق بیمه ای ساززمان تأمین اجتماعی افزود: در دنیا در شرایط 
عادی ضریب پشتیبانی صدوق های بیمه ای باید بین عدد 5 تا ۶ باشد یعنی به ازای هر 
5 یا ۶ نفر بیمه شده به یک فرد مستمری بگیر حقوق و مستمری پرداخت شود اما اکنون 
در ایران شرایط اینگونه نیست و باید با تأمین هزینه ها از محل پرداخت حق بیمه ها، 

 بتوان تعهدات سازمان های بیمه ای را اجرایی کرد.
خط  روی  صندوق ها  پشتیبانی  ضریب  اکنون  اینکه  به  توجه  با  داد:  ادامه  وی 
تعادل قرار دارد،   افزایش تعداد سالمندان در جامعه و خروجی بیشتر بازنشستگان 
صندق های  مصارف  و  زد  خواهد  هم  به  را  تعادل  این  آینده  در  مستمری بگیران  و 
بازنشستگی برای ایفای تعهدات در قبال بازنشستگان بر منابع آنها با وصول حق بیمه 
از بیمه شدگان روند پیشی می گیرد. زدا معتقد است: به هر میزان ضریب پشتیبانی 
صندوق هایی بازنشستگی همچون سازمان تأمین اجتماعی کاهش یابد،   کسری 
نقدینگی این صندوق ها بیشتر خواهد شد و ایفای تعهدات در قبال مستمری بگیران و 

بازنشستگان نیز با مشکل مواجه خواهد شد.
افراد در سن ۵0 سالگی بازنشسته می شوند

کارشناس بیمه های اجتماعی گفت: سن امید به زندگی در سال ۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ 
در ایران دچار تغییراتی شده است به طوری که برای مردان ۷۲ سال و برای بانوان 
۷۶ سال شده است و اکنون شرایط به گونه ای است که فردی که در سن 5۰ سالگی 
بازنشسته می شود بجای اینکه ۹ سال حقوق دریافت کند، بیش از ۲۶ سال مستمری از 

صندوق های بازنشستگی دریافت می کند.
به  امید  زمانی که سن  که  گونه ای تصمیم گیری شود  به  باید  اظهار داشت:  وی 
زندگی روند افزایشی پیدا کرده است شرایط زندگی افراد نیز ارتقا داده شود تا در سن 
5۰ سالگی تمایلی به بازنشسته شدن نداشته باشند. نباید به شیوه ای باشد که میزان 
سال های دریافت حقوق افزایشی شود و از طرفی دیگر نرخ حق بیمه ثابت مانده و 
براساس مقتضیات سال ۱۳5۷ باشد. به گفته وی،   برای اینکه موضوع سالمندی به 
عنوان چالشی برای صندوق های بازنشستگی نباشد باید از محل دریافت حق بیمه افراد 
بیمه شده به اقداماتی همچون سرمایه گذاری در حوزه اقتصادی البته با حمایت دولت 
پرداخت تا بدون کسر مالیات از محل درآمدهای اقتصادی به این صندوق ها کمک شود.
با توجه به افزایش سن امید به زندگی، تمهیداتی برای پرداخت مزایای بیشتر به 
شاغلان اندیشید و افراد را ترغیب به فعالیت بیشتر کرد تا در سن 5۰ سالگی بازنشسته 
نشوند و از این طریق میزان منابع حاصل از حق بیمه ها بیشتر شده و میزان مصارف 
ناشی از بازنشستگی پیش از موعد افراد هم کمتر شود. وی ادامه داد: از آنجا که 
سالمندی جامعه بر مصارف صندوق های بازنشستگی تاثیر مستقیم دارد بنابراین 
باید زمینه هایی برای افزایش میزان منابع صندوق ها با جذب بیشتر بیمه شدگان و 
سرمایه گذاری های اقتصادی فراهم کرد تا از این طریق تعادل در منابع و مصارف 

صندوق ها محقق شود.

دستان  میان  در  را  پیرزن  چروک  پر  دست های  پیرمرد 
لرزانش گرفته و چشم های کم سو را به برق نگاه او دوخته 
است. نگاهی که حکایت از  نیم قرن عاشقی دارد... برای 
مهربان بودن و عشق ورزیدن سن وسال معنا ندارد. راه و 
روش را که بدانی گرمای عشق را در عمق چین وچروک های 

کهن سالی هم خواهی یافت. 
چه بسا  و  اختلافات  بالای  آمار  که  روزگار  دراین  شاید 
جدایی های پی درپی را شاهد هستیم تماشای زوج های 
مسن با سابقه  چند دهه از یک زندگی مشترکِ پرنشاط و 
سرشار از رضایت، بیش ازآنکه لذت بخش باشد، سؤال برانگیز 
بوده و جای تعجب داشته باشد.»سمانه ملکی« زوج درمانگر 
و عضو انجمن مشاوره، روانشناسی و روان درمانی ایران به 
بیان تکنیک ها و روش های مختلفی می پردازد که ثمره آن 
حفظ عشق و محبت زوج های جوان و تجربه یک زندگی 
مشترک پر قدمت و عاشقانه خواهد بود. راهکارهایی عمومی  
که در دنیا مورد پژوهش قرار گرفته است و به جنس ارتباط 

زوجین برمی گردد. 
همیشه باید در هفته یک وقت اختصاصی برای زن 

و شوهر وجود داشته باشد 
ملکی با تأکید بر حفظ عاشقانه ها و هیجانات دوران 
بتوانند  شوهر  و  زن  می گوید:»اگر  نامزدی  شیرین 
روزهای  دارند  نگه  و سرحال  زنده  را همیشه  روابطشان 
خیلی خوبی را با یکدیگر تجربه خواهند کرد. باید برایشان 
مهم باشد که مثل دوره  نامزدی هیجان دیدار یکدیگر را 
داشته باشند. چه طور حاضر بودند از هر چیز بگذرند تا 
همدیگر را ببینند؟ بعد از عروسی و رفتن زیر یک سقف 
تا زمانی که بچه ها به جمع خانواده اضافه شوند باید  و 
هیجانی را که در زمان دوتایی بودن با هم داشتند همچنان 
حفظ کنند.« او در پاسخ به بعضی از زوج ها که می گویند 
با آمدن بچه ها درگیر درس، کار و گرفتاری های مربوط به 
آن ها شده ایم می گوید:» برای شما دونفر همیشه باید در 
هفته یک وقت اختصاصی وجود داشته باشد زیرا این کار 
کمک می کند که حواسمان به این باشد عزیزی که همسر 
من است یک لحظه هایی نیاز به این دارد که فقط خودم 
و خودش با هم باشیم و این برای حفظ رابطه بسیار به ما 

کمک می کند.«
»مشورت«، به زوجین حس دیده شدن  می دهد

 مشورت میان همسران  نکته ای بسیار مهم و قابل توجه 

است؛ گاه گلایه ای در میان زوجین وجود دارد که حاکی 
با  گفتگو  در  است.  مشورت  بدون  تصمیم گیری های  از 
بسیاری از زوج های موفق به این نتیجه رسیده اند که خیلی 
از تصمیم ها را پدر و مادر با هم می گیرند و هر دو تجربه و 
ملاحظاتشان را بیان می کنند این زوج  درمانگر می گوید:  
»وقتی زوج ها در یک موضوع به  یک اجماع می رسند و این 
باعث می شود که رابطه همیشه زنده باشد و فرد احساس 

کند که از طرف همسرش دیده می شود.« 
اعتماد« پایه و فونداسیون یک رابطه زوجی است

رابطه  یک  ایجاد  در  اعتماد  نقش  به  اشاره  با  »ملکی« 
امن و صمیمی آن را شالوده یک زندگی معرفی می کند و 
می گوید:» همیشه در رابطه ها اعتماد را حفظ کنیم. اعتماد 
پایه و فونداسیون یک رابطه زوجی است. یعنی پله ای است 
که اگر من و همسرم پا بر روی آن بگذاریم و کنار هم قرار 
بگیریم یک امنیت و صمیمیتی را باهم تجربه می کنیم. حالا 
اگر مثلًا آقا به مأموریت برود، خانم درگیر کارهای شخصی 
و اجتماعی بشود،... این دور شدن ها دل ها را نمی لرزاند. 
همیشه خیالشان راحت است که یک لحظه هایی را پیش 

همدیگر هستند.«
همیشه نفر اول برای همسرمان باشیم

خرید  کردن  حساب  موقع  شدید،  گرفتار  جایی  اگر 
متوجه شدید که در کارت بانکی شما پولی وجود ندارد، اگر 
خدای نکرده تصادف کردید،... اولین تماس را با چه کسی 
می گیرید؟ پاسخ این سوال بسیار مهم است. این روانشناس 
خانواده و زوج درمانگر معتقد است باید تلاش کنیم همیشه 
باره می گوید:»  این  در  و  باشیم  برای همسرمان  اول  نفر 
به طور مثال  این که نفر اول در زندگی من همسرم باشد. 
خانم و آقا هم فرقی ندارد. شاید آن لحظه خانم یا آقا نتواند 
حتی فیزیکی در کنار همسر باشد اما همین که با کلمات و 
جملاتی به او آرامش بدهد مثلًا بگوید:»عزیزم نگران نباش 
بتواند خودش  اگر  یا  به خیر می گذرد.«،»من هستم«... 
را برساند که این دیگر بسیار عالی  است. در واقع این که 
همیشه خیال فرد راحت باشد یک حامی در زندگی اش 

وجود دارد خیلی حال خوبی به زوجین می دهد.«
ابراز محبت زبانی صمیمیت را عمق می بخشد

داشتن جلسات دونفره و گفتگوهای خصوصی هم در 
حفظ عشق،  محبت و صمیمیت های میان همسران نقشی 
کلیدی دارد. »ملکی« در این باره می گوید:»موضوع دیگر 

گفتگو است. باید دونفره هایمان را داشته باشیم و در آن 
ابراز عشق و احساس اتفاق بیفتد. خیلی وقت ها می گویند 
که  هستند  این  دنبال  خانم ها  و  هستند  عمل گرا  مردها 
واژه ها را بشنوند اما من بسیاری از زوج ها را سراغ دارم که آقا 
می گوید من هم دوست دارم بشنوم که همسرم به من ابراز 
علاقه کند و به من بگوید دوستم دارد. بگوید من آدم توانمند 
زندگی او هستم و روی قدرت و درایت من حساب می کند. 
بنابراین اگر این گفتگو این طور باشد و از آن طرف جمله های 
محبت آمیزی که ما دوست داریم بیان شود این صمیمیت 

عمق بسیار ویژه ای پیدا می کند.«
 ارتباط چشمی، ارتباط با زبان بدن است

روبه روی  را  صندلی  که  می گویند  افراد  به  مشاوره ها  در 
یکدیگر بگذارند، به چشم همدیگر نگاه کنند و حرف بزنند. 
این ارتباط چشمی، ارتباط زبان بدن است. شاید کلام در آن 
نباشد اما آرامش و امنیتی می دهد که حتی اگر ناراحتی و 
دلخوری وجود داشته باشد می تواند آن را برطرف کند.نقش 
ارتباط چشمی در داشتن یک رابطه صمیمانه نباید فراموش 
شود. این زوج در مانگر تأکید می کند در گفتگو اگر تماس 
چشمی هم باشد یک احساس آرامش و امنیت بیشتری 

دارند تا وقتی که هر کدام بخواهند یک سمت را نگاه کنند. 
 گاه روزهای مهم زندگی را مرور کنیم

به گفته این روانشناس و زوج درمانگر، تکنیک دیگری که 
کمک می کند تا بتوانیم چالش های موجود در مسیر رسیدن 
به یک زندگی عاشقانه، پر نشاط و ماندگار را برطرف کنیم این 
است که سعی کنیم روزهای مهم زندگی یادمان باشد و یک 
وقت هایی بنشینیم و دوتایی آن ها را مرور کنیم. مثلًا بگوییم 
یادت می آید چه روزهای سختی را پشت سر گذاشتیم یا 
این که یادت می آید در فلان روز چقدر به ما خوش گذشت... 
این یادآوری روزهای رابطه و زندگی مشترک ما را مرتب به هم 
می رساند و نزدیک می کند و درنهایت در نظریه  »دلبستگی« 
می گوییم هرچقدر آدم ها در دسترس هم و پاسخ گوی نیاز 
هم باشند رابطه آن ها امن تر و صمیمی تر خواهد بود. ما 
همین را نیاز داریم. باید در رابطه هایمان تا می توانیم کنار هم 

باشیم و سعی کنیم ارتباط با همدیگر را حفظ کنیم.
نکته آخر!

هرکس  باشد.  آدمی  چنین  باید  مقابلم  طرف  نگوییم 
می تواند خودش را بسازد. همیشه 5۰ درصد نقش خودمان 

را ایفا کنیم،  ببینیم زندگی چقدر زیبا و دلپذیر می شود.

 در گفت وگو با یک روانشناس زوج درمانگرمطرح کرد:

راهکارهایی برای اینکه به پای هم پیر شوید
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دولت برای ارتقای امنیت غذایی کودکان وارد عمل شد؛

یارانه ۶۰۰ هزار تومانی تا یک میلیونی 
دولت برای امنیت غذایی کودکان

در طرح امنیت غذایی برای کودکان که با همکاری وزارت بهداشت و تعاون اجرا  
می شود، به ازای هر کودک دارای اختلال در رشد، ۶۰۰ هزار تا یک میلیون تومان 
اعتبار بیشتر برای خرید اقلام غذایی در مبلغ کالابرگ الکترونیکی شان لحاظ 

می شود.
یکی از طرح های راهبردی دولت سیزدهم مربوط به امنیت غذایی است. ارائه 
کالابرگ  الکترونیکی گام کلانی در حوزه تحقق این طرح راهبردی بود که از 

ابتدای سال جاری آغاز شد.
دولت سیزدهم در تازه ترین اقدام خود در راستای تحقق طرح راهبردی امنیت 
غذایی، افزایش رفاه زندگی مردم و خصوصا دهک های کم درآمد جامعه، طرحی 
را به مرحله اجرا رسانده که به واسطه آن، به خانوارهای دهک های ۱ تا ۷ که 
نمودارهای رشد کودکان آن ها دچار اختلال است، ۶۰۰ هزار تا یک میلیون تومان 

اعتبار بیشتر برای خرید اقلام غذایی تعلق می گیرد.
در این طرح، بیش از ۱۲۳ هزار خانوار توسط وزارت بهداشت شناسایی و به وزارت 
تعاون معرفی شده اند تا در دایره مشمولین این طرح قرار بگیرند. به ازای هر بچه 
دارای مشکل در رشد در دهک های ۱ تا 5، یک میلیون تومان و برای دهک شش و 

هفت، ۶۰۰ هزار تومان به مبلغ کالابرگ الکترونیک شان افزوده خواهد شد.
این مبلغ به ازای هر یک کودک دارای مشکل رشد است و اگر خانواده ای ۲ یا چند 
فرزند داشته باشد، به تمامی آن ها این مبلغ اختصاص پیدا می کند. طرح امنیت 

غذایی کودکان ۶ ماه تا ۶ سال را در برمی گیرد.
۱۱ قلم طرح کالابرگ شامل لبنیات، شیر، ماست، پنیر، تخم مرغ، پروتئین ها 
شامل گوشت مرغ و گوشت قرمز، حبوبات، روغن، شکر، قند و برنج بود و اکنون به 

این لیست میوه  و سبزیجات نیز اضافه شده است.
خانواده های مشمول این طرح از طریق پیامک های اطلاع رسانی در جریان این 
اقدام قرار خواهند گرفت. راه دیگر برای اطلاع از مشمول بودن در این طرح، 

نصب برنامه »شما« )شبکه ملی اعتبار( است.

پیشنهاد نایب رییس کمیسیون گمرک اتاق بازرگانی:

راه اندازی شرکت های مدیریت واردات 
در دستور کار قرار گیرد

نایب رییس کمیسیون گمرک اتاق بازرگانی ایران گفت: برای خرید مناسب، حمل 
و نقل اقتصادی، کنترل و مدیریت اسناد و فرایند ها، اقدام به موقع در مراحل 
خرید تا ورود کالا به مقصد نیازمند شرکت های حرفه ای در حوزه واردات هستیم 
تا با کاهش هزینه و زمان از خروج ارز و ماندگاری کالا در مبادی ورودی جلوگیری 

شود و تولید و تجارت رقابتی تر شود.
ما  پیشنهاد  ارزی،  پیمان سپاری  مشکلات  برای حل  گفت:  علیخانی  بهنام 
مبادلات ارزی شرکت های واردکننده و صادر کننده تحت نظارت نهادهای ذیربط 
در سامانه ای چابك است که حتی می تواند این اقدام توسط اتاق بازرگانی انجام 

شود که زمان مبادله در آن به حداقل کاهش پیدا کند و قابل رصد نیز باشد.
نایب رییس کمیسیون گمرک اتاق بازرگانی ایران در ادامه با بیان اینکه موضوع 
صدور و ابلاغ بخشنامه های یك شبه مانند اقدامات اخیر در حوزه تخصیص 
ارز که مشکلات زیادی را برای شرکت های کوچك و متوسط ایجاد کرده است، 
خاطرنشان کرد: این بخشنامه ها عموما غیر کارشناسی در حوزه صادرات است که 
موجب می شود شرکت ها را از بازارهای بین المللی دور شوند و امکان برگشت به 

این بازارها بسیار هزینه بر خواهد بود.
علیخانی بیان کرد: ایجاد شرکت های مدیریت واردات شامل مدیریت اسناد و 
لجستیك یکپارچه برای کنترل کامل فرآیند واردات مواد اولیه و ماشین آلات از 
ابتدای خرید تا ترخیص و تحویل کالا برای جلوگیری از تحمیل هزینه های 
مضاعف از جمله انبارداری، دموراژ ، اموال تملیکی و .... و همچنین جلوگیری از 
رسوب و ماندگاری محموله های تجاری در انبارها و محوطه های گمرکی می تواند 
فرآیند واردات را تسهیل کند و با ورود نهاده های ارزان قیمت و تسریع و تسهیل 

واردات به رشد تولید و تجارت بینجامد.

رئیس سازمان هواپیمایی کشوری اعلام کرد: 

ایران مقصد تعمیر و نگهداری هواپیما های 
بوئینگ و ایرباس

رئیس سازمان هواپیمایی کشوری اعلام کرد: دیگر هیچ هواپیمای ایرانی برای 
تعمیر و نگهداری به خارج ارسال نمی شود و ایران به مقصد کشور های بسیاری 

برای تعمیر هواپیما تبدیل شده است.
و  راه  وزیر  همراه  به  ترکمنستان  به  سفر  حاشیه  در  بخش  محمدی  محمد 
شهرسازی، در خصوص افزایش تعداد پرواز ها به این کشور، اظهار کرد: افزایش 
پرواز های مستقیم ایران و ترکمنستان یکی از برنامه های سازمان هواپیمایی است 
که پیگیری می کنیم، البته در حال حاضر دو پرواز هفتگی به صورت مستقیم از 

تهران به عشق آباد و بالعکس انجام می شود.
معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: در بین کشور های منطقه، ترکمنستان یکی از 
کم پرواز ترین مقاصد ماست، بنابراین رایزنی های لازم برای افزایش تعداد پرواز های 

بین دو کشور در حال انجام و به زودی توافقنامه آن امضا خواهد شد.
محمدی بخش در خصوص تعمیرات هواپیما های کشور های دیگر در ایران گفت: 
امکانات و دانش در ایران برای تعمیر و نگهداری هواپیما و سیستم های فرودگاهی 
وجود دارد و در حال حاضر کشور هایی از آمریکای لاتین و آسیا هواپیما های خود 
یا موتور آن را برای تعمیر به ایران می آورند و در کشورمان این کار صورت می گیرد.

رئیس سازمان هواپیمایی کشوری گفت: این هواپیما ها از نوع بوئینگ و ایرباس 
است و در ایران چک می شوند.

وی تاکید کرد: مدتهاست دیگر هیچ هواپیمای ایرانی برای تعمیر و نگهداری 
به خارج ارسال نمی شود و امروز ایران به مقصد کشور های بسیاری برای تعمیر 

هواپیما تبدیل شده است.
معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: این دستاورد مهم در شرایطی به دست آمده 
است که صنعت هوایی در شدیدترین تحریم های ظالمانه و یکجانبه آمریکا قرار 

دارد.

عضو هیات رئیسه کمیسیون صنایع و معادن مجلس:

تقویت شهرک های صنعتی به افزایش 
درآمدهای دولت کمک می کند

عضو هیات رئیسه کمیسیون صنایع و معادن مجلس گفت: در صورت تامین 
شهرک های  زیرساخت های  بازسازی  و  نوسازی  توسعه،  موردنیاز  هزینه های 

صنعتی علاوه بر رونق تولید، درآمد مالیاتی نیز افزایش می یابد.
الهویردی دهقانی  درباره وضعیت شهرک های صنعتی، گفت: مشکل این حوزه 
در مدیریت و نگرش دولت است؛ به طور مثال در کمیسیون صنایع و معادن 
مجلس پیشنهاد شد که یک درصد از مالیات بر ارزش افزوده ای که شرکت ها و 
تولیدی های مستقر در شهرک ها پرداخت می کنند برای توسعه زیرساخت های 
همان شهرک اختصاص یابد تا از یک سو زمینه رونق تولید در شهرک های صنعتی 
فراهم شود و از سوی دیگر هزینه نگهداری و نوسازی زیرساخت های این شهرک ها 

تامین شود که دولت با این پیشنهاد موافقت نکرد.
پیشنهاد  این  داد:  ادامه  اسلامی  شورای  مجلس  در  ورزقان  مردم  نماینده 
می توانست راهگشا باشد بسیاری از مشکلات شهرک های صنعتی را رفع و هزینه 
ها بازسازی و نوسازی شهرک های صنعتی را تامین کند اما به دلیل مخالفت دولت 

از دستورکار خارج شد..
عضو هیات رئیسه کمیسیون صنایع و معادن مجلس اضافه کرد: در صورت 
تامین هزینه های موردنیاز توسعه، نوسازی و بازسازی زیرساخت های شهرک های 

صنعتی علاوه بر رونق تولید، درآمد مالیاتی نیز افزایش می یابد.

هشدار سنگین یک نماینده مجلس درباره یک طرح بنزینی؛

بازار سیاه بنزین راه می افتد؛ این یک خطر بزرگ است

در حالی که به نظر می رسید بند مربوط به اختصاص بنزین به جای خودرو به کارت 
ملی افراد از برنامه هفتم حذف شده باشد، اما به نظر می رسد این پیشنهاد قرار است 
به طور جدی تر برای بررسی به صحن علنی مجلس بیاید؛ آن هم با استدلال کاهش 

ناترازی بنزین و عادلانه کردن اعطای یارانه های انرژی.
هجدهم مهرماه امسال خبر آمد که نمایندگان در جریان بررسی لایحه برنامه هفتم 
توسعه، بند مربوط به اختصاص بنزین به جای خود به کارت ملی افراد را حذف 
کردند. اما نکته جالب این ماجرا، زمانی بود که در گزارشی که در روزنامه جوان اعلام 
شد موضوع حذف شده در زمینه کاهش مصرف خودروهای مصرفی با اعطای 
گواهی صرفه جویی مصرف بنزین بوده است که ارتباطی به مساله اعطای سهمیه 

بنزین به نفر ندارد.
مساله اصلاح سهمیه بندی بنزین و حرکت به سمت سهمیه مبتنی بر نفر در ماده 
۳۱ گزارش برنامه هفتم توسعه آمده است. در ماده ۳۱ گزارش کمیسیون تلفیق 
برنامه هفتم توسعه مجلس آمده است: به منظور توسعه عدالت اقتصادی و بهبود 
توزیع درآمد اقدامات زیر تا پایان سال اول برنامه انجام می شود: الف- دولت مجاز 
است در راستای عدالت در توزیع درآمد، مبارزه با قاچاق و بهینه سازی مصرف 
انرژی، براساس آیین نامه اجرایی که به تصویب هیئت وزیران می رسد، اقدامات 
لازم را برای بهره مندی مساوی ایرانیان ساکن در کشور )به استثنای نفت گاز( بر 
اساس سرپرست خانوارها از یارانه حامل های انرژی با امکان مبادله سهمیه بین تمام 
ذی نفعان به عمل آورد. قیمت یارانه ای سهمیه بنزین در طول برنامه تغییر نخواهد 

کرد.
شریعتی: ۵0 درصد خانوارهای ایرانی خودرو ندارند

در همین راستا، مالک شریعتی نیاسر، عضو کمیسیون انرژی مجلس شورای 
انرژی  حامل های  حوزه  در  کرد:  تاکید  تلویزیونی  برنامه  یک  در  دیروز  اسلامی 
همچنان با مقوله ناعدالتی در توزیع یارانه ها مواجه هستیم. وی توضیح داد: حدود 
چهار سال پیش آمارها حکایت از آن داشت که براساس نیاز خانوارهای ایرانی به 

یارانه انرژی و میزان بهره مندی آن ها از این یارانه ها، تقریبا نسبت دهک های کم 
درآمد و پردرآمد یک به ۳۰ بود.

این عضو کمیسیون انرژی مجلس با بیان اینکه حدود 5۰ درصد خانوارهای ایرانی 
فاقد خودرو هستند، گفت: این طرح درباره افزایش قیمت بنزین نیست، بلکه طبق 
این طرح قرار است روند فعلی نظام توزیع تغییر کند، به این صورت که به جای آنکه 

بنزین به خودروها تعلق گیرد، براساس الگویی به خانوارها اختصاص یابد.
شریعتی نیاسر بیان کرد: سهمیه بنزین براساس تعداد اعضای یک خانوار، به 
سرپرست خانوار اختصاص می یابد. در این طرح دولت باید تنظیم گر باشد و نباید 

قیمت تعیین کند.
خاندوزی: پیشنهاد بنزین برای همه متوقف شد

اما نکته ای که در این میان وجود دارد، خبری است که دیروز از زبان وزیر اقتصاد 
منتشر شد. سید احسان خاندوزی با اعلام این که پیشنهاد »بنزین برای همه« در 
ستاد هماهنگی اقتصادی متوقف شد، گفت: ما در زمینه سیاست گذاری اصلاح 

نرخ حامل های انرژی، هزینه زیاد داده ایم، اما درس کمتر گرفته ایم.
او توضیح داد: ما در همان ۶ ماه اول شروع به کار دولت سیزدهم، با همکاری 
دوستانی که پیش تر با آنها در حوزه ایجاد بازار مبادله سهمیه انرژی برای همه 
ایرانیان کار کرده بودیم، پیشنهادی را به ستاد هماهنگی دولت بردیم و تا حد اجرای 
آزمایشی هم پیش رفتیم، اما متاسفانه به جهت عدم موافقت دستگاه متولی، کار 
متوقف شد. خاندوزی تصریح کرد: چه بسا اگر طرح مزبور در آن نقطه متوقف 
نمی شد، تا امروز به یک نقطه بلوغی رسیده بودیم؛ چراکه به هرحال برای اجرایی 
کردن آن ناچار می شدیم خیلی از زیرساخت های فنی را آماده کنیم و توسعه دهیم؛ 

ضمن اینکه تاکنون، بخشی از راه را رفته بودیم و امروز هنوز در نقطه صفر نبودیم.
وزیر اقتصاد یادآور شد: متاسفانه این مشکل که ما سیاست گذاران، از سر احتیاط، 
همواره تا رسیدن به اجماع کامل در سطوح پایین، جهت ارائه طرح های اصلاحی 
به رده های بالاتر دولت تعلل می کنیم، موجب شده است در حوزه سیاست های 

انرژی، در موضعی منفعلانه قرار بگیریم.
نخعی: بازار سیاه بنزین در کشور ایجاد می شود

طرح  احتمالا  هفته  این  مجلس،  نمایندگان  برخی  گفته  به  بنا  حال،  این  با 
اختصاص سهمیه بنزین به کارت ملی افراد، در صحن علنی مجلس بررسی خواهد 
شد. مصطفی نخعی، سخنگوی کمیسیون انرژی مجلس درباره طرح تخصیص 
سهمیه بنزین به افراد به جای خودرو در لایحه برنامه هفتم به خبرگزاری خبرآنلاین 
گفت: یک باره این طرح از کمیسیون تلفیق به صحن علنی آمد و رای نیاورد. دوباره 
به کمیسیون تلفیق برگشت. اما فکر می کنم دوباره این طرح قرار است در صحن 

علنی مطرح شود.
وی افزود: نمی دانم کمیسیون تلفیق چه برنامه ریزی ای داشته است، ولی تغییر 

خاصی را بعید می دانم روی این طرح ایجاد کنند.
سخنگوی کمیسیون انرژی مجلس تصریح کرد: تبلیغات گسترده ای در حال 
حاضر دارند روی این طرح انجام می دهند و از عدالت در توزیع یارانه ها صحبت 

می شود، اما بیشتر من فکر می کنم از این کلمات به نوعی سوءاستفاده می شود.
نخعی تاکید کرد: به نظر من طرح تخصیص بنزین به افراد به جای خودرو، طرح 
خوبی نیست و دلایل متعددی هم دارد. من نمی دانم چرا صداوسیما از ما دعوت 

نمی کنم که درباره این مسایل صحبت کنیم.
وی با اشاره به ایرادات طرح تخصیص سهمیه بنزین به هر کدملی، گفت: من بارها 
گفته ام که این طرح حداقل ۳ ایراد بزرگ دارد. اول این که برخلاف آنچه که گفته 
می شود، نه تنها جلوی قاچاق سوخت را نمی گیرد، بلکه به قاچاق سوخت دامن 

می زند. من این را براساس تجربیات کاری خودم می گویم.
سخنگوی کمیسیون انرژی مجلس افزود: از سوی دیگر، می گویند یک بازاری 
راه اندازی شود که افراد بیایند سهمیه هایشان را در آن جا خرید و فروش کنند. همین 
موضوع یعنی شکل گیری یک بازار سیاه جدید. یعنی بازار سیاه سکه و دلار بعضی 

مواقع راه می افتد، حالا می خواهیم بازار سیاه بنزینی هم در کشور درست کنیم.
نخعی تصریح کرد: ما به بهانه عدالت در یارانه می خواهیم این کار را انجام دهیم، 
اما همین موضوع به شدت توزم زا خواهد بود. یعنی اگر فرض کنید یک ریال در 
جیب مردم و یا کسانی که می گویند خودرو ندارند، قرار گیرد، مطمئنا خیلی بیشتر 

از این و با تورمی که ایجاد می شود، از جیب مردم برداشته می شود.
وی متذکر شد: نکته بعدی این است که با توجه به حساب و کتاب هایی که 
کرده اند، اگر بخواهند همین سطح بنزینی که الان توزیع می شود را بین خانواده ها 
توزیع کنند، به خیلی از خانواده ها همین ۶۰ لیتر بنزین هم نخواهد رسید. اگر 
بخواهند کف ۶۰ لیتر را رعایت کنند، آن وقت دولت باید یک بودجه ای بگذارد که 
همین هم می شود اصل ۷5 و نیاز به اعتبارات جدید دارد که دولت باید در بودجه 

پیش بینی کند.
سخنگوی کمیسیون انرژی مجلس عنوان کرد: این ایرادات اساسی که مطرح 
کردم، در حال حاضر وجود دارد. اما در نهایت باید به صراحت به شما بگویم که به 

نظر من این گونه طرح ها، مقدمه ای برای گران کردن بنزین است.
نخغی تصریح کرد: من فکر می کنم با بازاری که می خواهند راه اندازی کنند و 
بعد اختیار قیمت ها را به یک چنین بازارهایی بدهند، خود این موضوع مقدمه ای 
برای گران کردن بنزین است. وی گفت: ظاهرا این هفته قرار است طرح تخصیص 
بنزین به هر کدملی در مجلس بررسی شود، اما امیدوارم این طرح رای نیاورد. گرچه 

تبلیغات زیادی روی آن انجام می دهند.
سخنگوی کمیسیون انرژی مجلس عنوان کرد: تجربه شکست خورده کیش و 
قشم پیش روی ما است. دولت سال گذشته می خواست این کار را انجام دهد، اما 

نتوانست، یعنی اصلا قابلیت اجرایی نداشت.
نخعی خاطرنشان کرد: تجربه شکست خورده کیش و قشم را ما داشتیم و با همه 
ایرادات، حالا یک عده ای اصرار دارند که دوباره یک داستان جدیدی در کشور 

درست کنند.

آگهی مزایده اموال غیر منقول نوبت دوم
به موجب دستور فروش صادره از شعبه ۸ دادگاه عمومی حقوقی شهرستان 
قم که در شعبه ۲ اجرای احکام مدنی به شماره ۲/۱۴۰۲ج/۳۹۹ ثبت گردیده 
خواهان مریم ، محمد و مجید همگی بوجارنژاد خواندگان طاهره ، معصومه ، 
حمید ، محمد و اعظم همگی فتحی زاده و زهرا جعفری مطلق مبنی بر فروش 
پلاک ثبتی ۱۹۱۰ فرعی از ۱۰5۹۷ اصلی مفروز و مجزی شده از ۳۴۱ فرعی 
از اصلی مذکور بخش ۱ قم که کارشناس به شرح ذیل ارزیابی کرده است. در 
تاریخ یکشنبه ۲۹ مرداد ۱۴۰۲ با راهنمایی مجید بوجارنژاد ، از ملک به آدرس 
قم ، خیابان صفاشهر ، کوچه ۷ ، پلاک ۴ بازدید شد. ۱- مشخصات ثبتی : ملک 
بالا به پلاک ثبتی ۱۹۱۰ فرعی از ۱۰5۹۷ اصلی مفروز و مجزی از ۳۴۱ بخش 
ثبتی یک منطقه یک قم دارای سند تک برگ ششدانگ عرصه و اعیان با شماره 
۱۸۴۸۱۷ سری ب سال ۹۴ تاریخ ۹5/۴/۱۹ به نام آقای حسن فتحی زاده فرزند 
باقر با شماره ملی ۰۳۸۰۳۰۶۳۹5 بوده است که پس از فوت مالک به ورثه وی 
ارث رسیده است و سند های جدید صادر شده است. مساحت عرصه مطابق 
سند ۱۳۳ مترمربع است و ۷ متر بر به کوچه ۸ متری دارد. ۲- مشخصات ملک 
: ملک ساختمانی در یک طبقه همکف است که به صورت جنوبی ساز ساخته 
شده است ، عمر بنا بالای ۴۰ سال است. زیربنا حدود ۱۱۰ مترمربع است. دیوار 
ها آجری است و سقف طاق ضربی فلزی با آجر فشاری است. سرویس بهداشتی 
در حیاط قرار دارد. پوشش کف موزاییک و دیوار ها گچ و کاغذ دیواری و بام ایزوگام 
است. نمای حیاط سیمان و نمای کوچه سند است. در و پنجره ها آهنی و چوبی 
هستند. ملک یک امتیاز آب و برق و گاز دارد. ملک مسکونی است و در زمان 
بازدید در حال استفاده توسط خانم زهرا جعفری مطابق بود. تصاویر ملک و 
کروکی محل آن به پیوست گزارش می آید. ۳- ارزش گذاری : با توجه به شرایط 
مورد اشاره و موقعیت محل ، مساحت ، کمیت و کیفیت ساختمان و سایر عوامل 
موثر ، مجموعا قیمت پایه کل ملک بالا در حال حاضر ۷/۳۰۰/۰۰۰/۰۰۰تومان 
معادل هفتاد و سه میلیارد ریال برآورد می شود. قیمت گذاری با فرض صحت 

مدارک ارائه شده و نیز عدم بدهی ملک به شهرداری ، بانک ها ، ادارات و موسسات 
دولتی و خصوصی و نیز اشخاص حقوقی و حقیقی انجام شده است. مقرر گردید 
موارد فوق الذکر در تاریخ ۱۴۰۲/۰۹/۲5 ساعت ۱۱/۰۰ الی ۱۱/۱5 صبح به 
آدرس  قم ، خ ساحلی ، جنب زندان ساحلی دادگاه های حقوقی واحد اجرای 
احکام مدنی اتاق مزایده از طریق مزایده حضوری به فروش برسد. لذا افرادی 
که قصد بازدید از مورد مزایده را دارند می توانند در مدت پنج روز مانده به مزایده 
با هماهنگی این اجرا از مورد مزایده بازدید و در صورت تمایل در جلسه مزایده 
شرکت نمایند قیمت پایه از مبلغ کارشناسی شروع و به کسانی که بالاترین مبلغ 
را پیشنهاد دهند واگذار می گردد. )شرکت کنندگان می بایست مبلغ پیشنهادی 
مزایده را در یکی از کارت های بانکی عضو شتاب که به نام خود شخص باشد 
همراه داشته باشند( ضمنا دادورز اجرا می تواند پرداخت بهای اموال را به وعده 
قرار دهد در این صورت برنده مزایده باید ده درصد بها را فی المجلس به عنوان 
سپرده به قسمت اجرا تسلیم نماید. حداکثر مهلت مزبور از یک ماه تجاوز نخواهد 
کرد و در صورتی که برنده مزایده در موعد مقرر بهای اموال را نپردازد سپرده پس از 
کسر هزینه مزایده به نفع دولت ضبط خواهد شد. این اگهی یک نوبت در یکی از 
روزنامه های محلی درج می گردد. جهت اطلاعات بیشتر به واحد  مراجعه نمائید.
دادورز اجرای احکام دادگستری شهرستان قم – ساعدی نیا

---------------------------------------
آگهی مزایده اموال منقول نوبت اول

به موجب اجراییه صادره از شعبه ۹ دادگاه عمومی خانواده شهرستان قم که 
در شعبه ۸ اجرای احکام مدنی قم به شماره ۸/۱۴۰۲ج/۳۲5 ثبت گردیده لها 
خانم لیلا منفرد زابلی علیه آقای مجتبی حیدری یگانه محکوم علیه محکوم است 
به پرداخت ۱۴ قطعه سکه تمام بهار آزادی و مبلغ ۱۹/۱۲5/۰۰۰ریال در حق 
محکوم لها و نیم عشر مربوطه در حق صندوق دولت محکوم له در قبال طلب 
خود یک دستگاه اتومبیل پژو ۲۰۶ توقیفی در پارکینگ سعدی را معرفی کرده که 
کارشناسی به شرح ذیل ارزیابی کرده است. دستگاه سواری پژو TU۳ ۲۰۶ مدل 

۱۳۸۹ رنگ سفید روغنی شماره پلاک انتظامی ۶۷۷ق۷۶ایران۱۶ و شماره 
شاسیی NAAP۰۳ED۷BJ۴۸۶۲۷5 با راهنمایی خواهان از خودروی موصوف 
در کوچه ۴۶ خیابان آذر قم بازدید به عمل آورده و ملاحظه شد. خودرو از ناحیه 
درب های سمت راست ، گلگیر های جلو و گلگیر عقب راست و درب موتور رنگ 
دارد شده است ، سایر قسمت ها دارای خط و خش است ، ECU و باطری خودرو 
معیوب است ، لاستیک های خودرو مستعمل بود ، وضعیت داشبورد و تزئینات 
عادی است بود ، خودرو در حالت خاموش بازدید شد ، آینه جانبی راست شکسته 
بود ، شیشه ها و چراغ های سالم بود بیمه نامه شخص ثالث خودرو برابر استعلام 
انجام شده از سامانه اجراییات پلیس راهور در تاریخ ۱۴۰۲/۲/۷ شده است. با 
وصف اعلامی ارزش پایه خودور مبلغ یکصد و پنجاه میلیون تومان معادل یک 
میلیارد و پانصد میلیون ریال برآورد و اعلام می گردد. مقرر گردید موارد فوق الذکر 
در تاریخ ۱۴۰۲/۹/۲۲ ساعت ۹/۱5 الی ۹/۳۰ صبح به آدرس  قم ، خ ساحلی ، 
جنب زندان ساحلی دادگاه های حقوقی واحد اجرای احکام مدنی اتاق مزایده از 
طریق مزایده حضوری به فروش برسد. لذا افرادی که قصد بازدید از مورد مزایده 
را دارند می توانند در مدت پنج روز مانده به مزایده با هماهنگی این اجرا از مورد 
مزایده بازدید و در صورت تمایل در جلسه مزایده شرکت نمایند قیمت پایه از مبلغ 
کارشناسی شروع و به کسانی که بالاترین مبلغ را پیشنهاد دهند واگذار می گردد. 
برنده مزایده )شرکت کنندگان می بایست مبلغ پیشنهادی مزایده را در یکی از 
کارت های بانکی عضو شتاب که به نام خود شخص باشد همراه داشته باشند 
ضمنا دادورز اجرا می تواند پرداخت بهای اموال را به وعده قرار دهد در این صورت 
برنده مزایده باید ده درصد بها را فی المجلس به عنوان سپرده به قسمت اجرا 
تسلیم نماید. حداکثر مهلت مزبور از یک ماه تجاوز نخواهد کرد و در صورتی که 
برنده مزایده در موعد مقرر بهای اموال را نپردازد سپرده پس از کسر هزینه مزایده 
به نفع دولت ضبط خواهد شد. این اگهی یک نوبت در یکی از روزنامه های محلی 

درج می گردد. جهت اطلاعات بیشتر به واحد  مراجعه نمائید.
دادورز اجرای احکام دادگستری شهرستان قم – رضا زارعی

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس با بیان اینکه متاسفانه هزینه تولید مسکن در کشور را افزایش داده ایم، گفت:دولت باید 
سختگیری درباره ورود زمین ها به محدوده شهری و روستایی را کاهش دهد و به موضوعاتی مانند؛ مالیات بر عایدی سرمایه و 

مالیات برخانه های خالی و رها شده، بیشتر توجه کند.
جعفر قادری ، با اشاره به عدم تناسب قیمت مسکن با درآمد اکثر خانوارها و لزوم رفع مشکلات در این بخش،گفت:مسکن باید 
از یک کالای سرمایه ای به یک کالای مصرفی تبدیل شود باید جلوی احتکار بسیاری از خانه های خالی در کشور گرفته شود، 

ما تعدادی خانه خالی در کشور داریم که این امر باعث شده تا عملا ناترازی بین عرضه و تقاضای مسکن در کشور ایجاد شود.
عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس با اشاره به اقدامات دولت در زمینه تولید مسکن،بیان کرد: دولت باید هزینه تمام شده 
تولید مسکن در کشور را کاهش دهد همچنین دولت باید زمین لازم برای تولید مسکن را در اختیار مردم قرار دهد، دولت باید 

سختگیری درباره ورود زمین ها به محدوده شهری و روستایی را کاهش دهد.
هزینه های پروانه ساختمانی  مسکن کاهش یابد

قادری با بیان اینکه دولت باید به بخش تامین زمین، جهت تولید مسکن ورود کند، تاکید کرد: دولت باید در تامین موارد 
زیرساختی تولید مسکن اعم از آب ، برق و گاز سیاست های حمایتی خود را اعمال کرده و هزینه های پروانه ساختمانی را کاهش 
دهد. این نماینده مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه موضوعاتی از قبیل  بیمه کارگران ساختمانی و یا موضوعات مربوط به 
مهندسی ساختمان ،روی قیمت تمام شده مسکن اثر گذار است، بیان کرد: هزینه ها در بخش های برشمرده شده باید منطقی 
و معقول باشد. قادری با بیان اینکه متاسفانه هزینه تولید مسکن در کشور را افزایش داده ایم، اظهار کرد: از این رو ساخت مسکن 

باید از حالت شخصی سازی به سمت انبوه سازی حرکت کند تا هزینه تمام شده مسکن کاهش پیدا کند.
در تامین مالی طرح های مربوط به تولید مسکن از ظرفیت بازار سرمایه استفاده شود

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس تصریح کرد: همچنین باید در تامین مالی طرح های مربوط به تولید مسکن از ظرفیت 
بازار سرمایه در کنار بازار پول استفاده کرد لذا باید  بتوانیم از آورده افراد در تولید مسکن به درستی استفاده کنیم.

قادری بیان کرد: همچنین باید کنترل و مراقبت هایی برای جلوگیری از استفاده مصالح فاقد کیفیت در تولید مسکن داشته 
باشیم لذا اگر این مهم صورت گیرد ما می توانیم به عمر مفید مسکن در کشور بیافزایم. این نماینده مجلس شورای اسلامی 
ادامه داد: به واقع بحث عرضه مسکن و صنعتی سازی و ارتقای دانش فنی ساخت مسکن می تواند در رفع مشکلات تولید 

مسکن موثر باشد.

معاون وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با اعلام اینکه ۱۰ ماهواره در صف پرتاب قرار دارند، گفت: حوزه ماموریتی این 
ماهواره ها، سنجشی و مخابراتی است که تقریبا تکمیل شده اند و فرایند تست های شان به پایان رسیده و آماده پرتاب 

هستند.
»حسن سالاریه« افزود: این ماهواره ها هر کدام با ماموریت خاص خودشان به مرور به فضا پرتاب خواهد شد. همچنین 
تعداد دیگری ماهواره نیز در دست تکمیل و نهایی شدن است که این ماهواره ها نیز به محض اتمام کار و تحویل گیری، در 

صف پرتاب قرار خواهد گرفت.
وی بیان داشت: سازمان فضایی ایران در تلاش است تا پروژه های نیمه تمام تکمیل و به موازات، پروژه های دیگری که 

نیازهای کشورمان را تامین می کنند تعریف و فرآیند طراحی و ساخت شان آغاز شود.
معاون وزیر ارتباطات درباره کپسول زیستی که یکی دیگر از پروژه های فضایی کشور است، افزود: کپسول زیستی 
جدیدی که قرار است در آینده نزدیک به فضا پرتاب شود، نخستین گام در تحقیق و توسعه در زمینه زیست فضا است؛ در 

واقع این پروژه با حمایت کامل سازمان فضایی ایران به سرانجام رسیده است.
رئیس سازمان فضایی تاکید کرد: فعالیت تحقیق و توسعه فناوری در حوزه زیست فضایی دوباره احیا شده است و 
متخصصان صنعت فضایی ایران هم اکنون در حال آخرین تست ها روی کپسول هستند و به محض اتمام تست های نهایی، 

این کپسول که ماموریت زیرمداری دارد به فضا پرتاب خواهد شد.
سالاریه تاکید کرد: از آنجایی که این کپسول یک نمونه تحقیقاتی است، بسیاری از فناوری های مورد نیاز برای ساخت 
یک کپسول حامل انسان به فضا را در خود دارد و ما قصد داریم با این کپسول، تست های لازم درباره صحت عملکرد این 

فناوری ها را در فضا انجام دهیم.
معاون وزیر ارتباطات با بیان اینکه در این کپسول، فناوری های متعددی قرار است که برای نخستین بار در یک پرتاب 
زیرمداری تست شوند، تصریح کرد: به هر حال اگر قرار است که موجود زنده به مدار اعزام کنیم، باید فناوری های متعددی 

را در غقالب همین تست ها توسعه دهیم که البته این فناوری، بسیار پیچیده و مهم است.
سالاریه درباره آخرین وضعیت پایگاه ملی پرتاب ماهواره چابهار خاطرنشان کرد: پایگاه ملی پرتاب چابهار یکی از 
مهم ترین پروژه های سازمان فضایی است که پس از نخستین جلسه شورای عالی فضایی در سال ۱۴۰۰ به دستور رییس 

جمهوری تامین اعتبار و فاز طراحی و ساخت آن آغاز شد.

قادری با اشاره به لزوم استفاده از تمامی راهکارها برای رفع مشکل مسکن:
لزوم کاهش سختگیری برای ورود زمین ها به محدوده شهری و روستایی

رئیس سازمان فضایی ایران به ایرنا خبر داد:
۱۰ ماهواره سنجشی و مخابراتی در صف پرتاب
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رییس هیات تیراندازی استان قم اعلام کرد:

قم میزبان لیگ دسته اول تپانچه ایران 
رییس هیات تیراندازی استان قم گفت: با قرعه کشی شانزدهمین دوره مسابقات 
لیگ دسته اول تیراندازی در رشته تپانچه بادی منطقه یک ایران قم به عنوان میزبان 

در دوم آذر انتخاب شد.
محمد جواد متقیان نژاد در گفت وگویی اظهار داشت: 5 تیم در تپانچه بانوان و ۶ 

تیم در تپانچه آقایان از ۲ آذر ماه رقابت خود را در قم آغاز می کنند.
رییس هیات تیراندازی استان قم گفت: هیات تیراندازی استان قم از سوی 
فدراسیون تیراندازی کشور به عنوان مدیر منطقه یک مسابقات لیگ دسته اول 

تپانچه بادی کشور انتخاب شده است.
وی اظهار داشت: شانزدهمین دوره لیگ دسته اول تفنگ و تپانچه بادی ایران به 

شکل منطقه ای توسط هیات های استانی در 5 منطقه برگزار می شود.
رییس هیات تیراندازی استان قم ادامه داد: در پایان مسابقات هر منطقه، تیم 
قهرمان با تیم های برتر مناطق دیگر در مجموعه ورزشی آزادی تهران رقابت خواهد 

کرد.
متقیان نژاد با بیان اینکه مسابقات لیگ دسته یک تیراندازی کشور در بهمن ماه 
امسال خاتمه می یابد افزود: تیم های قم، تهران، مرکزی، البرز، همدان و قزوین در 

منطقه یک قرار دارند.

رییس هیات بسکتبال استان قم خبرداد:

اعزام دختران بسکتبالیست قم
 به لیگ نوجوانان کشور

رییس هیات بسکتبال استان قم از اعزام تیم دختران بسکتبالیست این استان به 
مسابقات لیگ نوجوانان کشور خبر داد.

مرتضی سخایی اظهار داشت: مسابقات لیگ نوجوانان کشور و مرحله دوم آن در 
حالی از فردا آغاز می شود که تیم قم نیز امروز به این مسابقات اعزام شد.

رییس هیات بسکتبال استان قم افزود: مرحله دوم مسابقات لیگ بسکتبال 
دختران نوجوان کشور از فردا به میزبانی شهرستان بابل برگزار می شود و تیم قم در 

این مسابقات ۲ دیدار برگزار خواهد کرد.
لیگ  دوم  دور  الف  گروه  مسابقات  چارچوب  از  بابل  مسابقات  کرد:  بیان  وی 

بسکتبال نوجوانان کشور و با حضور سه تیم برگزار می شود.
سخایی افزود: براساس برنامه مسابقات تیم نوجوانان قم روز یکشنبه ۲۸ آبان ماه 

به مصاف تیم مدرسه بسکتبال نیکای گرگان می رود.
وی ابراز داشت: تیم قم در دومین و آخرین مسابقه دور رفت خود روز دوشنبه ۲۹ 

آبان ماه روبروی بینالود خودرو نیشابور قهرمان فصل قبل مسابقات قرار می گیرد.

رییس هیات بدمینتون استان قم خبرداد:

کسب ۳ مقام توسط دختران بدمینتون باز 
قمی در مسابقات کشوری

رییس هیات بدمینتون استان قم از کسب ۳ مقام توسط ورزشکاران این هیات در 
اولین دوره جشنواره استعدادیابی دختران کشور خبر داد.

علی فرجی اظهار داشت: اولین دوره جشنواره استعدادیابی دختران کشور در 
حالی در یزد برگزار شد که تیم سه نفره قم نیز در این مسابقات حضور یافت.

رییس هیات بدمینتون استان قم افزود: رها وحیدی خواه و دینا بهرامی در رده 
سنی زیر ۱5 سال و ستایش کاظمی نیز در رده سنی زیر ۱۳ سال از قم به جشنواره 
دختران کشور اعزام شده بودند. فرجی یادآور شد: مسابقات استعدادیابی دختران 
کشور پنجشنبه و جمعه هفته جاری در یزد برگزار شد. وی بیان کرد: در جشنواره 
استعدادیابی منطقه ۴ کشور در سنی زیر ۱۳ سال ستایش کاظمی مقام اول را 
بدست آورد. رییس هیات بدمینتون استان قم افزود: در رده سنی زیر ۱5 سال در 
بین ۱۴ بازیکن دینا بهرامی مقام دوم و رها وحیدی خواه مقام سوم را بدست آوردند.
وی افزود: نفرات تیم قم به سرپرستی میترا فروتن به مسابقات یزد اعزام شده اند.

 
رییس هیات جودو استان قم خبرداد:

نقره جودو قهرمانی نوجوانان آسیا 
بر گردن جودوکار قمی

رییس هیات جودو استان قم از کسب مدال نقره جودوکار قمی در مسابقات 
قهرمانی نوجوانان آسیا خبر داد.

محمد حسن سالاری اظهار داشت: مسابقات جودو قهرمانی نوجوانان آسیا در 
حال برگزاری است و یکی از جودوکاران قمی در این مسابقات موفق به کسب نشان 

نقره شد.
رییس هیات جودو استان قم بیان کرد: ابوالفضل محبی جودوکار وزن منهای 
۹۰ کیلوگرم قمی که در ترکیب تیم ملی جودو نوجوانان است موفق شد مدال نقره 

مسابقات را کسب کند.
وی افزود: محبی در دومین روز مسابقات جدود ۲۰۲۳ قهرمانی نوجوانان آسیا در 
تاشکند ازبکستان در دیدار فینال به مصاف ماخماکوف نماینده کشور میزبان رفت و 

با شکست مقابل او صاحب گردن آویز نقره شد.
از  آناند  سالاری یادآور شد: محبی در سه مبارزه قبلی خود پیش از فینال بر 

مغولستان، محمد المالکی از عربستان و یرونلانیف از قزاقستان غلبه کرده بود.
وی افزود: در وزن مهای ۹۰ کیلوگرم مسابقات جودو قهرمانی آسیا نمایندگان ۱5 

کشور حضور داشتند.

رییس هیات کاراته استان قم خبرداد:

کسب ۴ مدال توسط کاراته کاهای قمی 
در مسابقات کشوری 

رییس هیات کاراته استان قم از کسب ۴ مدال توسط کاراته کاهای این استان در 
مسابقات کشوری خبر داد.

مهدی بیرانوند اظهار داشت: پسران کاراته کا استان قم در مسابقات کشوری کاراته 
سبک کیوکوشین سی بوکای موفق به کسب چهار مدال شدند.

رییس هیات کاراته استان قم افزود: مسابقات کشوری کاراته سبک کیوکوشین 
سی بوکای در استان مرکزی دیروز جمعه در بخش آقایان برگزار شد.

وی ادامه داد: در این دوره از مسابقات تیم آکادمی مدافعان حرم از باشگاه شهید 
بیطرفان استان قم با مربیگری استاد ابوالفضل حاجیلو راهی مسابقات شد.

وی بیان کرد: علی اکبر حسین خانی نشان طلا، معین حسنعلی زاده نشان طلا، 
محمدمتین علی نشان نقره و محمدامین یعقوبلو نشان برنز را همراه با تیم قم کسب 

کردند.
رییس هیات کاراته استان قم افزود: محمدرضا گیگاسری از استان قم به عنوان 

داور برتر این مسابقات انتخاب شد و مورد تقدیر قرار گرفت.

این مسابقات میزبانی استان تهران برگزارشد؛
قم نایب قهرمان کشور در ورزش زورخانه ای 

قم نایب قهرمان کشور در ورزش زورخانه ای شد.
براساس این گزارش ،رقابت های میانداری انفرادی ورزش زورخانه ای و هنر 
مرشدی، قهرمانی جوانان و بزرگسالان کشور به میزبانی استان تهران با عنوان 
گرامیداشت شهدای مدافع سلامت و گرامیداشت مقام حضرت زینب سلام الله 

در زورخانه شهید ابراهیم هادی واقع در مجموعه ورزشی غدیر ناجا برگزار گردید.
 در این رقابت ها علی اکبرخاکدوست با پیشی گرفتن از رقبای سرسخت خود 
عنوان نخست را از آن خود کرد.مجتبی جهان آرای در رده جوانان نایب قهرمان و 
صاحب مدال نقره در هنر مرشدی شد.استان قم در مجموع امتیازات در بین ۱۷ 

استان به عنوان نایب قهرمانی کشور رسید.

لیست بازیکنان تیم ملی فوتبال برای دیدار مقابل ازبکستان با حذف 5 بازیکن 
اعلام شد که در آن نام ۳ بازیکن جوان به چشم می خورد.

چند روز پیش وقتی لیست تیم ملی فوتبال برای حضور در مرحله انتخابی جام 
جهانی ۲۰۲۶ اعلام شد، انتقاداتی به امیرقلعه نویی در رابطه با نحوه جوانگرایی 
در تیم ملی فوتبال وارد شد.  این انتقادات در حالی بود که قلعه نویی قبل از اعلام 
این لیست در مصاحبه ای گفته بود که جوانگرایی وظیفه باشگاهای لیگ برتری 
فوتبال کشور است، اما خبر از دعوت حداقل 5 بازیکن جوان برای ۲ دیدار مقابل 

هنگ کنگ و ازبکستان را داد و به این حرف خود نیز عمل کرد.
قلعه نویی بازیکنان جوانی مثل محمد جواد حسین نژاد، محمد امین حزباوی، 

آریا یوسفی، محمد قربانی و سعید سحرخیزان را به تیم ملی فوتبال دعوت کرد اما 
از بین این بازیکنان تنها فرصت به بازی حسین نژاد رسید که در دقیقه ۹۰ به جای 
مهدی طارمی راهی میدان شد. دیگر بازیکنان جوان حتی در لیست بازی مقابل 

هنگ کنگ نیز حضور نداشتند.
حالا اما برای تقابل حساس روز سه شنبه مقابل ازبکستان که به احتمال زیاد تنها 
رقیب جدی ایران در این گروه به حساب می آید، قلعه نویی تصمیم گرفت 5 بازیکن را 
از لیست تیم ملی خط بزند. سعید سحرخیزان، احمد نوراللهی )انضباطی(، علیرضا 
جهانبخش )مصدومیت(، آریا یوسفی و محمد قربانی 5 بازیکنی هستند که برای 

بازی مقابل ازبکستان در لیست تیم ملی حضور ندارند.

حالا لیست بازیکنان تیم ملی با حذف ۳ بازیکن جوان، نسبت به بازی مقابل 
هنگ کنگ پیرتر شده و سوال اصلی این خواهد بود که اگر به این بازیکنان جوان 
در بازی های نسبتا آسان بازی نرسد، قطعا حضور در لیست تیم ملی و شرکت در 

تمرینات را نمی توان ملاک برای جوانگرایی تیم ملی قرار داد.
تعداد بازیکنان جوانی که عملکرد خوبی در لیگ برتر امسال از خود به نمایش 
گذاشتند، کم نیست و قطعا اگر این بازیکنان انگیزه دعوت شدن به تیم ملی فوتبال 
کشورمان که بزرگ ترین آرزو هر فوتبالیستی است را از دست بدهند، ابتدا لیگ برتر 

فوتبال و در نهایت تیم ملی فوتبال ضربه می خورد.
این در حالی است که امیرقلعه نویی، مصاحبه ای جالب در آبان ماه سال ۱۳۹۴ 
بعد از برتری ۶ بر صفر تیم ملی ایران مقابل تیم ملی گوام در مرحله انتخابی جام 
جهانی ۲۰۱۸ روسیه داشت که در آن به نحوه جوانگرایی کارلوس کی روش سرمربی 

تیم ملی فوتبال کشورمان انتقاد داشت.
قلعه نویی در رابطه با اینکه آیا وقتش رسیده بود که در تیم ملی جوانگرایی شود، 
گفته بود: من جوانگرایی به این شکل را قبول ندارم. جوانگرایی به کاری می گویند 
که منچستریونایتد الکس فرگوسن انجام می داد. همان کاری که ما هم می خواستیم 
انجام بدهیم. شما نباید بازی هایی مانند گوام و ترکمنستان را ملاک قرار دهید. 
این بازی ها را خدا شاهد است اگر با تیم خونه به خونه بابل انجام می دادیم هم پیروز 
می شدیم و به راحتی از گروه مان صعود می کردیم. نباید اینها را ملاک قرار داد، اگر 
این کار را انجام دهیم به مردم خیانت کرده ایم. عمان تیم درجه سوم آسیاست. ما در 
بازی با عمان استرس می گیریم؛ در حالی که حریفان اصلی ما در دور بعد تازه به ما 
می خورند. این گروهی که میکروفن دارند و قلم، می آیند گوام را بزرگ می کنند؛ در 

صورتی که این تیم ها اصلا به چشم نمی آیند.
کی روش در آن زمان بازیکنان جوانی مانند: سردار آزمون )۲۰ سال(، مهدی 
میلاد  سال(،   ۲۱( ترابی  مهدی  سال(،   ۲۳( عالیشاه  امید  سال(،  طارمی)۲۳ 
محمدی )۲۲ سال( و ... که در لیگ برتر عملکرد خوبی داشتند را به تیم ملی دعوت 

کرد و به بازی گرفت.
در آن زمان قلعه نویی اعتقاد داشت که جوانگرایی در بازی های آسان تیم ملی 
ملاک نیست و این بازی های آسان را هر تیمی می تواند با برد پشت سر بگذارد و 
باید این جوانگرایی و محک اصلی جوانگرایی در بازی های بزرگ انجام شود تا عیار 
اصلی آن ها و تیم ملی مشخص شود. حالا اما وقتی هدایت تیم ملی فوتبال بر عهده 
قلعه نویی قرار گرفته شده و تیم ملی نیز تقریبا مسیر آسانی برای صعود به جام جهانی 
۲۰۲۶ را دارد، انتظار می رفت که سرمربی تیم ملی فوتبال کشورمان نیز کمی بیشتر 
به جوان ها بها بدهد تا بتوانیم پشتوانه خوبی برای سال های بعدی داشته باشیم. 
دقیقا کاری که اکثر کشورهای برتر دنیا در حوزه فوتبال، خیلی وقت پیش شروع به 

انجام آن داده اند.

تیم ملیِ پیرتر مقابل ازبکستان؛

فاصله زیاد حرف تا عمل قلعه نویی؛ ژنرالی که فرگوسن را فراموش کرد

کارشناس فوتبال کشورمان گفت: در بازی با مراکش از دست 
دادن کوچک ترین فرصت می تواند منجر به حذف نوجوانان ما 

شود.
ملی  تیم  صعود  شدن  قطعی  درمورد  رحیم پور   سیامک 
نوجوانان کشورمان به مرحله بعدی جام جهانی زیر ۱۷ سال، 
اظهار داشت: قبل از بازی مشخص بود می توانیم نیوکالدونیا را 
ببریم اما هدف کادرفنی زدن گل های زیاد بود که به این هدف 
نرسیدیم . در واقع می خواستیم بیشتر از برزیل و انگلیس به این 

تیم گل بزنیم که موفق نبودیم. 
به ثمر رساندیم  از دلایلی که فقط 5 گل   وی افزود: یکی 
برزیل  و  انگلیس  با  بازی  برخلاف  نیوکالدونیا  که  بود  این 
می خواست کمتر گل بخورد و به همین دلیل فضا ها را بسته 
و فاصله خطوط خود را کمتر کرده بود. این تیم تمرکز زیادی 
در یک سوم دفاعی داشت. البته تیم ما فرصت های زیادی را 
به دست آورد که بسیاری از آن ها را از دست داد. باید ویژگی 
از خودگذشتگی بین نوجوانان بیشتر دیده می شد که در این 

بازی به چشم نیامد. 
کارشناس فوتبال عنوان کرد: به جز گل پنجم که روی ارسال 
پاس در عمق به ثمر رساندیم، چهار گل دیگر ما روی ارسال  
از جناحین بود. این بازی بار فنی زیادی نداشت و فقط دنبال 
این بودیم که تعداد گل هایمان را بیشتر کنیم. با این وجود باید 
روش های بیشتری را برای گل زدن امتحان می کردیم تا بتوانیم 

بیشتر از 5 گل به ثمر برسانیم. 
وی افزود: نیوکالدونیا تاکتیک ما را خوانده بود و بلافاصله پس 
از دریافت توپ توسط ما، آن ها عمق دفاعی شان را افزایش 

می دادند تا از ارسال توپ پشت مدافعانشان جلوگیری کنند.
رحیم پور تصریح کرد: از طرفی نباید فراموش کنیم که ایران 
در این مرحله موفق به صعود شد و مانند برزیل و انگلیس امتیاز 
گرفت. کشورهایی که کارخانه بازیکن سازی هستند، بهترین 
آکادمی های دنیا را دارند و بازیکنان سنین پایین آن ها جذب 

لیگ های برتر دنیا می شوند.
کارشناس فوتبال گفت: اکنون باید همه چیز را فراموش کرده 

و تمرکزمان را روی بازی با مراکش بگذاریم. باید اطلاعات خود 
را نسبت به حریف کامل کنیم. این دیدار حذفی است. کوچک 
ترین اشتباه یا هدر دادن فرصت ها می تواند منجر به حذف تیم 

ما شود. باید با تمام توان بازی کنیم و برنده بیرون بیاییم. شرایط 
مراحل حذفی متفاوت از  گروهی است و خیلی باید روی این 

مسابقه متمرکز شویم. 

هشدار یک پیشکسوت به شاگردان عبدی:

 هدردادن فرصت ها مقابل مراکش منجر به حذف می شود

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو قم تصرفات 
مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی طبق قانون مذکور را براساس 
گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل تأیید نموده 

اند:
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۲۶۰۳۳۰۰۰۲۰۱۱۶۳۶ شماره  ۱-رأی 
ابوالفضل هزارخانی  آقای  تقاضای  به  مربوط   ۱۴۰۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۳۲۹
فرزند احمد در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت ۱۳۲ مترمربع پلاک شماره فرعی از ۲۳۳۴ اصلی واقع درقم بخش حوزه 
ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی ثبت دفتر الکترونیکی 

۱۱۷۶۹ – ۱۴۰۱ )م الف۱۸۷5۶(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۲۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰5۱۱5 شماره  رأی   -۲
۱۴۰۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۲۱۷ مربوط به تقاضای خانم الهه موحدان فرزند علی 
در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 5۰/۸۰ 
مترمربع پلاک شماره فرعی از ۲۲5۷/۱/۱۸۴ اصلی واقع درقم بخش حوزه ثبت 
ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی صفحه ۲۱۷ دفتر 55۳)م 

الف۱۸۷5۷(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۲۶۰۳۳۰۰۰۲۰۱۱۶۶۳ شماره  رأی   -۳
جعفر  محمد  سید  آقای  تقاضای  به  مربوط   ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۷۰۱
کاظمی قمی فرزند حسین در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث 
بنا شده به مساحت ۹۳ مترمربع پلاک شماره فرعی از ۲۶5۹/۱۰ اصلی واقع 
اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی  درقم بخش حوزه ثبت ملک 
عادی  نامه  مبایعه  و  قم  دفترخانه ۲۰  مورخ ۱۳۸5/۲/۱۶  شماره ۱55۷۶۶ 

از زهرا حبیبی خیرآبادی ورثه مرحوم سید محمد حبیبی خیرآبادی بمقدار ۴۶ 
مترمربع)م الف۱۸۷5۸(

کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۲۶۰۳۳۰۰۰۲۰۱۱۱۲۰ شماره  رأی   -۴
۱۴۰۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۰۲۲ مربوط به تقاضای خانم رقیه بخشی فرزند علی 
ظفر در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
۱۲۰/۷۰ مترمربع پلاک شماره فرعی از ۲۱۸5 و ۲۱۸۶ اصلی واقع درقم بخش 
حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی شماره ۶۲۳۸۸ 

مورخ ۱۴۰۱/۷/۱۴ دفترخانه ۳5 قم )م الف۱۸۷۶۰(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۲۶۰۳۳۰۰۰۲۰۱۱۷5۹ شماره  رأی   -5
فرزند  یزدلی  سعید  آقای  تقاضای  به  مربوط   ۱۴۰۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۱۴۲
حبیب در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
۷۲ مترمربع پلاک شماره ۱۰۳ فرعی از ۳۰۸۹ اصلی واقع درقم بخش حوزه ثبت 
ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی ثبت دفتر الکترونیکی ۹۲۶۱ 

– ۱۳۹۶ )م الف۱۸۷۶۱(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۲۶۰۳۳۰۰۰۲۰۱۱۲۶۹ شماره  رأی   -۶
۱۴۰۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۳۸۱ مربوط به تقاضای آقای حسین شیاسی فرزند 
علی در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
۷5۹ مترمربع پلاک شماره ۱۰۷۷ فرعی از ۲5۶۷اصلی واقع درقم بخش حوزه 
ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی صفحه ۴۸۷ دفتر ۱۲۰ 

)م الف۱۸۷۶۲(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۲۶۰۳۳۰۰۰۲۰۱۱۲۶۸ شماره  رأی   -۷
۱۴۰۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۳۸۲ مربوط به تقاضای آقای حسین شیاسی فرزند 

علی در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
۳۳۳ مترمربع پلاک شماره فرعی از ۲5۶۷/۱۰۷۷ اصلی واقع درقم بخش حوزه 
ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی صفحه ۴۸۷ دفتر ۱۲۰ 

)م الف۱۸۷۶۳(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۲۶۰۳۳۰۰۰۲۰۱۱۲۷۶ شماره  رأی   -۸
۱۴۰۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۳۸۰ مربوط به تقاضای آقای حسین شیاسی فرزند 
علی در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
۷۴۷ مترمربع پلاک شماره ۱۰۷۷ فرعی از ۲5۶۷اصلی واقع درقم بخش حوزه 
ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی صفحه ۴۸۷ دفتر ۱۲۰ 

)م الف۱۸۷۶۴(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء 
موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به عدم دسترسی به مالکین 
مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله ۱5 روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع 
اعتراضی داشته باشند ظرف مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض 
خود را به اداره ثبت اسناد منطقه ی دو قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف یکماه 
پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع 
قضائی تقدیم و گواهی آن را به این اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است که 

صدور سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود. 
)ایمان و رویش ملت(
نوبت اول: 1402/08/28
نوبت دوم: 1402/09/13
عباس پورحسنی حجت آبادی - رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم

 هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده تشکیلی 
طبق قانون مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل تأیید نموده اند.

۱- رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۰۰۰۱۰۱۰۰۹۶ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۱۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۴۸5 مربوط به تقاضای 
آقای محمدرضا عبداللهی فرزند غلامرضا در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱۰۴/5۰ مترمربع پلاک شماره 
۱۱۱۸۶/۱ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از جواد سزاوار احدی از 

ورثه عباس سزاوار سند صلح ۳۰۴۴۲۶ مورخ ۱۳۳۹/۰۴/۲۰ دفترخانه ۳ قم)م الف ۱۸۷5۹(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با 
توجه به عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله ۱5 روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته 

باشند ظرف مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه یک قم تسلیم و رسید آن را 
اخذ و ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی 
آن را به این اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
)ایمان و رویش ملت(
نوبت اول: 1402/08/28
نوبت دوم: 1402/09/13
رضا حسین خانی- رئیس ثبت اسناد منطقه یک قم

آگهی ماده سه قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی

آگهی ماده ۳ قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی

آگهی تحدید حدود اختصاصی
چون تحدید حدود ششدانگ یک قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به پلاک ۱۱۹ فرعی از ۱۱5۱۸ اصلی واقع در بخش یک ثبت قم به آدرس قم ، بلوار ۱5 خرداد ، بعد از کوچه ۳۲، قواره سوم که بنام سید مصطفی حسینی فرد فرزند مرتضی میباشد در 
جریان ثبت است بعلت تبصره ۳ ماده ۱۳ قانون تعیین تکلیف به عمل نیامده از طرفی مطابق ماده ۱5 قانون ثبت نیز نمیتوان عمل نمود ، لذا بنا به تقاضای کتبی نامبرده وارده به شماره 5۱۸5۲ /۱ -۱۴۰۲/۰۸/۲۱ تحدید حدود پلاک مذکور در روز یکشنبه مورخ 
۱۴۰۲/۱۰/۰۳ ساعت ۸:۳۰ الی ۱۲ صبح در محل وقوع ملک انجام میگردد بدینوسیله به اطلاع اهالی و خصوصا به مالکین مجاور و یا نماینده قانونی آنها اعلام میدارد که در روز و ساعت مقرر در محل مذکور حضور بهم رسانند . مهلت قانونی از تاریخ تنظیم 
صورتمجلس بمدت یکماه خواهد بود و اعتراضات مجاورین طبق ماده ۲۰ قانون ثبت پذیرفته و رسیدگی خواهد شد ضمنا" تبصره ماده مصوب ۷۳/۲/۲5 متعرض ظرف مدت یکماه پس از تسلیم اعتراض با اداره ثبت میبایست گواهی تقدیم دادخواست بمرجع 

ذیصلاح قضائی را نیز به این اداره ارائه نماید . ) م الف ۱۷۰۱۴(
تاریخ انتشار: یک شنبه 1402/08/28
مهدی زارع شحنه
ریاست ثبت اسناد و املاک منطقه یک قم
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محبی نیا نماینده پیشین مجلس:

 خالص سازی یک بیماری اجتماعی
 است نه پروژه

نماینده پیشین مجلس گفت: گفت وگومداری، اخلاق مداری و توسل به آگاهی، 
می تواند آب سردی بر کینه و کدورتی که بخشی از جامعه را دربر می گیرد، باشد.

جهانبخش محبی نیا نماینده پیشین ادوار مجلس شورای اسلامی در گفت وگو 
با ایلنا، در پاسخ به این سوال که لزوم رایزنی و چانه زنی اصلاح طلبان با نهادهای 
بالادستی درباره ردصلاحیت ها در انتخابات را چقدر جدی می بینید، گفت:  توقع بر 
این است که نهادهای مسئول که برآمده از اراده عمومی هستند و مشروعیت دارند 
با گذشت ۴۴ سال بعد از عمر انقلاب اسلامی به حدی از بلوغ و شایستگی رسیده 
باشند که بتوانند واقعیت های جامعه، واقعیت های جمهوری اسلامی و ایران عزیز را 
کاملا درک کنند و حتی نیازی به جریانات و نیروهای واسط و افراد پستونشین نباشد. 
امروز ما در شرایطی به سر می بریم که ناگزیر هستیم از امر سیاست و امور دیگری که 
در حوزه اقتصاد، فرهنگ و امور اجتماعی طبقه بندی می شود، درک درست داشته 
باشیم. اگر خدیای نکرده دچار غفلت، عدم توجه و غرور باشیم، به همان میزان ضرر 
خواهیم کرد و این ضرر متوجه همه کسانی خواهد شد که عشق به زیست در این 

کشور پهناور و بسیار ارزشمند را دارند.
وی گفت: امر رایزنی خیلی نمی تواند موضوعیت داشته باشد، اگر موازنه و توازن، 
مورد دقت بیشتر نهادهای مسئول بررسی صلاحیت قرار بگیرد، جامعه خیلی 
متعادل می تواند بزرگترین واقعه سیاسی امسال را مدیریت و تجربه کند. انشاء الله 
بتوانیم از نتایج این آزمون و برگزاری این امر سیاسی بزرگ، فواید خوبی را در اداره 

بهتر جامعه مشاهده کنیم.
اراده ای دراصلاح طلبان برای رایزنی برای حل مشکل

 رد صلاحیت  ها نمی بینم
محبی نیا در پاسخ به این سوال که آیا این اراده برای رایزنی با نهادهای بالادستی 
وجود دارد، گفت: من نمایندگی جریانات سیاسی به ویژه اصلاح طلبان را برعهده 
ندارم و هرگز هم در زمین اصلاح طلب ها بازی نکردم، اما این اراده را نمی بینم که 
وارد امر رایزنی شوند. زیرا دروازه ها، همت و اراده  به رایزنی در جامعه ما تضعیف شده 
و از سویی دیگر تجارب تلخ پشت سرهمی که جلوی چشم نخبگان و جریان های 
سیاسی منتقد به وجود آمده، آنها را نسبت به امر گفت وگو، رایزنی و تبادل نظر تا حد 
زیادی مأیوس کرده و از منظر تحلیل مسائل جامعه ایران، من این آمادگی را در افراد 

نمی بینم که به شکل دسته جمعی و اراده عمومی این کار را انجام دهند. 
وی افزود:  اما چه بسا افرادی از جریانات اصلاح طلب و اصولگرایان منتقد زمینه را 
برای امر رایزنی مناسب ببینند، به شکل حزبی یا جریانی ورود پیدا کنند، اما هرگز 
رفوگری درزهای عمیقی که بر دل نهاد سیاست در جامعه ما وارد شده  توقع و انتظار 
را برآورده نخواهد کرد.  محبی نیا در پاسخ به این سوال که راهکار مقابله با جریان 
خالص ساز چیست، گفت:  خالص سازی یک بیماری اجتماعی است؛ تصور نکنید 
یک پروژه است. دارای سویه های متفاوت در جامعه ایران است. خالص سازی به 

عنوان یک بیماری خود را نشان می دهد که باز مورد سوء فهم قرار گرفته است.
این فعال سیاسی افزود: یک سوی امر خالص سازی تمامیت طلبی آنهایی است 
که پستونشین هستند، کمبودها و گمشدگی حیثیت خودشان را در حذف نیروهای 
ارزشمند و قابل جامعه می دانند، از سوی دیگر هم جریانات و افرادی هستند که 
گاهی زمین بازی را فراموش می کنند و قواعد بازی را به نفع پیروزی تغییر می دهند 
و به اعتماد نظام در بعضی از مواقع آسیب می زنند و نظام را به تقلیل گرایی وادار 
می کنند. الان جریان روشنفکری و یک جریان سیاسی در جامعه ایران متأسفانه 
به سمت و سویی رسیده که همه دچار یک نوع مجادله و کوررنگی سیاسی شدند 
که در هیچ یک از طرفین مقابل، هیچ هویت، اعتماد و شایستگی نمی بینند و در 
واقع گسل های بزرگی به نام خصومت، نادیده گرفتن نیروهای خوب اجتماعی و 
گسل های بزرگی به نام نادیده گرفتن خدماتی که نظام انجام می دهد را مشاهده 
می کنیم یعنی آنهایی که به سیاست آلوده هستند و چه آنهایی که فکر می کنند با 
سیاست کاری ندارند، در صورتی که سیاست همه وجوه زندگی آنها را دربرگرفته است 

و حاصل کار ضررها و آسیب هایی است که همه ما می بینیم. 
محبی نیا در پاسخ به این سوال که راهکار مقابله با این جریان چیست که بیش 
از پیش شاهد حذف چهره ها نباشیم، گفت: با روندی که در پیش گرفته شده و 
با توجه به سوابق غیردرخشانی که در حوزه مدیریت و بازیگری داشتیم، به خودم 
اجازه نمی دهم راهکار ارائه دهم. چون واقعا آن امیدواری و نگاه مثبت سالیان قبل 
را با توجه به اینکه سن و سالی هم از من گذشته نمی بینم اما چون واقعا به کشور، 
جامعه  و انقلاب اسلامی علاقه مند هستم؛ اولین امری که می تواند ما را به سعادت، 
همبستگی و هم افزایی برساند، دیدن واقعیت های اجتماعی است. در حوزه معرفت 
ایرادهای بزرگی متوجه کارگزاران و از سوی دیگر بازیگران است؛ یعنی بازیگران، 

تصمیم گیران و مدیران تصمیمات شان را برمبنای امر دقیق اجتماعی نمی گیرند.
وی افزود:  مسأله بعدی که در حوزه جهانی خیلی از کشورهایی که مشکلاتی 
دارند، این مسأله را هنوز فرسوده نمی بینند مسأله گفت وگو است که شما به عنوان 
رایزنی به آن اشاره کردید. هنوز هم که هنوز است رایزنی، گفت وگو و اعتقاد به اینکه با 
طرف مقابل دستی داده شود یا دستی گرفته شود متأسفانه در جامعه ما نمود ندارد 
و طبیعی است که ما باید پدیدارشناسانه به سمت درک واقعیت های اجتماعی برویم 
و اجازه ندهیم پیش فرض ها ما را به تصمیم گیری برساند. قبل از اینکه بخواهیم وارد 
تصمیم شویم پیش فرض ها تصمیمات ما را تحت تأثیر قرار می دهد و به عنوان یک 
دستورالعمل جلوی چشم ما، به عنوان مدیر، بازیگر، منتقد، اصلاح طلب و اصولگرا 

خودش را نشان می دهد.
هیچ ایرادی ندارد در مقابل مردم کوتاه بیاییم 

این فعال سیاسی تصریح کرد: مسأله بعد این است که با صراحت عرض می کنم 
با وجود اینکه ما تحت یک حاکمیت دینی و متعهد به آرمان های اسلام زندگی 
می کنیم، متأسفانه کارگزاران ما و بدنه وسیعی از جامعه که بازیگران، فعالان سیاسی، 
منتقدان در آن جای می گیرند، به امر اخلاق اعتنایی نمی کنند. همان طور که در 
مقیاس جهانی اخلاق مرده است، در جامعه ما هم اخلاق در حال احتضار است. به 
خاطر خدا و آینده این ملت و به خاطر خون شهدا و میثاق جمعی در اوایل انقلاب، 
بیاییم یک مقدار در تصمیمات مان امر اخلاق را دخیل دهیم. هیچ ایرادی ندارد در 
مقابل مردم کوتاه بیاییم و در مقابل مردم سر تعظیم فرود بیاوریم. اصلا وظیفه قدرت 
نرمش در مقابل خواست عمومی و مردم است. هیچ ایرادی بر ما نخواهند گرفت که 

در مقابل ملت خودمان کوتاه بیایم.
وی تصریح کرد: مسأله بعدی آن است که یک بخش و جزئی از این آگاهی عمومی 
که به دست ما می آید را در تصمیم ها، قضاوت ها و بررسی هایمان دخالت دهیم. اگر 
خدای نکرده با این تصمیمات غلط و اطلاعات نادرست، با گزارش هایی که هیچ 
اصالتی ندارد بخواهیم بخش بزرگی از نخبگان خودمان را از ورود به خدمت بازداریم، 

نتیجه اش وارد آوردن لرزش هایی به بدنه تمامیت ارضی است. 
حواس مان باشد به هر دلیلی چه به عنوان اپوزیسیونی که متأسفانه آنها هم گوش 
شنوایی ندارند و چه به عنوان کسانی که در داخل کشور در مقیاس های راست و چپ 
زندگی می کنند، لرزش به پایه های تمامیت ارضی نه تنها به سود ملت ایران، گذشته 
ما و آینده ما نیست، بلکه بخش اعظمی از جهان را هم گرفتار تلاطم ها و مسائلی 

خواهیم کرد که بسیار نگران کننده است.
 در صورتی که ایران برای دنیا، خاورمیانه و خود کشور صاحب عظمت و عزتی 
است که منکوب کردن این عظمت چه به عنوان مدیریت و چه به عنوان انتقاد از 
مدیریت مسلما قابل چشم پوشی و بخشش نخواهد بود. در واقع گفت وگومداری، 
اخلاق مداری و توسل به آگاهی، می تواند آب سردی بر این کینه و کدورتی که 

بخشی از جامعه را دربر می گیرد، باشد.

 نامه مهم روحانی به مجلس خبرگان: 

درباره آتش زدن قطعنامه ها یک مغالطه آشکار انجام شده است

در نامه مهم دکتر روحانی به اعضای مجلس خبرگان رهبری آمده است؛ اجرای سند 
۲۰۳۰ یک دروغ آشکار و حاصل تقطیع ناجوانمردانه است.

به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین به نقل سایت روحانی، در آخرین اجلاس مجلس 
خبرگان رهبری، نماینده مازندران در نطق خود اتهاماتی را علیه حجت الاسلام والمسلمین 

دکتر حسن روحانی درباره اجرای سند ۲۰۳۰ و آتش زدن برجام مطرح کرد.
دکتر روحانی، روز دوم اجلاس در نطقی به این اتهامات پاسخ داد و پس از آن به طور 
مکتوب و مستند، با ارسال نامه ای به تاریخ ۱۹ مهرماه ۱۴۰۲ برای کلیه اعضای مجلس 
خبرگان رهبری به اتهامات نماینده مازندران پاسخ داد. با توجه به اینکه محتوای جلسات 
به اعضای مجلس  نامه دکتر روحانی  ندارد،  انتشار عمومی  مجلس خبرگان رهبری 
خبرگان با وجود اینکه قید محرمانه نداشت، به طور عمومی منتشر نشد. اما پس از آنکه 
حجت الاسلام سید رحیم توکل اتهامات مطرح شده در نطق خود در مجلس خبرگان را 
در مصاحبه با سایت جماران تکرار کرده، نامه دکتر روحانی در پاسخ به دو اتهام منتشر 

می شود.
در نطق حجت الاسلام سید رحیم توکل - چنانکه در مصاحبه با سایت جماران هم اشاره 
کرده - دو اتهام مطرح شده است: »یکی در مورد برنامه برجام مال آقای روحانی ]بود 
و[ یکی هم در مورد عفت و حجاب که رهبری فرمودند، این کار دشمن تهاجم فرهنگی 
نیست، ]بلکه[ شبیخون فرهنگی است؛ اما ایشان )روحانی( در زمانی که ریاست داشتند 
گفتند حتی اکثر مواد ۲۰۳۰ را اجرایی می کنم. دوم اینکه رهبری فرمودند اگر خارجی ها 
آن برگه برجام را پاره کنند، ما برگه برجام را آتش می زنیم. اما بعد از آن سخنان آقای روحانی 

گفتند، انگار یک منقلی اینجا هست که آدم بخواهد داخل آن کاغذی را آتش بزند!«
در نامه ای که دکتر روحانی، نماینده مردم تهران در مجلس خبرگان رهبری برای دیگر 

اعضای این مجلس ارسال کرده، درباره این دو اتهام این پاسخ ها مطرح شده است:
پاسخ به شبهه مربوط به اجرای سند 2030

»چارچوب اقدام آموزش ۲۰۳۰« در امتداد برنامه »آموزش برای همه« قرار دارد که 
سابقه آن به سال ۱۹۹۰ باز می گردد. برنامه »آموزش برای همه« طی سال های ۲۰۰۰ 
الی ۲۰۱5 در جمهوری اسلامی ایران اجرا شد و به دلیل دستاوردهای موفق در برخی 
از شاخص ها، مورد تقدیر جهانیان قرار گرفت. پیش نویس اولیه »چارچوب اقدام آموزش 
۲۰۳۰« در اجلاس مجمع جهانی آموزش )خرداد ۱۳۹۴( در اینچئون کره جنوبی ارائه 
گردید. در این اجلاس هیات کشورمان »تحفظ رسمی« نسبت به کل سند را در جلسه 

ارائه نمود. »چارچوب اقدام آموزش ۲۰۳۰« در اجلاس مقامات عالی رتبه آموزش جهان 
در حاشیه سی و هشتمین اجلاس کنفرانس عمومی یونسکو )آبان ۱۳۹۴( ارائه و به 
تصویب رسید. در اجلاس مزبور وزیر وقت آموزش و پرورش طی سخنانی بر ملاحظات 
جمهوری اسلامی ایران در این سند تاکید و بار دیگر متن تحفظ رسمی کشورمان در 
اجلاس اینچئون را به شرح زیر قرائت کرد و درخواست نمود این تحفظ در اسناد مربوطه 
اجلاس درج گردد: »جمهوری اسلامی ایران خود را متعهد به بخش هایی از »چارچوب 
اقدام آموزش ۲۰۳۰« که به هر شکلی در تعارض با مقررات و اولویت های ملی، باورهای 

دینی و ارزش های فرهنگی جامعه ایرانی تفسیر و تعبیر شوند، نمی داند.«
هیات وزیران در تاریخ ۲5/۶/۱۳۹5 مصوبه ۷۶۴۰۳ برای تشکیل کارگروه ملی آموزش 
۲۰۳۰ با هدف تهیه »برنامه اجرایی و نظارتی« در سطوح ملی و استانی را تصویب نمود. بر 
اساس بند ۲ مصوبه هیات وزیران، کارگروه مزبور این وظیفه را می بایست همسو با اهداف 
»برنامه های توسعه کشور«، »اسناد راهبری توسعه«، »نقشه جامع علمی کشور« و »سند 
تحول بنیادین آموزش و پرورش« انجام دهد. کمیسیون ملی یونسکو در پی نهایی شدن 
»چارچوب اقدام آموزش ۲۰۳۰«، و با همکاری متخصصین ارشد آموزش در کشور، اقدام 
به تدوین پیش نویس اول »چارچوب اقدام ملی آموزش ۲۰۳۰« مبتنی بر اسناد بالادستی 
و منطبق با معیارها و ارزش های شریعت اسلامی نمود و این پیش نویس در تاریخ ۲۰ آذر 

۱۳۹5 رونمایی شد.
اجرایی شدن برنامه مزبور در دستگاه های دولتی، یک هفته قبل از فرمایشات مورخ 
در  رئیس جمهور  اول  معاون  بخشنامه  اساس  بر  رهبری،  معظم  مقام   ۱۷/۲/۱۳۹۶
تاریخ ۱۰/۲/۱۳۹۶ متوقف و بر اساس مصوبه هیات وزیران در تاریخ ۱۸/۴/۱۳۹۶ 

تصویب نامه ۷۶۴۰۳ از زمان تصویب لغو شد.
درباره مصوبه پیشنهادی دبیرخانه شورای انقلاب فرهنگی در تاریخ ۲۳/۳/۱۳۹۶ این 
نکته قابل ذکر است که رئیس جمهور در جلسه ۷۹۲ مورخ ۱۹/۱۱/۱۳۹5 درباره سند 
۲۰۳۰ تاکید کرده است که: »اسنادی که قرار است در سطح بین الملل مطرح باشند 
باید با دیدگاه جمهوری اسلامی ایران و اسناد ملی مغایرت نداشته باشند و لازم است 
این موضوع در دستور کار شورا قرار گرفته و ابعاد موضوع برای تصمیم گیری های لازم 
مورد بررسی قرار گیرد.« ولی به دلایلی خارج از اختیار رئیس شورا، این بحث تا قبل از 
فرمایشات مقام معظم رهبری در جلسه رسمی مطرح نشده است و متن پیشنهادی نیز 
از آن رو که ناظر به یک مصوبه از پیش ابطال شده هیات وزیران بود، هم از نظر حقوقی 

اشکال داشت و هم از نظر تحصیلِ حاصل بودن واجد نفعی نبود.
اما تهمت مربوط به اینکه بنده گفته باشم: »تا من هستم سند ۲۰۳۰ را اجرا می کنم« 
یک دروغ آشکار و حاصل تقطیع ناجوانمردانه بخشی از سخنرانی مورخ ۴/۳/۱۳۹۶ 

است. متن کامل عرایض بنده به شرح زیر است:
»چقدر رفتند سم پاشی کردند؛ گفتند اسلام از دست رفت و در تمام مدارس ما اخلاق 
زیر پا گذاشته می شود. هر کسی تهمت زد، توهین کرد و غیبت کرد از همه گذشتم ولی از 
این توطئه ۲۰۳۰ نمی گذرم. یک وقتی شما امام زمان)عج( را ابزار سیاست قرار می دهید 
که مردم جواب دادند. یک وقت امام رضا)ع( را ابزار قرار می دهید و مردم جواب می دهند. 
تو را به خدا دین را ابزار سیاست نکنید. چرا به معلمان و دانش آموزان ما توهین کردید؟ من 
از ۲۰۳۰ نمی گذرم و تا آخر دولت دوازدهم آن را دنبال می کنم. باید به آدم هایی که با دین 
مردم بازی کردند بگوییم. البته آگاهی مردم ما بالاتر از این حرف هاست که افرادی را از 

تهران و قم به روستا بفرستیم و سر مردم کلاه بگذاریم.«
هر ذهن غیرمریضی که حتی ادبیات و قرینه متصل در اصول را هم نخوانده باشد در 
نگاه اول می فهمد که این سخن ناظر به دنبال  کردن توطئه گران است نه اجرای سند 
۲۰۳۰. )چه اینکه در تاریخ ۱۸/۴/۱۳۹۶ در دولت یازدهم و ۲۴ روز قبل از شروع دولت 

دوازدهم، خود دولت آن را لغو کرد.(
پاسخ به شبهه مربوط به آتش زدن قطعنامه ها

حضرت آیت الله خامنه ای مدظله العالی در تاریخ ۲5/۳/۱۳۹5 در دیدار با مسئولان 
و کارگزاران نظام فرمودند: »جمهوری اسلامی ابتدائاً برجام را نقض نخواهد کرد، زیرا 
وفای به عهد، دستور قرآنی است اما اگر تهدید نامزدهای ریاست جمهوری امریکا مبنی 
بر پاره کردن برجام عملی شود، جمهوری اسلامی برجام را آتش خواهد زد که این کار هم 

دستوری قرآنی درباره نقض عهد متقابل است.«
رئیس جمهور وقت ۹ ماه بعد در تاریخ ۷/۱۲/۱۳۹5 در دیدار با مجریان انتخابات 
گفت: »اگر برجام هیچ کاری نکرده باشد، فقط قطعنامه های الزامی فصل ۷ شورای 
امنیت سازمان ملل را بدون اینکه حتی یک ساعت آن را اجرا کنیم، برای اولین بار در تاریخ 
سیاسی جهان لغو کردیم، برای موفقیت آمیز خواندن آن کافی است چرا که هیچ کشوری 
نبوده که او را به فصل ۷ منشور سازمان ملل بکشانند مگر آنکه آن نظام را سرنگون کرده و 
جنگ را بر آن تحمیل کنند. ایران کشوری است که این قطعنامه را به دست همان هایی 
که تصویب کرده بودند، لغو کرد. البته برخی ها هم بودند که تصور می کردند منقلی وجود 
دارد و می توانند این قطعنامه ها را روی آن انداخته و آتش بزنند. برخی سایت ها و روزنامه ها 
فکر می کنند که اگر از برجام تعریف کنند این موضوع تعریف از دولت محسوب می شود 
در حالی که دولت آن را متعلق به مردم و رهبری عزیز می داند و برجام افتخاری برای همه 
ایران است.« همان گونه که ملاحظه می فرمایید مخاطب رئیس جمهور مخالفان داخلی 
برجام و ساده انگارانی هستند که قطعنامه های فصل هفتی شورای امنیت را کاغذ پاره 

می انگاشتند.
مذاکرات  جز  چاره ای  امنیت  شورای  قطعنامه های  لغو  برای  که  می کند  تصریح  او 
سخت و دقیق وجود ندارد و نپذیرفتن آن قطعنامه ها توسط ایران یا به منقل انداختن آن 
قطعنامه های کاغذی مانعی برای اجرایی شدن آن در سطح جهان ایجاد نمی کرده  است.
کاندیداهای  از  یکی  و  برجام  خارجی  مخالفان  رهبری،  فرمایشات  مخاطب  اما 
ریاست جمهوری آمریکا هستند که گفته بودند پس از کسب پیروزی، برجام را پاره خواهند 
کرد. این فرمایشات مربوط به پس از مذاکرات و حصول توافق است و تکلیف اقدام متقابل 

جمهوری اسلامی را در صورت نقض عهد از طرف مقابل روشن می کند.
متأسفانه در این مغالطه آشکار تعدد ظرف زمانی و تفرق مخاطب و تنوع شیوه خطاب 
نادیده گرفته شده است و سخنی با مخاطب داخلی در موضوع قطعنامه های شورای 
امنیت و سخنی با مخاطب خارجی در مورد نقض عهد احتمالی مقایسه شده است و 

تفاوت قطعنامه ها با برجام نادیده گرفته شده است.
خبرگان محترم مستحضرید که مقام معظم رهبری در مورخ ۷/۶/۱۳۹۷ در دیدار 
رئیس جمهور و اعضای دولت فرمودند: »گاهی از من سؤال می شود شما گفتید برجام 
را آتش می زنیم چرا نزدید؟ علت اینکه آتش نزدیم همین بود، گفتیم شاید بشود منافع 

ملی را با آن تأمین کرد.«
این بیانات گویای تدبیر نظام جمهوری اسلامی از ناکام کردن دولت آمریکا است که فکر 
می کرد با خروج ترامپ از برجام، ایران هم از برجام خارج خواهد شد و جای متهم عوض 
خواهد شد؛ اما تا امروز که دولت های جدیدی از امریکا و ایران بر سر کار آمده اند، هنوز 
دولتی که از سوی جهان به نقض عهد در برجام متهم است آمریکاست و نه ایران! و این 

نشان دهنده حقانیت راهبرد نظام در حفظ منافع ملی کشور است.

لیدرهای جبهه پایداری پای کار خالص سازی ایستاده اند 
و بدون اِبا و تعارف تاکید می کنند باید مجلس بعدی با تعداد 
بیشتری از پایداری ها شکل بگیرد و البته دولت هم خالص 

سازی را بدون ترس دنبال کند.
به گزارش خبرآنلاین، تعارفات کنار رفته است و همان ها که تا 
چند هفته قبل در ظاهر صحبت از ضرورت »وحدت« و کم کردن 
»اختلافات« در جریان اصولگرا می کردند، در حال کشیدن خط 
افتراق های پررنگ هستند تا از همین امروز مشخص کنند قرار 
نیست ذیل یک لیست قرار بگیرند و اگر هم »قرار« بر قرار گرفتن 
ذیل یک لیست افتاد بدون سهم گرفتن قابل توجه تن به این 

»قرارِ انتخاباتی« نخواهند داد.
همایش های انتخاباتی دو روز اخیر تصویری روشن از این 
افتراق بود، یک سو حدادعادل درکنار دو موتلفش یعنی قالیباف 
و زاکانی ایستاده بود و سوی دیگر محصولی یارانش را گردهم 
آورد تا هم به بهانه حمایت از رئیسی برای دولت تعیین تکلیف 
بکشد، شورای  نشان  و  اصولگرایان خط  دیگر  برای  کند هم 
وحدتی ها هم دورهم جمع شدند تا علم ستاد انتخاباتی تهران 

را بالا ببرند.
فرمان خالص سازی در دولت

فارغ از آنچه در هر سه نشست گذشت و سیگنال هایی که هر 
طیف اصولگرا برای دیگر طیف های اصولگرا صادر کرد، آنچه 
از همه جلب توجه کرد، اظهارات صادق محصولی در  بیش 

نشست جبهه پایداری و مرتضی آقاتهرانی، در مُهر تایید زدن بر 
پروژه خالص سازی این جبهه بود.

در  پایداری  جبهه  دبیرکلی  جایگاه  از  که  محصولی  صادق 
نشست این تشکل سخنرانی می کرد، به سرعت عصبانیتش 
از انتقادات مطرح شده به پروژه خالص سازی طیف متبوعش 
را علنی کرد و با دفاع از برخوردهای ضربتی و حذفی طیف 
همفکرش، خواستار آن شد که دولت در خالص سازی سرعت 
خود را بیشتر کند، آنجا که صریحا گفت؛ »دولت ضعف هایی 
دارد. اصلی ترینش این است که برخی افراد حاضر در دولت، 
مثل خود رئیس جمهوری در فکر و عمل، تحولگرا نیستد ولی 
همچنان در دولت حضور دارند. از دولت انتظار داریم و مطالبه 
می کنیم هرچه سریع تر نیروهای کارآمد انقلابی را جایگزین 
چنین افرادی کند و اسیر شانتاژهایی چون اتهام خالص سازی 
نشود. متاسفانه امروز تکرار واژه خالص سازی اسم رمز حمله به 

شایسته سالاری شده است.«
واکنش محصولی به پروژه خالص سازی

شایسته سالاری مدنظر محصولی را باید روی دیگر »اصلح« 
بودن در نگاه فکری پایداری ها دانست، آنجا که خود او با طرح 
یک سوال این نکته را تاکید می کند و می گوید؛»چرا برخی از 

شایسته سالاری و انتخاب فرد اصلح و شایسته تر می ترسند؟«
آنها طی ادوار انتخاباتی اخیر بارها با توسل به کلیدواژه »اصلح« 
که از سوی مصباح یزدی به این تشکل سیاسی تندرو تزریق شده 

بود، روند وحدت در جریان اصولگرا را مختل کرده و به سمت 
سهم خواهی رفته اند و بسیاری از دلسوزان انقلاب، میانه روها و 
چهره های موجه سیاسی را نیز با همین نگاه عزلت نشین کرده 
اند. برهمین اساس شایسته سالاری را باید عنوان و کلمه »بَزَک« 
شده و تغییر شکل یافته همان اصلح بودن دانست که قرار است 
ذیل آن، همان تفکر حذفی پایداری ها ادامه یابد و پاکسازی آغاز 
شده در رده های بالا و میانی مدیریتی در نهادهای مختلف به 
رده های پایین تر هم برسد و فرمان آن نیز از سوی طیف حامی 

دولت صادر شده است.
محصولی در این نشست انتخاباتی، خالص سازی را برچسب 
به این جبهه دانسته و می گوید؛» نباید از برچسب هایی مثل 
را  حرف ها  این  که  افرادی  بترسیم،  آن  امثال  و  خالص سازی 
می زنند، دچار تناقض هستند. گاهی می گویند پایداری یک 
را  اینها تمام کشور  اتوبوس بیشتر نیست و گاهی می گویند 
گرفته اند!«. این درحالیست که اتفاقا منتقدان این تفکر بارها 
تاکید کرده اند که عِده و عُده پایداری ها قابل توجه نیست اما 
قدرتی که در دست آنهاست بخاطر نفوذ در نهادهای کلیدی 
نظام زیاد و البته خطرناک شده است و تفکر حذفی و خالص 
سازی که این جریان دنبال می کند به سمتی حرکت کرده است 
که نه تنها اصلاح طلبان را برنمی تابند که حتی طیف عقلا و 
میانه رو اصولگرا را هم مانعی بر سر راه خود می بینند و در تلاش 

برای حذف این طیف فکری از سیاست رسمی هستند.

آقاتهرانی پای خالص سازی در پارلمان است
روند  به  کمک  پایداری  جبهه  رأس  در  محصولی  پروژه  اگر 
خالص سازی در دولت رئیسی تعریف شده است، پروژه تعریف 
شده برای آقاتهرانی، پیش بردن روند خالص سازی در مجلس 
جبهه  مرکزی  شورای  رئیس  آقاتهرانی،  دانست.  باید  آینده 
پایداری که لیدری جبهه پایداری را در پارلمان برعهده دارد، مُهر 
تایید بر عملکرد خود و هم طیفانش در مجلس زده و ضمن آن از 

پروژه این جبهه در انتخابات پیش رو رونمایی کرده است.
او نیز بدون تعارف از عملکرد تندروهای مجلس در پیشبرد 
آنجاست  مهم  نکته  اما  کرده  دفاع  هایی چون صیانت  طرح 
که گفته است»اگر جمعیت مان در مجلس بیشتر باشد،  بهتر 
می توانیم کار کنیم.« جمله ای معنادار و ترسناک از پروژه های 
این طیف تندرو برای مجلس آینده. او با طرح ایده تشکیل 
مجلسی انقلابی تر از مجلس فعلی ضمن همراهی کردن با تفکر 
تندروهایی دیگر چون رائفی پور تفکر خالص سازی این جریان 
را بازنمایی کرده است و حکایت آن دارد که پروژه حذف قالیباف 
و یارانش، میانه روها و مستقلین مجلس و اندک اصلاح طلبان از 
پارلمان همان ایده آلی است که این جبهه دنبال می کند. پروژه 
ای که به نظر می رسد بخشی از آن طی روزهای اخیر از سوی 
هیات های اجرایی دولت که نفوذ پایداری ها در آن پررنگ بوده 
است دنبال شده است و فاز بعدی آن فشار به نهادهای نظارتی 

برای همراه شدن با این پرژوه خالص سازی است.

فرمان جدید برای پاکسازی در دولت؛

شایسته سالاری به سبکِ پایداری = خالص سازی 

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی 
طبق قانون مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل تأیید نموده اند:

۱-رأی شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۰۰۰۲۰۱۰۴5۹ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۷۳۹ مربوط به تقاضای 
خانم صبریه جلیلی فرزند محمود در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۷۰ مترمربع پلاک 
شماره ۱/۱5۰ فرعی از ۲۴5۸ اصلی واقع درقم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه 

از مهدی صفری صفحه ۶۲ دفتر 55۹ )م الف۱۸۶۴۳(
۲- رأی شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۰۰۰۲۰۱۰۲۳۱ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۱۶۰ مربوط به تقاضای 
آقای بهرام خواستان فرزند اروجعلی در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۶۴/۴۷ مترمربع 
پلاک شماره فرعی از ۲۳۰۳ اصلی واقع درقم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی از ابوالفضل صفری ثبت دفتر 

الکترونیکی 5۳۹۲ - ۱۴۰۱ )م الف۱۸۶۴۴(
۳- رأی شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۰۰۰۲۰۱۰۷۲5 مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۹۹۳ مربوط به تقاضای 
آقای مصطفی هدائی فرزند ابراهیم درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱55/5۰ 
مترمربع پلاک شماره ۲۲۳ فرعی از ۱۹۴۷ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی از اکبر 

بیدقی صفحه 5۰5 دفتر ۳۲۳ )م الف۱۸۶۴5(
۴- رأی شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۰۰۰۲۰۱5۴۸۳ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۱۶5۲۴ مربوط به تقاضای 
خانم جمیله شیری فرزند رستمعلی در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۹۷/۹ مترمربع 
پلاک شماره فرعی از ۱۹۴۷/۱۹۷ اصلی واقع درقم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی و 

مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از حجت اله هدایتی صفحه ۲۱۷ دفتر ۱۹5)م الف۱۸۶۴۶(
5- رأی شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۰۰۰۲۰۱۰۲۶۹ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۰5۹ مربوط به تقاضای 
آقای نوبخت فتحی پور فرزند طالب در قسمتی از سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
۶۳/۲5 مترمربع پلاک شماره فرعی از باقیمانده ۲۶۰۲ اصلی واقع درقم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی 
و خریداری مع الواسطه از ورثه اسماعیل اکبری طی سند قطعی شماره ۲۸۱۷۴ مورخ ۱۳5۹/۹/۲5 دفترخانه ۲۰ قم )م 

الف۱۸۶۴۷(

۶- رأی شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۰۰۰۲۰۱۰۲۷۰ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۰۶۰ مربوط به تقاضای 
خانم عزیزه ابی پور فرزند علی در قسمتی از سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
۶۳/۲5 مترمربع پلاک شماره فرعی از باقیمانده ۲۶۰۲ اصلی واقع درقم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی 
و خریداری مع الواسطه از ورثه اسماعیل اکبری طی سند قطعی شماره ۲۸۱۷۴ مورخ ۱۳5۹/۹/۲5 دفترخانه ۲۰ قم )م 

الف۱۸۶۴۸(
۷- رأی شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۰۰۰۲۰۱۰۷۰۸ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۶۲۷ مربوط به تقاضای 
آقای مجید سلطانی سنج فرزند حسن در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۴۴ مترمربع 
پلاک شماره 5۰5 فرعی از ۱۹5۳ اصلی واقع درقم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه 

از وراث رجبعلی حق طلب صفحه ۱۶ و ۱۹ دفتر ۳۱ )م الف۱۸۶۴۹(
۸-رأی شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۰۰۰۲۰۱۰۴۹۱ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۸۳۰ مربوط به تقاضای 
آقای احمد سلطانی فرزند غلام درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۷۶ مترمربع پلاک 
شماره ۲ فرعی از ۱۹۴5 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی وخریداری مع الواسطه از حبیب 

اله رنجبر صفحه ۴۴۲ دفتر ۲۰5 )م الف۱۸۶5۰(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد 
با توجه به عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله ۱5 روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی 
داشته باشند ظرف مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه ی دو قم تسلیم و 
رسید آن را اخذ و ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم 
و گواهی آن را به این اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود. 
)ایمان و مواجهه اقتصادی(
نوبت اول: 1402/08/13
نوبت دوم: 1402/08/28
عباس پورحسنی حجت آبادی - رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم

آگهی ماده سه قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی
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هر کس غذایی را که بیمار هوس 
کرده است، به او بخوراند، خداوند 
از میوه های بهشتی به او بخوراند.
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الدعوات ص ٢٣٠

۱۵۰ نماینده حکم رئیس ستاد انتخابات از رئیسی داشتند
احمد علیرضابیگی، نماینده تبریز در مجلس گفت : ما نباید این موضوع را از ذهن دور بدانیم که چند روز گذشته هم 
آقای امیرآبادی در دفاع از موضع مجلس نسبت به دولت داشت همین مطلب را بیان می کرد که ۱5۰ نفر از نمایندگان 
مجلس یازدهم از آقای رئیسی به عنوان رئیس ستادشان در استان های مختلف کشور حکم داشتند و قطعا ما در سوابق 
هم داریم که ۲۲۰ نفر از نمایندگان مجلس امضا کردند و از آقای رئیسی درخواست کردند که کاندیدای ریاست جمهوری 
شود، ۲5۰ نفر از نمایندگان مجلس هم از سایر کاندیداها درخواست کردند که کنار بروند تا آقای رئیسی بتواند با رأی 
بیشتری انتخاب شود.بنابراین الان دولت درصدد است که همین تعداد آرا را برای مجلس بعد و حتی به میزان پررنگ تری 
ایجاد کند و تنها ابزاری هم که در اختیار دارد، هیات های اجرایی است که می تواند یک چنین آرایی را صادر و عدم 

صلاحیت را باقی اشخاص ابلاغ کند.

وزیر اسبق راه و شهرسازی: وام های مسکن جوک است!
علی عبدالعلی زاده وزیر راه و شهرسازی در دولت هفتم و هشتم در پاسخ به این پرسش جماران که آیا  این وام ها گره 
ای از معضل بازار مسکن باز می کند، گفت: چند درصد از قیمت مسکن را تامین می کند؟ در پروژه هرمزگان که وزارت 
مسکن جایگزین مالک شد که بسازد و تمام شود، آخرین برجی که ساختند ۲۶۰ میلیون تومان متری فروخته می شود.
برای خانه ۲۶۰ متری، متری ۲۶۰ میلیون چقدر باید پرداخت کنید؟ یک وام ۸۰ میلیونی چه کار می کند؟ این وام ها 
جوک است.معلوم است که مسکن بحران می شود و ساخته نمی شود. انبوه ساز با هزار مصیبت بسازد چه کسی می 

خرد؟ اینها نکته هایی است که باید بدان توجه کرد. 

محکومیت شرکت هلندی به پرداخت خسارت به ۵ جانباز ایرانی
بر اساس رای دادگاه لاهه، شرکت FORAFINA )سابقا شرکت KBS Holland( در خصوص فروش مواد اولیه برای 
ساخت تسلیحات شیمیایی به عراق در زمان جنگ تحمیلی به پرداخت غرامت به جانبازان شیمیایی ایرانی محکوم شد.به 
گزارش روابط عمومی معاونت حقوقی رئیس جمهور و براساس اعلام مرکز امور حقوقی بین المللی ریاست جمهوری، 
رای بدوی دادگاه بخش لاهه )رای ماهوی( در خصوص دعوای 5 نفر از مصدومان شیمیایی در جنگ تحمیلی علیه دو 
شرکت هلندی به دلیل فروش مواد شیمیایی به عراق موسوم به پرونده »مصدومین شیمیایی«، ۱5 نوامبر ۲۰۲۳ صادر 

شده است.

 شکایت باشگاه استقلال از ۲ مجری تلویزیون
پخش یک برنامه تلویزیونی در روز پنجشنبه صبح و اظهارات مجریان این برنامه واکنش منفی هواداران استقلال و 
همچنین مسئولان این باشگاه را در پی داشت.به همین خاطر واحد حقوقی باشگاه استقلال از این ۲ مجری )مجید 
یحیایی و وحید رونقی( به دلیل توهین به این باشگاه و مسخره کردن بازیکنان این تیم به دلیل کسر قراردادشان، به داگاه 
کیفری شکایت می کند.این اقدام باشگاه استقلال در پی ناراحتی و دلخوری هواداران استقلال و درخواست های مکرر 

آن ها از مدیران صورت می گیرد.

تعداد شهدای غزه به ۱۲۳۰۰ تن رسید
دفتر رسانه ای دولتی در غزه اعلام کرد که تجاوزات رژیم صهیونیستی به نوار غزه تا به الان به شهادت ۱۲۳۰۰ تن 
انجامیده است.به گزارش ایسنا، در میان ۱۲۳۰۰ قربانی حملات رژیم صهیونیستی، پنج هزار کودک و ۳۳۰۰ زن 
هستند. در این بیانیه آمده است، تعداد مجروحان از ۳۰ هزار تن در میان فلسطینی ها به دلیل تجاوزات رژیم صهیونیستی 
پا فراتر گذاشته است. همچنین اعلام شد که تعداد افراد ناپدید شده در غزه از هفتم اکتبر به بیش از شش هزار تن 

رسیده است.

کاهش هفتگی آمار ابتلا و مرگ و میر کرونا 
وزارت بهداشت اعلام کرد: از یکشنبه هفته گذشته تا روز - شنبه ۲۷ آبان - براساس معیارهای قطعی تشخیصی، ۳۹۸ 
بیمار جدید مبتلا به کووید ۱۹ در کشور شناسایی و ۲5۹ نفر آنها بستری شدند. بر این اساس مجموع بیماران کووید۱۹ 
در کشور به ۷ میلیون و ۶۲۴ هزار و ۱۱۲ نفر رسید.براساس گزارش وزارت بهداشت، طی هفت روز گذشته نیز ۲۶ نفر از 
بیماران کووید ۱۹ در کشور جان خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان این بیماری، به ۱۴۶ هزار و ۶۸۸ نفر رسید.

ادعای عجیب معاون رئیس جمهور
منصوری معاون اجرایی رئیس جمهور گفته ما یادمان نمی رود وقتی رئیس جمهوری از کشور خارج میشد نگران کشور 
فروشی آن ها بودیم و تمامی مسوولیت ها را بر دوش دیگران می گذاشتند و موجب حاکمیت دوگانه بودند که امروز دولت 

سیزدهم این بساط را جمع کرده است.

مدیرعامل پایانه های مسافربری قم خبرداد:

راه اندازی خانه مادر و کودک 
در پایانه مرکزی 

مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری قم از راه اندازی خانه مادر و 
کودک در پایانه مرکزی قم برای برطرف کردن نیازهای کودک خبر داد.

زین العابدین قراچورلوی در گفت وگویی ، اظهار کرد: بر اساس برنامه سالانه 
سال ۱۴۰۲، بودجه تاکنون ۱۰۰ درصد محقق شده و نسبت به درآمد نیز رشد 
داشته ایم که آن را برای پروژه های عمرانی که نیازمند فراهم ساختن زیرساخت ها 

است، استفاده می کنیم.
 وی با بیان اینکه سازمان پایانه ها هزینه درآمد است و به صورت مستقل عمل 
می کند، افزود: سازمان روند رو به رشد دارد و امیدواریم برای سال آینده تحقق 
بودجه بهبود یابد و لازم است بر اساس نیازهایی که در پایانه مشاهده می شود، 
بودجه افزایش پیدا کند.  مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری قم 
ابراز کرد: اقدامات درآمدزایی سازمان پایانه های مسافربری کم است زیرا تابع 
قوانینی هستیم که درآمد را مشخص کرده و سازمان تنها می تواند پنج درصد 

بلیت را از مسافران دریافت کند.
 انجام مطالعات توسعه زیرساختی در پایانه های مسافربری 

قراچورلوی اضافه کرد: به دنبال توسعه زیرساخت هستیم زیرا موجب ارائه 
خدمات بهتر و رعایت مقررات رضایتمندی شهروندان و زائران را به همراه خواهد 
داشت.  وی تصریح کرد: مطالعاتی برای توسعه زیرساخت ها انجام و ۲۸ مورد 
تعریف شده است که ۶ مورد در حال انجام است؛ ازجمله احداث خانه کودک و 

مادر که اکنون آماده بهره برداری است.
 مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری قم گفت: لازم است مادران 
برای برطرف کردن نیازهای کودک مکان امنی داشته باشند بنابراین تصمیم به 

احداث اتاق کودک و مادر گرفته شد.
 قراچورلوی عنوان کرد: برخی از مسافران مدت زمان طولانی در پایانه حضور 
دارند و کودکان نیازمند وجود فضایی برای سرگرمی هستند، بنابراین محل 
بازی کودکان تعبیه و استانداردهای لازم نیز اخذ شده و در اختیار مسافران قرار 
گرفته است.  وی گفت: طرح پیاده راه سازی در بخشی از سازمان که غرفه های 
غیرحمل ونقلی هستند تهیه و تنظیم شده و در حال اجراست و محیط پیاده راه 

از محیط عبور خودروها جدا می شود.
 

مدیرعامل سازمان فاوا شهرداری قم خبرداد:

راه اندازی سامانه های بینا، رصد و 
جامع درآمد 

مدیرعامل سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری قم از راه اندازی 
سامانه های مختلف ازجمله رصد، بینا، ماده ۱۰۰، درآمد، عوارض شهری و... 

خبر داد.
توانمندی های  و  ظرفیت ها  از  استفاده  بر  تأکید  با  مؤمن حجازی  علی 
متخصصان سازمان فناوری اطلاعات شهرداری قم اظهار کرد: از سال گذشته 
تاکنون بیش از ۱۴ سامانه و وب سرویس در سازمان تولیدشده و این اتفاق بزرگی 

است که ادامه پیدا خواهد کرد.  
اما  داشته،  وجود  حفاری  و  آتش نشانی  همچون  سامانه هایی  افزود:  وی 
بهینه شده است و کار جدیدی ارائه خواهد کرد و آمار ما را تغییر نمی دهد، اما 

سامانه ماده ۱۰۰، املاک، عوارض شهری و بودجه اضافه می شود.  
با اشاره به  ارتباطات شهرداری قم  مدیرعامل سازمان فناوری اطلاعات و 
سامانه جامع درآمدی خاطرنشان کرد: در این سامانه تلاش شده است تمام 
نیازهای روز بهره بردارها پوشش داده شود و به روزرسانی تمام فرآیندها به صورت 
غیرحضوری انجام شود و اشراف درآمدی شهرداری نیز بیش از گذشته باشد.  

سامانه  این  گفت:  تردد  کنترل  جامع  سامانه  به  اشاره  با  مؤمن حجازی 
یکپارچه سازی شده و به زودی به مرحله بهره برداری می رسد، سامانه بینا تمام 
ترددهای ترافیکی را تجمیع کرده است و تخلفات را برای اجراییات پلیس ارسال 

می کند و تحلیل مناسبی در اختیار مدیران قرار خواهد داد.  
وی تحلیل جامع و یکپارچه اطلاعات را در تصمیم های ترافیکی مهم دانست و 
اضافه کرد: در این سامانه تمام گزاره های ترافیکی لازم به مدیران ارسال می شود 
تا در مدیریت ترافیک شهر بهترین تصمیمات گرفته شود و این سامانه به زودی 
رونمایی خواهد شد.   مدیرعامل سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری 
قم از تکمیل سامانه داشبورد یا سامانه رصد خبر داد و گفت: این سامانه در 
مرحله اجرا قرار گرفته و کار آن کنار هم گذاشتن آمار و تحلیل ها برای کمک در 

تصمیم سازی و بهبود فرآیندها است.
 

مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری قم خبرداد:

دعوت از سرمایه گذاران جهت مشارکت 
در پروژه استحصال انرژی از پسماند 

مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری قم گفت: سرمایه گذاران حوزه 
محیط زیست و انرژی های پاک می توانند نسبت به مشارکت در امر تولید پیرولیز 

از پسماند اقدام نمایند .
سید عبدالله میر ابراهیمی اظهار داشت: سازمان مدیریت پسماند شهرداری 
قم در راستای اجرای سیاست دفن صفر به عنوان اولین کلان شهر کشور پس از 
اجرای پروژه پردازش تمامی پسماندهای شهری خود، در جهت تولید انرژی 
با بهره گیری از سرمایه گذاری و مشارکت بخش خصوصی اقدام به برگزاری 
مناقصه استحصال سوخت از پسماندهای پایه پلیمری از طریق کراکینگ 

کاتالیستی نموده است .
وی با اشاره به اجرای این پروژه با ظرفیت پذیرش ۲5 تن خوراک پسماند پایه 
پلیمری در روز، ادامه داد: محصول نهایی این پروژه را به میزان حداقل ۱5 تن 
سوخت هیدروکربن در "کات" بنزین تا گازوئیل که قابلیت صادرات و ارزآوری 

برای کشور را نیز به همراه دارد، می توان متصور شد .
در  اولیه  سرمایه  برگشت  از  حاکی  ها  برآورده  اینکه  بیان  با  میرابراهیمی 
سال های اولیه بهره برداری است، گفت: پروژه مذکور در یک قرارداد ۸ ساله عقد 

خواهد شد که ۷ ساله آن به عنوان بهره برداری تعریف شده است .
مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری قم افزود: در این خصوص 
آورده های سازمان مدیریت پسماند شهرداری قم  ۱۰ هزار مترمربع زمین ، 
یک سوله ۱۰۰۰ متری و طراحی و احداث و تجهیز یک خط پردازش ریجکت، 
حاصل پردازش پسماند شهری با ظرفیت ۳۰۰ تن در روز بوده که ریجکت 

حاصل از خطوط ۱ و ۲ تفکیک را مجدداً پالایش و پردازش می نماید .

معاون شهردار قم:
پروژه امتداد بلوار امام صادق)ع(

 تا جاده اراک اجرایی شود
معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری قم گفت: در راستای ساماندهی مسیر 
وسایل نقلیه سنگین، به ساخت یک پل روی رودخانه و امتداد آن تا جاده اراک 
نیاز داریم تا وسایل نقلیه سنگین با قرار گرفتن در این محور به سمت کمربندی 

اراک تغییر مسیر بدهند.
رضا خانه زاد یزدی با اشاره به اهمیت اجرای پروژه ادامه بلوار امام صادق )ع( تا 
جاده پردیسان اظهار کرد: در حاضر وسایل نقلیه سنگین از سمت جاده قدیم 
اصفهان به سمت شهر قم وارد و تا میدان ارتش ادامه مسیر می دهند و از آنجا به 

سمت تهران یا کمربندی اراک حرکت می کنند.
 وی افزود: در راستای ساماندهی مسیر وسایل نقلیه سنگین، به ساخت یک 
پل روی رودخانه و امتداد آن تا جاده اراک نیاز داریم تا وسایل نقلیه سنگین با 
قرار گرفتن در این محور به سمت کمربندی اراک تغییر مسیر بدهند.   معاون 
حمل ونقل و ترافیک شهرداری قم با اشاره به تأثیر این پروژه بر سبک شدن 
ترافیک بلوار غدیر و ایمن سازی محورها، تصریح کرد: با منع ورود وسایل نقلیه به 
داخل شهر، افزایش ایمنی در سطح شهر و شبکه معابر نیز توسعه پیدا می کند.

سیاسی ،  اجتماعی ،فرهنگی ،علمی ، ورزشی و هنری
صاحب امتیاز: حیدر ضیغمی

مدیرمسئول: نیره طاهری نیک
قائم مقام مدیرمسئول و سردبیر:روح اله کرمانی

طراح و صفحه آرا:محسن عبداللهی
عضو انجمن مدیران روزنامه های غیر دولتی، آئین نامه اخلاق حرفه ای، قابل مشاهده در سایت
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آخرین اخبار و رویداد های استان قم را در پایگاه خبری
 به نشانی: https://www.nedayeghom.ir بخوانید

استاندار قم:

احکام قضایی نباید جرئت ریسک پذیری را از مدیران سلب کند
 استاندار قم با تاکید بر اهمیت تقویت روحیه جسارت 
و ابتکار در بین مدیران میدانی، گفت: برخی از تذکرات 
و احکام قضایی نباید به نحوی صادر شود که جرئت 

ریسک پذیری را از مدیران میدانی سلب کند. 
سید محمد آقامیری روز شنبه در آیین تکریم و معارفه 
رییس سازمان قضایی نیروهای مسلح قم، با اشاره به 
نقش جرئت و ریسک پذیری مدیران در حل مشکلات 
رفاه مردم  و  برای آسایش  قانون  افزود: نفس  جامعه، 
است و انتظار می رود در هر مسئله ای که خسارت و 
ضرری به عموم مردم نمی رسد، قانون به سمت مسائل و 
مباحث اجتماعی منعطف شود. وی با اشاره به ضرورت 
می شود،  جرم  وقوع  از  مانع  که  ساختارهایی  تقویت 
گفت: در تمام کارها از جمله مباحث نظامی و انتظامی 

باید اصل پیشگیری در اولویت باشد.
وی با اشاره به رویکرد مجموعه مدیریت استان قم 
درحوزه فرهنگ، خاطرنشان کرد: مدارس و دانشگاه ها 
مانند ۲ سرچشمه مهمی است که باید جامعه پذیری 
به صورت جدی در آنها انجام بگیرد، روح قانون پذیری 

باید در متن کتب درسی وارد شود.
برای  استان  برنامه  بر  تاکید  با  درادامه  آقامیری 
پیاده سازی جهاد فرهنگی، در قم یادآور شد: در جهاد 
خدمات رسان  و  اجرایی  دستگاه های  تمام  فرهنگی 
و  به صورت مستمر رصد  آنها  رسالت دارند و عملکرد 

پایش می شود.
وی عنوان کرد: در بین دستگاه های قضایی، نظامی و 
اجرایی در استان قم هیچ فاصله ای وجود ندارد و تعامل 

سازنده ای در جریان است.
درصد جرم در بین نیروهای مسلح پایین است

رییس کل دادگستری استان قم نیز در بخشی از این 
آیین، با تاکید بر اینکه نظامیان یکی از جلوه های اقتدار 

یک نظام سیاسی است، بیان داشت: در سطح استان 
قم و بین مسوولان مختلف اجرایی و نظامی وحدت و 
تعامل ویژه ای برقرار است. حجت الاسلام علی مظفری 
ادامه داد: برخوردار بازدارنده و دادرسی عادلانه در کنار 
حفظ شأن نظامیان مهم ترین هدف از ایجاد سازمان 
کرد:  اضافه  وی  بوده است.  مسلح  نیروهای  قضایی 
زیرساخت و امکانات محاکم قضایی به خصوص سازمان 
قضایی نیروهای مسلح قم در محرومیت ویژه است و 
تناسبی با جایگاه خاص این استان ندارد. رئیس جدید 
سازمان قضایی نیروهای مسلح قم نیز در این آیین، بیان 
داشت: پیشگیری از وقوع جرم اولویت نخست سازمان 

قضایی نیروهای مسلح در این استان خواهد بود.
در جرایم نیروهای مسلح باید با جایگاه حقیقی 

افراد برخورد شود 
دراین  نیز  مسلح  نیروهای  قضایی  سازمان  رییس 

مراسم با تاکید بر اهمیت ارتقای اقتدار نیروهای مسلح، 
گفت: سازمان قضایی نیروهای مسلح به عنوان یک نهاد 
مهم وظیفه کنترل قدرت نیروهای مسلح را مدیریت 

می کند.
حجت الاسلام احمدرضا پورخاقان درخصوص پرونده 
قضایی نیروهای مسلح اظهار داشت:  با اطلاع می گویم 
نیروهای  بین  در  ورودی  پرونده های  جرم  میزان  که 
نظامی و انتظامی ایران، کم ترین میزان در بین نیروهای 

مسلح در جهان است.
وی افزود: درتخلفات و جرایم نیروهای مسلح باید با 
جایگاه حقیقی افراد برخورد شود و خدشه ای به جایگاه 

حقوقی و اقتدار نیروهای مسلح وارد نشود.
در این آیین ضمن تکریم و قدردانی از خدمات حجت 
الاسلام محسن کرمی، حسین نجف زاده بعنوان رییس 

سازمان قضایی نیروهای مسلح استان قم معرفی شد.

عکاس :مجتبی محمدی

ماسولهقطعهایازتاریخگیلان

مدیر باغبانی سازمان جهاد کشاورزی استان قم گفت: از ابتدای سال جاری تا مهرماه 
بیش از ۱۰۳ هزار تُن انواع محصولات باغی در قم تولید و به بازار عرضه شده است. 

مسلم ابراهیمی در گفت وگویی بیان داشت: سازمان جهاد کشاورزی قم برای افزایش 
و بهبود وضعیت تولید محصولات باغی استان برنامه های متنوعی را دنبال می کند که از 
جمله آن اصلاح، نوسازی و جایگزینی باغات است، در همین راستا طی مدت یاد شده 

این برنامه در یک هزار و 5۷۲ هکتار از باغات قم اجرا شد.
وی افزود: همچنین طرح های توسعه باغات استان نیز متناسب با ظرفیت های 
اقلیمی و توان تامین آب در منطقه مورد نظر اجرا می شود که در این خصوص نیز در 

نیمه نخست سال جاری ۲5۸ هکتار به مساحت باغات استان اضافه شد.
وی در ادامه به وضعیت تولید نهال در استان قم اشاره کرد و گفت: طی مدت یاد شده 

در حوزه باغبانی استان ۱۲۰ هزار اصله نهال متناسب برای کشت در شرایط اقلیمی قم 
برای تولید انواع محصولات باغی تولید شد.

گفتنی است انواع باغ میوه های گرمسیری و سردسیری در استان موجود است و 
باغداران قمی توانسته اند با وجود محدودیت های منابع آبی و شرایط خاص جغرافیایی 
این استان، حداقل در تولید ۲5 محصول باغی پرمصرف عملکرد موفق و مطلوبی 
داشته باشند. محصولات باغی قم تنوع زیادی دارد و این استان در تولید برخی از آن ها 
با وجود کم بودن سطح زیر کشت، به دلیل کیفیت بالای محصول در کشور سرآمد است. 
باغ های قم در مناطق مختلف استان از دشت  گرفته تا نقاط کوهستانی  ایجاد شدند و 
در هر کدام با توجه به موقعیت قرارگیری و شرایط آب و هوایی منطقه، محصولی خاص 

تولید می شود.

مدیر باغبانی جهاد کشاورزی استان قم خبرداد:

تولید 103 هزار تنُ محصولات باغی

اطلاعیه 

آگهی استخدام
شرکت توزیع نیروی برق استان قم در نظر دارد  به استناد بند ۷ 
دستورالعمل نیازسنجی،تامین و  ساماندهی نیروی انسانی و مجوز 
صادر شده  از میان فارغ التحصیلان ممتاز دانشگاه های برتر پس از 

برگزاری مصاحبه تخصصی اقدام به جذب نیرو نماید. 
 افراد علاقمند و واجد شرایط می توانند نسبت به ارائه مدارك تا 
تاریخ1402/09/0۷به معاونت منابع انسانی )امور کارکنان و رفاه( 

اقدام نمایند.
و  ذیل)کارشناسی  نیاز  مورد  های  رشته  در  ها  گرایش  کلیه 

کارشناسی ارشد(:
1-مهندسی برق

2-مهندسی صنایع
3-حقوق

4-مدیریت
۵-علوم اقتصادی

۶-مهندسی کامپیوتر
۷-برنامه ریزی اقتصادی

8- حسابداری
      برای دریافت اطلاعات تکمیلی به سایت شرکت توزیع نیروی 

برق استان قم به آدرس www.qepd.co.ir مراجعه فرمایید.

نماینده مردم قم در مجلس شورای اسلامی با بیان 
فقط  و  بوده  بهره برداری  آماده  قم  مترو  پروژه  اینکه 
تأمین واگن برای آن باقی مانده است گفت: به زودی 
نشستی در این زمینه در وزارت کشور برگزار می شود.

از  تعدادی  اجرای  روند  فراهانی  امیرآبادی  احمد 
اظهار  و  داد  قرار  توجه  مورد  را  قم  مهم  پروژه های 
داشت: فرودگاه قم ازجمله پروژه هایی بود که تکمیل 
آن را به منطقه ویژه سلفچگان سپردیم که مجوزهای 

آن صادر شده و به زودی اجرای آن آغاز می شود.
وی ادامه داد: پروژه مترو قم به اتمام رسیده است 

مشهد  شهردار  و  شهر  شورای  اعضای  با  به زودی  و 
بتوانیم  تا  وزارت کشور نشستی خواهیم داشت  در 
پروژه  این  چراکه  بگیریم،  قرض  آن ها  از  قطار   ۲
آماده بهره برداری است و فقط تأمین واگن برای آن 
باقی مانده است که در صورت تحقق آن تا ۲۲ بهمن 

افتتاح خواهد شد.
نماینده مردم قم در مجلس شورای اسلامی یادآور 
شد: برای تعیین تکلیف پروژه مونوریل قم نیز شهردار 
سفر  اساس  بر  تا  است  گرفته  بکار  را  مشاوری  یک 
مشخص  رئیس جمهور  آقای  دستور  و  دولت  هیات 

شود که این پروژه تداوم یابد، متوقف شده یا تغییر 
کاربری داده شود و اتخاذ هر نوع تصمیم مسئولان 
استانی در این رابطه نیز منوط به اظهارنظر مشاور 

مذکور است.
وی تأکید کرد: یکی دیگر از بزرگترین پروژه هایی 
که در مرکز شهر قم داریم ادامه خیابان عمار یاسر تا 
میدان جمهوری و میدان سپاه است که شهردار در 
حال پیگیری آن است و تلاش می کنیم تا این پروژه 
که یک بازگشایی بسیار بزرگ در مناطق قدیمی قم 

است تا ۲۲ بهمن ماه به اتمام برسد.

امیرآبادی نماینده قم :
درصورت  تامین واگن ،مترو قم بهمن ماه افتتاح می شود

وزیر نفت در حاشیه بازدید از نمایشگاه »روایت پیشرفت« در قم گفت: از محل 
اجرای مسئولیت های اجتماعی وزارت نفت ۱۳۰ میلیارد تومان قرار است به طرح های 
مختلف در قم اختصاص یابد که از این محل تاکنون 5۰ میلیارد تومان تخصیص یافته 

است.
جواد اوجی از ایجاد فاز دوم میدان ذخیره سازی گاز در سراجه قم خبر داد و گفت: 
فاز دوم در دست اجرا قرار دارد و هم اکنون ۷ تا ۱۲ میلیون متر مکعب در روز گاز در 
فصل گرم در این میدان ذخیره و بین ۱۲ تا ۱5 میلیون متر مکعب در فصل سرد سال 

از این مخزن برداشت می شود.
سهم 1۵ درصدی وزارت نفت در رشد اقتصادی سه ماهه

وزیر نفت در خصوص پرسشی دیگر در خصوص میدان گازی آرش با تاکید بر اینکه 
وزارت نفت از حق و حقوق ملت ایران در این میدان کوتاه نخواهد آمد گفت: این میدان 
مشترک بحث های امنیتی و فنی دارد و با همکاری وزارت خارجه مسائل قراردادی و 
حدود و ثغور آن در دست بررسی است. وی در خصوص سهم وزارت نفت در رشد 

اقتصادی کشور گفت: در سه ماهه امسال رشد اقتصادی در بخش نفت و گاز بر اساس 
اعلام بانک مرکزی ۱5 درصد بوده و پیش بینی می شود رشد بخش نفت و گاز و پالایش 
در رشد اقتصادی کشور تا پایان سال به بیش از ۱۰ درصد برسد. اوجی با اشاره به اینکه 
صادرات پتروشیمی سالیانه به بیش از ۱۴ میلیارد دلار رسیده است گفت: با افتتاح 

طرح های توسعه پتروشیمی تولید 5 میلیون تن افزایش یافته است.
هیچ میدانی نفتی مشترک بلاتکلیف نیست

وی گفت: ۱۸ میدان نفتی مشترک با کشور های همسایه داریم که هیچ میدانی 
بلاتکلیف نیست و امسال 5۰ میلیون متر مکعب افزایش تولید گاز از میدان های 
مشترک داشتیم. وزیر نفت در خصوص جذب نیرو های جدید گفت: ۳۷ هزار نیروی 
قراردادی ایثار گر در وزارتخانه مشغول له کار هستند که این افراد جدب و به کار گیری 
شدند. وی با اشاره به اینکه در ابتدای دولت ۸۷ میلیون بشکه میعانات گازی روی آب 
داشتیم گفت: این مقدار میعانات در ۴۰ کشتی نفتکش ذخیره شده بودند که سالیانه 

۴۰۰ میلیون دلار هزینه برای کشور داشت.

وزیر نفت خبرداد:

ایجاد فاز دوم میدان ذخیره سازی گاز در سراجه قم 

قم  استان  بانک های  هماهنگی  کمیسیون  دبیر 
گفت: از ابتدای سال جاری تا پایان مهرماه، متقاضیان 
۴۱هزار و ۴۴۹ واحد برای دریافت تسهیلات ساخت 
مسکن در قالب طرح نهضت ملی مسکن در قم توسط 

بانک های عامل پذیرش شدند. 
سید رسول میرخلفی درگفت وگویی اظها داشت: 

درهمین رابطه از میان ۴۱ هزار و ۴۴۹ واحد پذیرش 
شده، تاکنون فرآیند عقد قرارداد پرداخت تسهیلات 
به متقاضیان ۱۲ هزار و ۷5۰ واحد مسکونی به مبلغ 
۶۴ هزار و ۹۷۸ میلیارد ریال در قم انجام شده  و مابقی 
با سرعت در دست اقدام است تا اعتبار مورد نیاز برای 

ساخت واحدها در کوتاه ترین زمان تامین شود.

وی افزود: بانک های عضو شورای هماهنگی استان 
براساس قانون جهش تولید مسکن با استفاده از تمام 
ظرفیت های خود به میدان آمدند تا اعتبارات مورد نیاز 
برای  مسکن  ملی  نهضت  طرح  در  واحدها  ساخت 
متقاضیان درقم به خوبی تامین و این طرح در استان 

مطابق زمان بندی پیش بینی شده تکمیل شود.

دبیر کمیسیون هماهنگی بانک های استان قم خبرداد:
پذیرش بیش از ۴۱ هزار متقاضی برای دریافت تسهیلات نهضت ملی مسکن 

آگهی تحدید حدود اختصاصی
چون تحدید حدود ششدانگ یک قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به پلاک ۸۳۲ فرعی از 
۱۰۴۷۳ اصلی واقع در بخش یک ثبت قم به آدرس قم ، بلوار ۱5 خرداد ، خیابان نوبهار، کوچه ۶ ،فرعی 
اول، پلاک ۹ که بنام طاهره عربستانی نو فرزند محمد میباشد در جریان ثبت است بعلت تبصره ۳ ماده 
۱۳ قانون تعیین تکلیف به عمل نیامده از طرفی مطابق ماده ۱5 قانون ثبت نیز نمیتوان عمل نمود ، 
لذا بنا به تقاضای کتبی نامبرده وارده به شماره 5۱۷۶5 - ۱۴۰۲/۰۸/۲۱ تحدید حدود پلاک مذکور 
در روز یکشنبه مورخ ۱۴۰۲/۱۰/۰۳ ساعت ۸:۳۰ الی ۱۲ صبح در محل وقوع ملک انجام میگردد 
بدینوسیله به اطلاع اهالی و خصوصا به مالکین مجاور و یا نماینده قانونی آنها اعلام میدارد که در روز و 
ساعت مقرر در محل مذکور حضور بهم رسانند . مهلت قانونی از تاریخ تنظیم صورتمجلس بمدت یکماه 
خواهد بود و اعتراضات مجاورین طبق ماده ۲۰ قانون ثبت پذیرفته و رسیدگی خواهد شد ضمنا" تبصره 
ماده مصوب ۷۳/۲/۲5 متعرض ظرف مدت یکماه پس از تسلیم اعتراض با اداره ثبت میبایست گواهی 

تقدیم دادخواست بمرجع ذیصلاح قضائی را نیز به این اداره ارائه نماید . ) م الف ۱۷۰۱۹(
تاریخ انتشار: یک شنبه 1402/08/28
مهدی زارع شحنه
ریاست ثبت اسناد و املاک منطقه یک قم


